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Assignments of Errors of the law in the trial court:

1- violation of RCW 7.69A.030 (9)(10) On October 30, 2012 Catherine’s
protection case # 12-2-01394-1 in Snohomish county superior court in Everett,

WA where Commissioner Susan Gaer violated the Rights of child victims and
witnesses and ordered Catherine’s mother to stay in the court room while the
GAL Martha Wakenshaw from the divorce case get Catherine alone and

interview her alone without any other witness with her, claiming “the court finds



her reports trustworthy”. 2- Violation of RCW 70.125.060 on October 30, 2012
Commissioner Susan Gaer violated the law that Personal representative may
accompany victim during treatment or proceedings. 3- Violation of RCW
9A.72.040 the GAL Martha E. Wakenshaw violated the law by false swearing:
[“her reporting she said two times dad touched her between the legs on her
clothing”] [“there was a very leading question, did dad touch you? The child said
yes’] [‘Catherine had tears in her eyes and had been through a lot including a
pelvic exam”] [‘she also said that her mother told her about my report, that she
might be living with her father. And then when - after that was shared, she then
disclosed this information”]. [“Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer’s clerk was
called out to help and eventually had to call security who cleared the area”] [“It
appeared that the mother had greatly influenced the child"] [“security had to be
called because they were within earshot of the child saying | was a liar.”]
[“abusive use of conflict to involve the child in reading court documents”]
["Because the mother has not taken the For Kids’ Sake seminar and has
engaged in abusive use of conflict, the children spend more residential time with
the father”]. 4- Violation of RCW 26.12.175 the GAL Martha E. Wakenshaw
violated the law by not filing her report at least 60 days before the trial instead
she filed it at the trial day in open court on November 5, 2012. And she failed to
represent the best interest of the Two children Catherine Gohar and Mathew
Gohar instead she represented the best interest of the children’s father Samir
Gohar that molested his daughter Catherine sexually when she had visits and
sleepover with him at his resident during the divorce process. 5- Violation of
WAC 388-15-009 the trial court violated the law and denied that the intentional
sexual touching either directly or through the clothing is an abuse for children. 6-
Violation of RCW 26.44.180 the trial court violated the law and the Investigations
of child sexual abuse, Protocols, Documentation of agencies' roles. The trial
court ignored the law enforcement and Child protective services investigations
that were in process and exposed Catherine to her father that sexually molested

her, the trial court dismissed Catherine’s protection case on October 30, 2012



and on November 8, 2012 the trail court ordered Catherine’s custody and sole
decisions over her to be made only by her father that molested her sexually and
to date Catharine still under her father custody. 7- Violation of RCW 74.13.031
the trial court violated the Duties of department, Child welfare services,Children's
services advisory committee and that there shall be every reasonable effort
made by law enforcement agencies, prosecutors, and judges to assure that child
victims and witnesses are afforded the rights. 8- Violation of RCW 26.44.010 the
trial court violated that protective services shall be made available in an effort to
prevent further abuses, and to safeguard the general welfare of such children.
When determining whether a child and a parent, custodian, or guardian should
be separated during or immediately following an investigation of alleged child
abuse, the safety of the child shall be the department's paramount concern.

9- Violation of RCW 26.10.160 Visitation rights Limitations. The court violated the
law and allowed and approved Catherine to visit and later live primary with her
father that molested her sexually ignoring the sexual assault by him and ignoring
the law enforcement and CPS investigations that were in process, on October
30, 2012 Catherine protection case was dismissed and on November 8, 2012 the
trial court ordered Catharine’s custody to the father that molested her sexually
with sole decisions over her made by him only. 10- Violation of RCW 9A.44.083
Child molestation in the first degree Snohomish county police report case # 12-
17928 (CP 296 attached). The trial court did not wait for the law enforcement to
finish their investigations and report first, on October 30, 2012 Catherine
protection case was dismissed and on November 8, 2012 the trial court ordered
Catharine’s custody to the father that molested her sexually with sole decisions
over her made by him only before the police and CPS finish their investigations.
11- Violation of RCW 70.125.020. The trial court violated the law that Sexual
assault is a serious crime. The trial court did not protect Catherine from further
sexual abuse by the father and exposed her to him and ordered her to live only
with him only and the sole decisions over her made by him only. 12- Violation of

RCW 10.46.080, the court failed in not granting a trial continuance when needed,



the trial court denied Theresa’s motions for trial continuance. 13- The trial court
claimed that the GAL Martha E. Wakenshaw report was filed but it was not filed
until November 5, 2012 at the trial day in the open court by her. 14- Samir’s
polygraph test that was admitted as evidence at trial is not valid because inside
the test there were no answers to the most important questions “identity” of the
person doing the test. Also a question inside the test if Samir had done anything
illegal that he could been arrested for, in the test result it shows he told the truth
and he didn’t do anything illegal while the real truth is the opposite that he was
illegal resident in the USA and he bought a duplex and a business while he was
illegal resident in the USA and he could of been arrested for that. *Samir did the
polygraph test on November 3, 2012 right before the trial on November 5, 2012
and before the law enforcement interviews him. Samir hired an attorney named
Anna Goyman and she told the police of Samir’s rights to remain silent. The law
enforcement never interviewed Samir and Samir and his lawyer did the
polygraph test and gave it to the police as proof and the police transferred his
case to the prosecutor office. 15- Violation of RCW 26.09.080, the trial court
awarded Samir with the total purchase price of the business don’s restaurant and
its land during marriage that is worth $1,015,000 in WA State, the court awarded
Samir with the house that is worth $400,000 in WA State, the court awarded
Samir with the $ 282,500 assets from selling the duplex and the business in MA
State during the parties’ marriage for seven years before moving to WA State,
the court awarded Samir with the children’s college funds that is worth more than
$28,000 and the trial court failed in not allowing the children’s to keep their
college funds for them instead the court ordered the children’s college funds to
the father, the trial court awarded Samir with it all and approved all his requests
while Theresa’s requests were all denied. 16- [RCW 26.19.071] the court violated
the law and based on Samir’s self-prepared piece of paper given to the trial
judge as his income (trial exhibit 12 in CP 295) the court calculated the wife
alimony and final child support. Child support and wife alimony calculation should

be based on the parties’ tax return and the tax return was filed with the court (CP



66). The court considered Samir’s self-prepared papers as evidence of his
income while his real true income from all sources is $1,536,233 in his income
tax retum (CP 66). 17-The court irregularity in proceeding in rejecting Theresa'’s
exhibit #20 after it had been admitted at trial for no reason (CP 295 attached).
18-on November 8, 2012 the trial judge violated Theresa’'s Freedom of speech
by law: State Constitution Art. 1 § 5, Theresa had the right to speak and expose
the GAL Martha E. Wakenshaw lies. 19- On November 8, 2012 the trial judge
ordered both children to go to mental therapy based on the GAL Martha E.
Wakenshaw recommendations and false claims and not based on any doctor
evaluation. 20- Violation of RULE CR 59 and RCW 26.09 for a NEW TRIAL. The
irregularity in the proceedings of the court, any order of the court, and abuse of
discretion, by which such party was prevented from having a fair trial, on January
9, 2013 the trial court failed in not granting a new trial. 21- Violation of RCW
26.09.090, the trial court failed in not ordering reasonable wife maintenance for
Theresa’s education and living expenses and for her to live the same level as
before the divorce. Theresa was a full time mom for 11 years with limited
education and work experience. The trial court claimed that Theresa is voluntarily
unemployed and the fact that is not true it was agreed by both parties that she
stay at home mom. The amount in the imputed income for Theresa by the trial
court is amplified, if Theresa got a job she will be only eaming the minimum
wages and not as it stated in the imputed income for Theresa. The trial court
failed in not ordering a fair wife alimony amount and duration for Theresa to be
able to live the same live style as before the divorce. 22- Violation of RCW
26.09.070 and RCW 26.09.170, the court violated the law and failed in ordering
the wife alimony to be non-modified at trial on November 8, 2012, the trial judge
adopted Samir’s wife alimony proposal and ordered wife alimony for two and a
half years in the amount of $2,500 for six months, $2,000 for six months, $1,500
for six months, $1,000 for six months, $500 for six months then a $0
maintenance for Theresa. The trial judge ordered $ 300 child support Theresa

has to bay to Samir every month and it can be taken from her alimony amount



given to her every month. 23- Violation of RCW 26.09.181, RCW 26.09.182,
RCW 26.09.184, RCW 26.09.187 and RCW 26.09.191, the court violated the law
by only approving Samir’s proposed parenting plan while Theresa’s parenting
plan was ignored (CP 142). The court ignored that the father have a history of
domestic violence (CP 143) and a sexual molestation to his own daughter (CP
188, CP 296) before entering the final parenting plan. The court ordered the
children’s custody to the sexually abusive father with sole decision made by him
only. The court ignored [chapter 26.50 RCW] domestic violence prevention and
[chapter 26.44 RCW] abuse of children.

Argument:

There are two main issues: #1 the custody of the children:

1- Custody was in the favor of the father Samir even though the father abandon
and abused the children while the mother took 100% care of them (CP
148,188,142, 296). 2- Was the GAL Martha Wakenshaw report true with

evidence and documents provided on all her claims or was it only on her own

opinion and words without any evidence provided to the court? 3- Did the court

look at all facts for custody before ruling or did the court only considered the GAL

report and testimony the court claimed “she is well known to the court™? 4- Did

the court considered that there was a law enforcement and a CPS investigations

that were in process in the ruling or did the court only considered the GAL

testimony and report? 5- Did the GAL Martha E. Wakenshaw represented the

best interest of Catherine in this case when Catherine told her about the sexual

behavior and the molestation by her father Samir or did she represent the best

interest of Samir and recommended Catharine to be under her father custody

only and he molested her sexually? 6- Did the GAL report to the court what

Catherine really said to her or did she simply not believe Catherine and told her

own opinion and words instead? 7- Was there another witness when the GAL

Martha Wakenshaw interviewed Catherine or was it just the GAL, her own words

and false claims? 8- Did any other witness reported that Theresa is abusive to
the children or was it only the GAL and her false claims? 9- Did the GAL




represent the best interest of the children or did she represent the best interest of

the sexually molested father? 10- Did the court order the children to go to mental

therapy based on a doctor request and recommendation or was it based on the
GAL recommendation and she is not a doctor? (CP 148). 11- When the court
ordered the children custody to the father did the court consider the fact that the

father has a history of domestic violence and sex abuse with evidence and
documents provided to the court (CP 188, 143, 296) or did the court only

considered the GAL recommendation? 12- Did the court considered in custody

ruling the fact that the mother was a full time mom to her children since birth and

the only one who cared for them when their father abandon them in 2011 or did

the court ignored this fact? 13- Did the court consider the fact that the children

were awarded with honor certificates from Their Schools Theresa’s care while
their father abandoned them? (CP 148).
14- Did the court considered in custody ruling other witness’s declarations like

the children school’s teachers, children’s doctors, and Theresa'’s therapist or did

the court only considered the GAL Martha Wakenshaw and ignored all other
witness in the children’s life? (CP 43, 147, 148, 177, 296).

#2 all financials matters: All financial matters were in the favor of Samir due to

lack of evidence, wrong information given and information not provided. 1- Was

the child support calculation and wife alimony amount based on the parties’ tax

return income or was it based on a self-prepared paper by Samir? 2- For the

properties and assets division, did the court have certified documents for

financial matters or was it just self-prepared papers by Samir? 3- Did the court

made assets and properties division ruling based on evidence and proofs or was

based on self-prepared papers by Samir and Samir’s brokers? 4- Was the

properties owned by the parties professionally evaluated or was it based on a

personal estimate from Samir’s brokers? 5- Did the trial court give Theresa a fair

amount of alimony and duration that allow her to live the same life style as before

the divorce or was it based on Samir’s request? 6- Did the court considered

Theresa'’s requests or was it all denied? (CP 141,142) 7- Did the court give a fair




division of the businesses, properties and assets owned or was it all rewarded to

Samir?
8- Did Theresa and her children receive a fair trial?

Statement of Facts:

The trial court denied Theresa’s motion for a trial continuance on October 19,

2012 judge (Michael T. Downes) because of the GAL Martha E. Wakenshaw

report (CP 137). On October 19, 2012 motion hearing transcript case # 12-3-

00776-6 (CP 290) page 2 lines 17-20 Samir’s attorney testified: [‘We asked the

Guardian ad litem if she had received a paper for this and then we then went
ahead and send it to her. She wasn't available to come today”]. (CP 290) page 3
lines 23-24& page 4 lines 9-12 Theresa testified: [“| had no lawyer to help me
with the evaluations and financial stuff "] [ we have a house that’s is not
evaluated yet’] ['my husband own a business and the evaluator is in the middle
of the process”]. (CP 290) page 7 lines 6-11 the judge told Theresa: [* | realize
that you have posited that you have believes that don’t allow for dissolution but
this is a court of law and under Washington state law dissolution is allowable and
this matter need to proceed okay so you need to get yourself ready to go..”]. (CP
290) page 6 lines13-21 the judge testified that the GAL report is filed: [“your
motion to postpone the trial is denied. There’s been ample time to get things
together. my understanding also is that you're asking for a new guardian ad litem
apparently because you don't like the old guardian ad litem report which is
adverse to you ".] [“it has been filed and there certainly should be a copy
available”]. The fact that the GAL report was not filed as the judge claimed and
Theresa did not see it at that time but heard what is in it from the opposing
attorney declarations filed. The court denied granting trial continuance to have

the time to motion a different GAL and the time to finish with the evaluation of the



house and the business owned and to investigate on the cash money
distributions Samir took out from some accounts owned and to give Theresa time
to find an attorney to help her in the case, But her motion was denied based on
the GAL report that was not filed with the court until the trial day in open court on
November 5, 2012. The trial court erred in not granting a trial continuance when
needed. Please review [Clerk’s papers] CP111,112,113,115,116,117, 121, 122,
132, 133,136,137 and CP 290 October 19, 2012 transcript.

On October 23, 2012 (CP 291) Theresa’s motion hearing to change the GAL

Martha Wakenshaw was denied by Commissioner Susan C. Gaer , the

commissioner failed in not granting a change of the GAL Martha Wakenshaw
when needed. The GAL was served with the motion by Samir’s attorney and was
aware of the hearing time and did not come. October 23, 2012 transcript case #
12-3-00776-6 (CP 291) page 3, lines 11-16 Samir’s attomey testified: [‘] sent it to
her. The petitioner didn't send it to her -- or the moving party did not send it to
her, but | did”] [ As soon as we got it"]. Commissioner Susan Gaer denied
Theresa’s motion based on the GAL Martha Wakenshaw was not served with the
motion but she was served by Samir’s attorney same day they got the motion.
(CP 291) page 8 lines 7-21, Theresa asked Commissioner Susan Gaer as follow:
[“so if there is anyone else, can the court like appoint to my kids right now to talk
to my kids and know what is happening?”]. Commissioner Gaer said: [* no. and
quite frankly, ma’am, | did review the guardian ad litem report, there is a lot of
concern about the children being too involved in this”]. [* Ma'am, stop talking to
the kids about this case”]. The fact that the GAL did not file her report with the
court or send it to Theresa's house, and it seems that commissioner Susan Gaer
got it from Samir’s attorney because it was not filed until trail day on November 5,
2012. There was no court written order of the denial but there is a digitally

recorded document for the hearing (CP140). Commissioner Susan Gaer denial to



hear a contempt motion against Samir in violation of the court order to return the
children’s college funds he liquidated and also he did not pay the support for
Theresa and her children. Please review Motions filed on October 9, 2012, CP
112,113,115,116,117,121,132,140 and CP 2910October 23, 2012 transcript.

On October 30, 2012 (CP 292) Catherine protection case # 12-2-01394-1(Appeal
# 70594-6-1), Commissioners Susan C. Gaer dismissed Catherine Mary Gohar’s

protection case before the law enforcements and child protective services finish

their investigations on Catherine’s sexual abuse by her father. A protection order

was in place since October 25, 2012 based on the recommendation of the law
enforcements and Child protective services and their investigations that were in
process. The hearing was set to be on November 8, 2012 for the investigations
to be finished first but Samir’s attorney went to an ex parte motions court room to
commissioner Arden Bedle to shorten the hearing time to be on October 30,
2012 without the knowledge of Theresa and it was approved by commissioner
bedle and later Theresa found the commissioner order to shorten the time
sticking on her home door. The protection case # 12-2-01394-1 for Catherine
Mary Gohar in Snohomish county superior court in Everett, WA (CP 188) was
dismissed by Commissioner Susan C. Gaer because of a false testimony from
the GAL Martha E. Wakenshaw. Commissioner Susan Gaer dismissed the
protection case and its order ignoring the law enforcement and child protective
services investigations that were in process and was not finished yet and the
Child protective services written recommendations in front of her dated October
30, 2012 (CP 188) for the protection order to stay in place for the children’s
safety but commissioner Gaer ignored their recommendations, also Theresa did
provide commissioner Susan Gaer with some documents regarding Samir’'s
sexual behavior (CP188), the documents was about Samir seeking sex and role
play with girls as young as 18 years old as the web site allowed him in the year
of 2011, also his declarations of abusing Theresa sexually in the of year 2009,

Theresa was keeping those documents as a secret but when it comes that he



might be abusing his own daughter Catherine the 11 years old, Theresa had to
reveal it to the court. The GAL Martha Wakenshaw was present because Samir's
lawyer notified her. October 30, 2012 protection case hearing transcript (CP 292)
page 7 lines 21-23 and page 8 lines 8-19 The GAL Martha Wakenshaw claimed:
[‘to me the allegations that the mother are bringing, the child disclosed to her
seem a bit vague to me”], [‘the mother’'s mental health, | have concern about”],
[“she found fault with many professionals including wanting to dismiss me off the
case. I'm just speaking to her mental health. It's very unstable. She has not taken
for the kid's sake seminar. It’s really concerning. So | don't feel the father should
be restrained at this point”]. The fact that the GAL Martha E. Wakenshaw was
telling her own opinion that the father shouldn’t be restrained but what about
Catherine’s safety and that was supposed to be her job, instead of her job is
Catherine and her safety she is on Samir’s side and that was even before she
talks to Catherine about the abuse by her father and the fact that Theresa did
take for the kid’s sake seminar and it was filed with the court on July 23, 2012
(CP 92) & trial Exhibit 4 (CP 295) attached and not as the GAL Martha E.
Wakenshaw falsely claimed about Theresa. About Theresa's mental health, the
GAL is not a doctor to diagnose Theresa with mental health problems and her
job is the children and their safety and not to diagnose the parents or the children
with mental health illnesses and the fact that Theresa’s therapist Regina Hugo
declaration filed (CP 147 attached) and Theresa’s Mental evaluation filed (CP
177, 196 attached) shows Theresa do not suffer from mental illnesses as the
GAL Martha Wakenshaw claimed. October 30, 2012 protection case hearing
transcript (CP 292) page 9 lines 18-25 and page 10 lines1-5 Commissioner
Susan Gaer asked Theresa: [“where is your daughter now?”] Theresa said:
[“she’s with my mom in the car outside”] [‘| have an officer interview for my
daughter for the investigation they needed to talk to her about the situation. | had
the appointment at 1:30pm. But obviously we are late until now and | am late for
the interview”]. The fact that the first time ever Catherine goes inside the court

house was by an oral order from Commissioner Susan C. Gaer that ordered the



GAL Martha E. Wakenshaw to bring Catherine from the car outside the court
house and take her testimony in a small room alone on October 30, 2012.
Catherine was with her grandmother waiting for her mother outside the court for
her interview appointment with the police officer right after the court hearing.

(CP 292) page10 lines 10-19, COMMISSIONER Susan GAER asked the GAL
Martha E. Wakenshaw: [* would it be possible for you to talk with the child now”]
[“Well, my concern is, is | would like you to interview her before mother has the
time to go out and tell you -- tell her that she is coming in to interview”]. The
commissioner ordered Theresa to stay in the court room untill the GAL Martha E.
Wakenshaw goes out the court house and gets Catherine from her Grandmother
car outside the court and interview her alone. The commissioner violated the law
for victims and witnesses rights that judges to assure that child victims and
witnesses are afforded the rights to allow an advocate to be present in court
while the child testifies in order to provide emotional support to the child. To
provide information to the court as to the need for the presence of other
supportive persons at the court proceedings while the child testifies in order to
promote the child's feelings of security and safety. Commissioner Susan Gaer on
October 30, 2012 Violated RCW 7.69A.030 Rights of child victims and witnesses,
In addition to the rights of victims and witnesses provided, there shall be every
reasonable effort made by law enforcement agencies, prosecutors, and judges to
assure that child victims and witnesses are afforded the rights enumerated in this
section. Child victims and witnesses have the following rights: (9) to allow an
advocate to be present in court while the child testifies in order to provide
emotional support to the child. To provide information to the court as to the need
for the presence of other supportive persons at the court proceedings while the
child testifies in order to promote the child's feelings of security and safety.
(10)To allow law enforcement agencies the opportunity to enlist the assistance of
other professional personnel such as child protection services, victim advocates
or prosecutorial staff trained in the interviewing of the child victim. Commissioner
Susan Gaer on October 30, 2012 Violated RCW 70.125.060, Personal



representative may accompany victim during treatment or proceedings. If the
victim of a sexual assault so desires, a personal representative of the victim's
choice may accompany the victim to the hospital or other health care facility, and
to proceedings concerning the alleged assault, including police and prosecution
interviews and court proceedings. (CP 292) page 11 lines 11-18 Theresa
requested: [“Can there be another witness with the Gaurdian ad litem?”][*She
says stuff not right”], commissioner Susan Gaer said: [‘Ma’am, the court finds her
reports trustworthy, so that’s why | want her to talk to the child”). The
commissioner only wants to believe what the GAL claims without any evidence or
witness to the truth of her testimony, the fact that there are a lot of errors and
false claims in the GAL report and testimony. (CP 292) page 13 lines 8-11 The
GAL Martha Wakenshaw claimed: [“so this was at the end of the interview and
Catherine had tears in her eyes and had been through a lot including a pelvic
exam”]. The fact this is false it never happen all the doctor did on October 29,
2012 attached is looked at Catherine private area from outside only not like the
GAL claimed “a pelvic exam” is false. (CP 292) page 13 line18 The GAL Martha
E. Wakenshaw claimed about Catherine: [“she had a lot of inconsistencies in her
reporting she said two times dad touched her between the legs on her clothing].
The GAL on October 30, 2012 (CP 292) claimed that Catherine told her, her
father touched her in between the legs but later (CP 294) on November 5, 2012
at trial the real truth came out that Catherine told The GAL Martha E.
Wakenshaw she was touched in her private area by her Father Samir and there
were bleeding from her genital area. At trial transcript (CP 294) page 16 lines 4-
15 the GAL testified: [“she disclosed that she was touched by her father
inappropriately down there”] [“she said it happened twice”] [“ she said there was
bleeding from her genital area”] [* and she told her mother”].

Trial transcript (CP 294) page 18lines 17-22, the GAL said: [“the timing of this

came after the mother tried to have me dismissed as the guardian ad litem. And
then these allegations came forth. Again, | want to emphasize the child told the

mother about those allegations, then the mother sought a restraining order. This



was how the thing got started”]. On October 30, 2012 protection case transcript
(CP 292) page 13 line 14, the GAL claimed: [‘there was a very leading question,
did dad touch you? The child said yes”]. The GAL Martha E. Wakenshaw
violated the law RCW 9A.72.040 false swearing. The GAL testimony is
misleading and false. At the trial the GAL testified that Catherine told her mother
about Samir’s behavior but at Catherine’s protection case hearing the GAL
accused Theresa of a leading question. The GAL at the protection case hearing
claimed that Catherine told that her that her dad touched her between the legs
but later at trial the truth came out that Catherine told her she was touched her in
her genital area and there was bleeding from her genital area. In the Police
report (CP 296) (after the kids were in their father custody already by court order
on November 8, 2012) the GAL Martha E. Wakenshaw written statement to the
police dated November 9, 2012: [“on past interview Catherine had disclosed that
her mother has shown her the court documents. She did say that her mother now
has stopped doing that and she hadn’t read my GAL report”]. On October 30,
2012 at Catherine’s protection case hearing transcript (CP 292) page14 lines 3-
6, the GAL claims were different: [*and she also said that her mother told her
about my report, that she might be living with her father. And then when - after
that was shared, she then disclosed this information”]. In police report (CP 296
attached) false written statement from the GAL Martha Wakenshaw dated 11-9-
2012 as follow:[*Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer’s clerk was called out to
help and eventually had to call security who cleared the area”]. but at trial on
November 5, 2012 (CP 294) transcript page 30 line 14-18 the GAL was asked:

[“did you see any security”]. She said: [‘] didn’t see any”].

The GAL Martha E. Wakenshow violated the law RCW 9A.72.040 False

swearing, a person is guilty of false swearing if he or she makes a false



statement, which he or she knows to be false, under an oath required or
authorized by law. False swearing is a gross misdemeanor.The fact that
Catherine is in her father custody now since November 8, 2012 because of the
GAL Martha E. Wakenshaw testimony, report and recommendations and this is
injustice to force Catherine to live only with her father that molested her sexually
and the court gave him sole decisions over her and dismiss the protection case
that was protecting her. The trial court only approved the GAL Martha E.
Wakenshaw testimony and own words without any proof provided and the court
ignored all other facts, documents and witnesses that were in the case. The fact
that the police report (CP 296) came out after the parties went to the trial and the
children were under their father custody already by court order on November 8,
2012 and because the trial court refused to wait for the law enforcement and
child protective services investigations that were in process and only approved
the GAL Martha E. Wakenshaw own words without a proof. The police video
recorded the interview with Catherine and took her testimony with the help of
another specialist. But with the GAL Martha E. Wakenshaw there was no
recording of Catherine’s testimony, no evidence provided to the court, and no
witnesses with her in the interview with Catharine, it was only the GAL Martha E
Wakenshaw own words and false claims. The police report is attached and was
not finished yet when the protection case for Catherine was dismissed and was
not finished yet also at trial when Catherine was forced by court order on
November 8, 2012 to be only under her father custody the molested her sexually.
In the police report (CP 296 attached) on October 24, 2012 the written testimony
of Catherine’s middle school consoler Nancy beck: [* she said her daughter told
her last night that dad has been touching her breasts and last night tried to touch
her lower private area”. “| called down Catherine and she reported to me
everything her mother had reported. Catherine said her father on occasion has
wanted her to sleep in his bed. She reported that she always goes back to her
bunk bed. she said she became more frighten when she found a knife and a

small bottle marked poison”]. Catherine was at school already when Theresa



went for help. Catherine was not aware that her mother going to be at school and
as you can see there was no leading question as the GAL Martha E. Wakenshow
claimed, it was a surprise to Catherine and Catherine told the same reporting she
told her mother to the school consoler. The trial court only considered the GAL
Martha E. Wakenshow false claims. The trial court said “her report is trustworthy”
and “she is well known to the court” and ignored the truth and facts and other
witnesses that were involved. The trial court did not protect Catherine from
further abuse by her father and that was an error. In the police report (CP 296)
Snohomish county police victim statement as follow: [“Catherine said her dad
touches her in some places not very nice. Catherine said it happened twice. She
was watching TV and sitting in the couch with him and he started to touch her in
her private area. Catherine said it made her feel uncomfortable and she moved
to another chair. Catherine said that second time that something happened, her
dad asked her to sleep in the bed with him. Catherine said no, and went to her
own room to sleep. Catherine said that she waked up in her dad bed and did not
know what happened. Catherine said that the next day, she started bleeding
from her private parts into her underwear”].

Is Catherine is safe now in the custody of her father that molested her sexually?

Error of the law by the trial court, WAC 388-15-009 The intentional touching,

either directly or through the clothing, of the sexual or other intimate parts of a

child or allowing, permitting, compelling, encouraging, aiding, or otherwise
causing a child to engage in touching the sexual or other intimate parts of
another for the purpose of gratifying the sexual desire of the person touching the

child, the child, or a third party. Sexual exploitation includes, but is not limited to,

such actions as allowing, permitting, compelling, encouraging, aiding or
otherwise causing a child to engage in prostitution; sexually explicit, obscene or

pornographic activity to be photographed, filmed, or electronically reproduced or



transmitted; sexually explicit, obscene or pornographic activity as part of a live

performance or for the sexual gratification of another person.

Error of the law by the trial court RCW 26.44.180 Investigation of child sexual

abuse, Protocols, Documentation of agencies' roles. The department and local

law enforcement agencies may include other agencies and systems that are
involved with child sexual abuse victims in the multidisciplinary coordination.
The protocol shall address the coordination of child sexual abuse investigations

between the prosecutor's office, law enforcement, children’s protective services,

children's advocacy centers, where available, local advocacy groups, community
sexual assault programs, as defined in RCW 70.125.030, and any other local
agency involved in the criminal investigation of child sexual abuse. The protocol
shall be developed by the prosecuting attorney with the assistance of the
agencies referenced in this subsection.

Error of the law by the trial court RCW 26.44.010 The state is justified in

emergency intervention based upon verified information; and therefore the
Washington state legislature hereby provides for the reporting of such cases to
the appropriate public authorities. It is the intent of the legislature that, as a result

of such reports, protective services shall be made available in an effort to prevent

further abuses, and to safeguard the general welfare of such children. When

determining whether a child and a parent, custodian, or guardian should be

separated during or immediately following an investigation of alleged child abuse

or neglect, the safety of the child shall be the department's paramount concern.
Error of the law by the trial court RCW 26.10.160 Visitation rights — Limitations.

Visitation with the child shall be limited if it is found that the parent seeking

visitation has engaged in any of the following conduct: Willful abandonment that

continues for an extended period of time or substantial refusal to perform

parenting functions; physical, sexual, or a pattern of emotional abuse of a child; a

history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.010 or an assault

or sexual assault which causes grievous bodily harm or the fear of such harm.




Error of the law in the trial court RCW 9A.44.083 Child molestation in the first

degree (the police report CP296).

Error of the law in the trial court RCW 70.125.020, Findings. The legislature

hereby finds and declares that: Sexual assault is a serious crime in society

On November 5, 6, 8, 2012 trial transcript (CP 294) page 179 line 2-3 Judge
Richard Okrent adopted commissioner Susan Gaer’s findings by dismissing the
protection case for Catherine and adopted the GAL Martha E. Wakenshaw report
and recommendations of switching the custody of the children from their mother
Theresa that took care of them all their life to their father Samir that abounded
them and abused Catherine sexually and Catherine was forced by court order on
November 8, 2012 to be under her father custody that molested her sexually and
Theresa was ordered to be under supervised visits only with her children and
Samir to the power to choose who will supervise the visits for Theresa and her
children. The trial court erred in dismissing the protection case for Catherine on
October 30, 2012 and erred in ignoring the law enforcement and Child protective
services recommendations and their investigations that were in process and
erred in switching the custody of the children to the abusive father. The court
erred in not protecting Catherine from further abuse her by father and forced her
to live only with him and gave him total control over her. Please review CP 188
(protection case # 12-2-01394-1) and the transcript of proceeding on October 30,
2012 (CP 292) , trial transcript on November, 5, 6, 8, 2012 (CP 294) and The
police report (CP 296).

On November 5, 2012 case # 12-3-00776-6 Judge Michael t. Downes denied

Theresa’s motion for trial continuance (CP 150) Theresa’s motion for trial

continuance was based on the CPS and the police investigations that were in



process and the need to wait for the investigations to be done first before we go
to trial. At the hearing Samir’s attomey MS Katherine Peterson threatened that if
the trial continued she will do a motion in front of a commissioner in the ex parte
court room same day and take the children from their mother Theresa based on
commissioner Susan Gaer dismissal of Catherine’s protection case and based
on the GAL Martha E. Wakenshaw recommendation and report. Samir’s attorney
MS. Katherine Peterson in November 5, 2012 motion hearing for trial
continuance transcript (CP 293) page 7 lines 8-11 said as follow: [‘I'm going to
have to go in front of commissioner Arden Bedle today, do a motion, then, you
know, get it set out properly in front of commissioner Gaer”]. On November 5,
2012 motion for trial continuance hearing transcript (CP 293) page 5 lines17-23
the GAL Martha E. Wakenshaw claimed: [“| interviewed the daughter and found
her statement to be very inconsistent about the allegations. It appeared that the
mother had greatly influenced the child. | also would like the court -commissioner
Gaer lifted the order restraining the father from seeing the children”]. The fact the
GAL Martha E. Wakenshaw own opinion and words found to be not true in the
police report victim statement (CP 296) Catherine said: [‘my mom told me to tell
the truth”]. November 5, 2012 motion for trial continuance hearing transcript (CP
293) page 6 lines 4-6 The GAL Martha E. Wakenshaw claimed: [“security had to
be called because they were within earshot of the child saying | was a liar”]. But
on November 5, 6, 8, 2012 trial transcript page 30 line 18 the GAL Martha E
Wakenshaw testified: [‘| didn’t see any, but | was informed of security being”]. In
the Police report on November 9, 2012 (CP 296) the GAL Martha E. Wakenshaw
false written statement to the police: [“Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer’s
clerk was called out to help and eventually had to call security who cleared the
area”]. The GAL Martha Wakenshaw continued to lie and lied to the police

officer. Motion for trial continuance hearing on November 5, 2012 in front of



Judge Michael t. Downes was denied based on the GAL Martha E.Wakenshaw
testimony and based on the finding of commissioner Gaer by dismissing
Catherine’s protection case. Please review CP 145, 147,148, 149, 150, and CP
292 October 30, 2012 transcript, CP 293 motion for trial continuance hearing
transcript on November 5, 2012, and CP 294 trial transcript on November 5, 6, 8,
2012 and the police report CP 296.

The 3 days trial duration with Judge Richard T. Okrent on November 5, 6, 8,

2012 (CP 294). (CP 294) page 2 line 23-25, Samir’s attomey MS. Katherine

Peterson claimed: [*we've had a guardian ad litem report, The guardian ad litem
report was changing custody from the mother to my client based mostly upon her
extreme abusive use of conflict”]. The fact that the GAL Martha E. Wakenshaw
did not file her report with the court and she only gave it at the trial day on
November 5, 2012, the fact that the GAL report should have been done at least
60 days before trial date as court ordered (CP 95), The fact that the GAL sent
her report to Theresa by mail at end of October, 2012 and right before trial days
in November 5, 6 ,8 , 2012, the fact that the GAL did not follow up with Theresa’s
interview. (CP 294) page 3 lines 9-11, Samir’s attorney claimed: [‘And then
finally, as a last ditch effort, the wife has made allegations of inappropriate sexual
touching by my client of their 11-year-old daughter”]. The fact that this was
proven false when you review the police report victim statement (CP 296),
Catherine said: [‘my mom told me to tell the truth”] [*Catherine said her dad
touches her in some places not very nice. Catherine said it happened twice. She
was watching TV and sitting in the couch with him and he started to touch her in
her private area. Catherine said it made her feel uncomfortable and she moved
to another chair. Catherine said that second time that something happened, her

dad asked her to sleep in the bed with him. Catherine said no, and went to her



own room to sleep. Catherine said that she waked up in her dad bed and did not
know what happened. Catherine said that the next day, she started bleeding
from her private parts into her underwear”]. Plus (CP 294) page 16 the GAL
Martha E. Wakenshaw herself testified: [‘she disclosed that she was touched by

her father inappropriately down there” “she said it happened twice” “she said
there was bleeding from her genital area” “and she told her mother”], also (CP
294) page18 lines 19-22 the GAL Martha E. Wakenshaw said [“| want to
emphasize the child told the mother about those allegations, then the mother
sought a restraining order. This was how the thing got started”]. (CP 294) page 9
lines 14-16, Samir’s attomey asked the GAL Martha E Wakenshaw: [“did you
complete an investigation on this — in this particular case?”). And the GAL said
[“Yes, | did”]. The fact is that the GAL saw Theresa only once at her house and
she was supposed to follow up with her but the GAL did not follow up with her.
(CP 294) page 10 lines 17-24, Samir’s attorney asked the GAL: ["When you
recommended a psychological evaluation for both parents, what's the basis of
your recommendation?”]. The GAL answered: [‘Basis was the father presented
with some mild depression and was taking medications and | felt that it would be
prudent to have him evaluated. The mother presented with significant anxiety
and depression from my observations”. The fact that the GAL Martha E.
Wakenshaw claims were false about Theresa as it shows in Theresa’s mental
evaluation (CP 177, 196) and Theresa'’s therapist declaration filed (CP 147) and
the fact that Theresa does not take any medications and her mental evaluation
and her therapist declaration to the court prove that the GAL Martha E.
Wakenshaw claims are false. (CP 294) page 11 lines 23-24 and page 12 lines 5-
7 & lines 21-23 The GAL Martha E. Wakenshaw was asked: [‘the issues that

caused you to make the recommendations that you did?”]. She answered:

[“Sure. | was concerned that the mother did not cooperate with appointments




with me and missed an appointment and didn't call’] [‘l was struck by her desire
to stay in the marriage all the way up until this last hearing with Commissioner
Gaer last week."] [“abusive use of conflict to involve the child in reading court
documents”]. (CP 294) page 26 lines 20-22 the GAL Martha E. Wakenshaw was
asked: [“Did you ask the children whether or not he (Samir) had talked to them
(the children) about the case?”]. The GAL answered: [“| don't recall if | did or
not.”]. The GAL Martha E. Wakenshaw claims she does not remember if she
questions the children about the father and if he involves them in the dissolution
case and use abusive use of conflict with them. Her recommendations were
based on her false claims that Theresa involves the children in the dissolution
case and that is abusive use of conflict, but what about the father she did not
ask? (CP 294) page 16 line 25 and page 17 line 1 the GAL Martha E.
Wakenshaw said: [“| asked her if she had been privy to any more court
documents and she said no, her mother had stopped doing that”]. So if the
mother had stopped showing Catherine court document and stopped using
abusive use of conflict then why the GAL Martha E. Wakenshaw still insists on
her recommendations that Theresa be under supervised visits only when the
original reason as she falsely claims does not exist anymore? (CP 294) page 18
lines 17-22 the GAL Martha E. Wakenshaw said: [*the timing of this came after
the mother tried to have me dismissed as the guardian ad litem. And then these
allegations came forth. Again, | want to emphasize the child told the mother
about those allegations, then the mother sought a restraining order. This was
how the thing got started”]. The fact that the mother wanted to change the GAL
Martha E. Wakenshaw since September 7, 2012 a month before she write her
report and recommendations. The court strike Samir’s pleadings on August 15,
2012 for not paying the GAL fees as the court ordered him (CP 98-99), Samir’s

lawyer filed a motion to reinstate Samir’s pleading (CP 101) and Theresa had a



new lawyer named Andrew Hay at that time and he came in the hearing with her
(CP 103) and Theresa wanted to change the GAL and oppose reinstate the
father pleading. Her lawyer was supposed to file her response to the motion on
September 7, 2012 but her lawyer did not file it as he testified at the hearing that
he did (CP 103). It was never filed and as soon as Theresa knew about it she
fired her lawyer Andrew Hay and filed it by herself and did a declaration on the
situation (CP103, 113,115,116,117,121). Theresa did write a declaration that she
wanted a different GAL than Martha E. Wakenshaw for her case and for her
children’s sake, but even though it was not filed with the court as promised by
her lawyer Andrew hay, Her lawyer Andrew Hay sent it to Samir’s attorney on
September 7, 2012(CP 116,121) and the next day on September 8, 2012 the
GAL Martha E. Wakenshaw wrote her declaration in the favor of the father and to
reinstate his pleading and her request to stay in the case (CP117), the court
reinstated Samir's pleading and Theresa called the GAL Martha Wakenshaw and
made appointment with her and saw her only once on September 22, 2012 and
the GAL Martha E. Wakenshaw said she will call Theresa and follow up with her
but she did not. The GAL Martha E. Wakenshaw wrote her report on October 1,
2012(CP154) in the favor of the father and the GAL never filed her report with the
court until the trial day in an open court on November 5, 2012 (CP154). It is not
clear if the GAL Martha E. Wakenshaw behavior, testimony, report, and
recommendations was because of Theresa’s wanted to change her and remove
her from the case. (CP 294) page 22 lines 11-15 the GAL Martha E. Wakenshaw
was asked: [‘And that's taking into account you speaking to Catherine regarding
these allegations of inappropriate sexual touching, you still are recommending

that Mr. Gohar be awarded custody of these children?”]. She said: [l am”].



So instead of protecting Catherine from further abuse by her father, the GAL
Martha E. Wakenshaw recommended the 11 years old daughter Catherine live
primary with her dad that molested her sexually allowing a possible of future
abuse to happen to her from her father, GAL recommended Theresa be under
supervised visits only. (CP 294) Page 23 line 9-11 the GAL Martha E.
Wakenshaw was asked: [“In your interview with Catherine, she did say that her
father had touched her did you say twice?”]. The GAL said: [“yes”]. (CP 294)
Page 28 line 7-23, the GAL Martha E. Wakenshaw was asked about her report :
['Because the mother has not taken the For Kids’ Sake seminar and has
engaged in abusive use of conflict, the children spend more residential time with
the father to ensure their emotional safety." Is that an accurate reading?”]. The
GAL said: [“That’s an accurate reading, yes”]. The fact that Theresa did take For
Kids’ Sake seminar (CP 295 trial exhibit # 4) and (CP 92) Theresa’s certificate
that was filed with the trial court on July 23, 2012. (CP 294) page 30 lines 14-18
the GAL Martha E. Wakenshaw was asked: [“you said security was called. Did
you see any security guards come and approach my client or the family in any
way?”]. She answered: [‘l didn't see any”]. The fact that security was never called
as the GAL claimed. The GAL testimony and report is misleading and false. Her
report and all her recommendations were approved by the trial judge on
November 8, 2012 (CP 294). Please review CP 148 (reply to the GAL report
attached) you will see up to date health and dental checkups and letters from the
children school teachers, the children school awards in the mother care specially
Catherine Gohar that got an award from the president of the united states and
she was advanced in her education under Theresa’s care while the father Samir
abandon both children and moved out of the house seeking his sexual desires
with girls as young as 18 years old as the web sites allowed him and he was 44
years old and also his declaration in the year of 2009 of abusing his wife Theresa
sexually (CP143). (CP 294) page 35 lines 9-10 Samir was asked: [“What did she
accuse you of?"]. He answered: [‘Having affairs, including her own sister”]. The

fact that Samir ruined the relationship between Theresa and her own family to



make her his only victim and now he ruined the relationship between Theresa
and her children and now the children is his only victims and Theresa cannot
help them because of the court orders against her. (CP 294) Page 41 lines 18-20
Samir said: [‘| left the house she start telling the kids that I'm Having an affair,
even though | don't live with her any more, and it was not true, absolutely”]. The
fact this is false claims from Samir, Theresa did not tell the children about their
father sexual behavior and did not tell Samir that she knows about his sexual
behavior and she kept it a secret but after she knew about his sexual behavior
with his own daughter Catharine the 11 years old, Theresa couldn’t keep it a
secret anymore and had to protect her daughter and expose his sexual behavior
to the court to protect Catherine from him (CP142, 143, 188). (CP 294) page 42
lines 7-12 Samir was asked: [‘So why did you ask me to request a guardian ad
litem be appointed in this case? What was your point?”]. Samir answered: [
wanted to bring the mental state of my ex-wife to the court. That was my first --
the same day we ordered -- asked for the school thing, we asked for a mental
evaluation. That was the thing”]. The fact that the GAL Martha E. Wakenshaw

was appointed by Samir’s request and the reason was not for the best interest of
the children but to bring the mental state of Theresa to the court?

(CP 294) page 46 lines10- 14 Samir said about the son incident at church: ['We
found Matthew crying in the church, not outside, inside the church building with
one of the other mothers. And she said, | found him crying and said he got lost.
So | said, Are you okay, Matthew?" He stopped crying. | am fine"]. The fact that

the father did not believe his son and what he said happened at the church which
was a sexual behavior from a teen in St. Mary church in Lynnwood, WA. Matthew
do not remember anything about this now because it happened when he was
about three years old and both parents do not talk about it anymore and Theresa
decided to go to another church for her son’s safety, but Now Matthew goes to
that church by force since he was placed in the father custody on November 8,
2012 and Theresa cannot help him if he need help. At trial (CP 294) page 56

lines 17-19 Theresa’s lawyer never saw Samir polygraph test before it was



presented during the trial hearing and if you review inside the polygraph test that
was admitted as evidence (trial Exhibit 5 attached) (CP 295), questions about the
identity of the person doing the polygraph test but there was no answers or
respond to all of the test “identity” questions: Exam 1/ chart 1, also on exam 1/
chart 2, and Exam 1 chart 3 as follow:

[“Is your name Samir?”]. There was No answer.

[“Do you live in south Everett?”]. There was no answer.

[‘Were you born in 19687"]. There was no answer.

[“Do you believe me when | promise you | will not ask a surprise question on the
test?”]. There was No answer.

[“Regarding whether you have ever touched your daughter Catherine genitals for
a sexual reason, do you intend to answer truthfully each question about that?”].
There was No answer.

It says in the polygraph text exam 1and it is not clear if there were more tests
done and was not provided to the court. The test is not valid and there was no
answer to the most important questions “identity”. Question inside the test chart
as follow: [“have you ever touched Catherine’s genitals for your own sexual
gratification?”]. Is that means there is a possibility to touch for someone else
sexual gratification? WAC 388-15-009

Another question inside Samir’'s polygraph test which is very interesting as

follow: [“During the first 40 years of your life, did you ever do anything you could
have been arrested for that you got away with?”]. The fact that Samir was illegal
resident in the USA for years and he could’ve been arrested for and got away
with, the fact that Samir did bought a duplex and a business in MA State while he
was an illegal resident in the USA that he could’ve been arrested for and got
away with, the fact after years of Samir been illegal resident in the USA he
married Theresa in the year of 1999 and got the green card and citizenship
through her. Samir polygraph test shows that he did not lie in that Question, the
polygraph test is not valid. It is false. The fact that Samir did the polygraph test

by himself with the help of his attorney named Anna Goyman before the police



investigate and interview with him and was given at trial on November 5, 6, 8
2012 as evidence (CP 295 trial exhibit # 5) and also Samir’s polygraph test was
given later to the police officer in Catherine’s protection case after the father got
the custody already. The police did not investigate or talk with Samir because
Samir’s hired a lawyer and his lawyer told the officer that Samir has the right to
remain silent and she sent the officer Samir’s polygraph test they did by
themselves and that he passed the polygraph test and the GAL Martha E.
Wakenshaw gave her report to the police and her written false statement in
police report 11-9- 2012 GAL Martha Wakenshaw claimed:[“Ms. Patricia Bundy,
commissioner Gaer’s clerk was called out to help and eventually had to call
security who cleared the area”], but the fact that at the trial transcript the GAL
was asked: [“did you see any security”] she said: [*] didn’t see any”]. (CP 294)
page 57 Samir was asked: [‘Samir was it your intent at the beginning of this
separation and these legal proceedings back in February to go for full custody of
your children, was that what you had planned to do?”]. He answered: “No. No,
not at all”]. The fact that Samir did threaten in the beginning of the separation if
Theresa did not took mental medications as he wishes, he will seek full custody
of the children (CP 9). (CP 294) page 63 line 23 the total purchase of the
business don’s restaurant owned and its land during marriage is $1,015,000
($750,000 for the land and $265,000 for the business owned). Samir said he did
put 15% down $190,000 in 2008 with SBA loan. The balance of the loan as of
October 2012 is $ 768,366 (CP 295 trial Exhibit # 9). Samir did a personal
evaluation with a broker he knows and gave a market price for the business and
its land at $ 862,530 (CP 295 trial exhibit #10) a personal evaluation without any
professional certified evaluation is not valid. Professionally business evaluation
evaluated the business only without the land or the building at $319,000 (CP 295
trial exhibit # 11). Samir testified that the officer wages which is for himself as
employee in his business at $48,000 (trial transcript page 68 line1) without
providing his tax return income as evidence, this amount Samir claimed is not

valid the fact if you review Samir's 2011 tax return that was filed sealed with the



trial court (CP 66) Samir’s gross income in form 8879 is $1,519,559. His wages
as employee in form 1040 is $101,674. Foreign tax credit form 1116 shows a
gross income from all sources at $ 1,591,376. In tax return 2011 form 4562 it
shows a property of $2,000,000 and a business income of $145, 531 Samir did
not say anything about and it was during the parties’ marriage in 2010 and 2011
and that is a community property bought during Marriage.

2011 Samir’s federal income tax summary shows :

Wages for Samir at $101,674.

Income from Rent at $142,967.

Other income eamed at $ 1,294,525.

Samir’s total income at $1,536,233 a year.

The court erred in not applying Samir’s tax return as proof of Samir’s income
instead the trial court through judge Richard Okrent only approved the self-
prepared papers by Samir as his income and the income tax filed with the court
CP 66 was ignored and the trial Judge approved Samir's proposal wife alimony
amount for Theresa's based on the self-prepared paper by Samir that he claimed
he only makes between $10,000 to $12,000 which is not true if you review his tax
return (CP 66) shows the real truth of his income. (CP 294) page 68 lines 16-17
Samir’s income as he claimed is between $10,000 to $12,000 (CP 295 Samir’s
Exhibit #12 at trial) is not valid as of his tax return in 2011(CP 66) shows Samir’s
real income. (CP 294) page 69 lines18-20 Samir testified That the home
purchased during marriage in 2008 is $400,000 and he put down $80,000. The
house was not professionally evaluated due to Theresa’s motions for trial
continuance denials by the trial court. Samir got a personal broker evaluation by
him for the house (CP 295 Samir’s exhibit #13 at trial) evaluating the house at
$370,000. This evaluation is not valid. It is not a professional evaluation. (CP
294) page 71 line 2-3, Samir claimed the total of the mortgage of the house is at
$277.,000 without providing the mortgage statement it is not valid. Samir said he
withdrew money from the children college funds (CP 294 page 73 line 3). (CP
294) page 74 line 25 Samir Said Wife car has been paid off and Samir estimated



it without a proof at $12,000 is not valid. Samir's Exhibit # 15 at trial (CP 295)
Samir’s retirement account at $35, 571 from June, 2012 to September, 2012
only. Samir’s Exhibit 16 at trial (CP 295) Samir’s retirement account at $17,132
from June, 2012 to September, 2012 only. The fact that Samir liquidated some
accounts owned other than the children’s funds and Theresa requested a trial
continuance to have all financial issue resolved and discovered before the trial
but the trial court denied all Theresa’s motions for trial continuance, so now there
is a lot of missing pieces financially not discovered as example Samir owned a
cash account (CMA) in the year of 2011 value at $97,661 and a security sale of
$200,788 and that is community property during marriage. Samir’s Exhibit 17 at
trial (CP 295) Samir’s car on loan at $ 14,852 in October, 2012.. Samir Exhibit 18
at trial (CP 295) child support worksheet is not valid because the income figure
Samir wrote is totally different than the real true income he makes if you looked
at his tax return in 2011 (CP 66). Also the amount for the health insurance at
$377.00 is not right if you look at CP 13. (CP 294) page 80 lines19-24 Samir was
asked: [*But you said to her (Theresa) more than one time that she was paranoid
or crazy?’]. He answered: [‘Not from nothing. When she accused me of having
an affair, and when she insisted no matter how long it will convince her it didn't
happen, my last, last effort to stop the conversation and the argument is you're
sick”]. (CP 294) page 81 lines 9-12 Samir was asked: [“And then in October of
2011 you put advertisements looking for new companionship?”]. And he

answered: [“That’s right”]. The fact that Samir accuses Theresa that she is sick,

crazy and mentally ill in all his declarations filed and the fact that his sexual
actions in 2011 shows that he is having an affair, despite being married (CP
143).Theresa’s exhibit # 20 (CP 295) Samir’s letter to Theresa with a list of
requirement she has to do on in order for him to go back to the family. Samir
admitted he wrote the letter on November 5, 6, 8, 2012 trial transcript (CP 294)
page 85 lines 19-20, in Samir’s letter he request Theresa do as follow: [“you go
to doctor every week take medication no excuses”] [‘you cannot ask me any

questions about whom | see touch or talk to personally or on the phone”] [“You



have to get a job any job or go back to school as soon as Possible”] [“You have
to support any action | take with Matthew to make him behave and go to any
church without asking any questions”] [* | can take the kids to any church alone
in my car any time any day any church | want”]. The trial court said exhibit # 20
(CP 295) is admitted on November 5, 6, 8, 2012 transcript (CP 294) page 86
lines 6 and 22 but then at the end of trial it got rejected. It is not clear why the
trial court after Samir admits he wrote the letter and the court said it is admitted
and then it gets rejected, for no reason? (CP 295 Theresa exhibit # 20 at trial
attached). (CP 294) page 91 lines 17-20 the court asked Samir: [“Under what
conditions do you believe we could move to unsupervised visitation?”]. Samir
said: [‘Have her go to psychiatrist. Have her take medications on regular basis. |
think Dr. Schau is a great doctor”]. The fact that Theresa did the mental
evaluation with Dr. Schau (CP 177, 196) and it shows she is normal do not need
medications as Samir wanted her to take plus her therapist declarations(CP 147
). Theresa'’s testimony on November 5, 6, 8, 2012 trial transcript (CP 294) pages
106 to 160 is attached. (CP 294) page 162 lines 17-22 Samir’'s attorney MS.
Katherine Peterson falsely claimed: [“the mother did everything she could to
interfere with that interview. She was in the room. She wouldn't leave the room. It
required the commissioner’s clerk in order to remove her and her mother from
the room in order to allow the guardian ad litem to speak to the child about this
abuse”]. The fact is the mother did not interfere with the GAL Martha E.
Wakenshaw or go inside the interview room. The fact is this is a way to try
convince the judge that Theresa is a bad person when she is not, accusing her
falsely without a proof and make her look bad in front of the judges. Sadly it did
work and the judges somehow believe what was said about Theresa without any
evidence. (CP 294) page 164 lines 2-3 Samir’s attorneys MS. Katherine
Peterson claimed: [“She didn't pay her portion of the mediation fees”]. The fact
there was no court order for Theresa to pay. (CP 294) page164 lines 6-7 Samir’s
attorney MS. Katherine Peterson claimed: [“in her last possible attempt to stall

this dissolution out, she invented these false charges against the father”]. The



fact that was found not true what Samir’s lawyer claimed about Theresa, Theresa
did not invent anything in the police report (CP 296) victim statement Catherine
said: [‘my mom told me to tell the truth”]. The police video recorded the interview
with Catherine and took her testimony with the help of another specialist. But
with the GAL Martha E. Wakenshaw there was no recording of Catherine’s
testimony, no evidence provided to the court, and no witnesses was with the
GAL Martha E. Wakenshaw in the interview with Catharine, it was only the GAL
Martha E Wakenshaw own words and false claims. The police report is attached
and was not finished yet when the protection case for Catherine was dismissed
and was not finished yet when Catherine was forced by a court order on
November 8, 2012 to be only under her father custody the molested her sexually.
In the police report (CP 296 attached) on October 24, 2012 the written testimony
of Catherine’s middle school consoler Nancy beck: [“ she said her daughter told
her last night that dad has been touching her breasts and last night tried to touch
her lower private area”. “| called down Catherine and she reported to me
everything her mother had reported. Catherine said her father on occasion has
wanted her to sleep in his bed. She reported that she always goes back to her
bunk bed. she said she became more frighten when she found a knife and a
small bottle marked poison”]. (CP 294) page 16 the GAL Martha E. Wakenshaw
testified: [“she disclosed that she was touched by her father inappropriately down
there”] [“she said it happened twice”] [“she said there was bleeding from her
genital area”] [‘and she told her mother”]. (CP 294) page18 lines 17-22, the GAL
Martha E. Wakenshaw said: [‘the timing of this came after the mother tried to
have me dismissed as the guardian ad litem. And then these allegations came
forth. Again, | want to emphasize the child told the mother about those
allegations, then the mother sought a restraining order. This was how the thing
got started”].

On November 8, 2012 the trial Judge Richard Okernt made a decision and oral

order as follow: Error 1- (CP 294) page 176 line 17 the trial judge said: [“They




separated September 20, 2011”]. The fact that the parties separated on
September 19, 2012 (CP141). Ermror #2- (CP 294) page176 lines 21-22 the judge
said: [‘| find that the wife did not request her maiden name be restored”]. The fact
that the wife did request it (CP141). Error #3- (CP 294) page 177 lines 4-5 the
trial judge said: [“she refused to engage in mediation when ordered by the
court”]. The fact that Theresa did go to mediation when she was ordered by court
as the testimony of the Samir’s attorney testified herself (CP 294) page 164 line
2: [“She refused to cooperate in mediation until ordered to by Judge Downes”].
Error #4- (CP 294) page177 lines 6-8 the trial judge continue to say: [‘On March
19, 2012 there was an agreed order on visitation and financial issues. At that
time there was no mention of any abuse on the part of Ms. Gohar.”]. The fact
there was no agreed court order filed on March 19, 2012.

Error # 5- (CP 294) page 177 lines 9-13 the trial judge continue to say: [‘On 3-27
there was the first temporary hearing that was requested by Ms. Gohar. The
order indicated that there would be another continuance on April 17th. The father
was to have visitation. The mother was to be the temporary custodial parent”].
The fact that the hearing was requested by Samir’s attorney and it was a hearing
for a restraining order against Theresa and the visitation order was not her
choice, it was the commissioner own order. (CP 294) page #177lines #17-18, the
trial judge says: [‘Ms. Gohar was to make sure that happened and that there
would be no excuses”]. The fact that the commissioner did not say that, he said
to provide a note when the children are absent from school (CP 28 in CP 307).
Error # 6- (CP 294) Page 178 lines 2-12 the trial judge told Theresa as follow:
[“There was a guardian ad litem appointed. The mother's position is that the
guardian ad litem was a liar, therefore she should not be followed. Ms. Gohar
believes everything the guardian ad litem said was wrong and that she was right.
Let me point something out to Ms. Gohar. When the court appoints a guardian ad
litem, it's like appointing me to do the investigation. When you call the guardian
ad litem a liar, you are calling the court a liar, when you refuse to cooperate with

the guardian ad litem, when you interfere with her investigation”]. The fact that



the trial judge attacked Theresa with his words and denied her right of speech
and telling the truth about the GAL Martha Wakenshaw with the evidence
provided, as an example for the kids’ sake seminar she claimed Theresa did not
take and it was false (CP 295 trial Exhibit #4 and CP 92).The trial judge violated
the law, The First Amendment of the United States Constitution, protects the
right to freedom of religion and freedom of expression from government
interference. Freedom of speech: State Constitution Art. 1 § 5. (CP 294) page
187 line13 Theresa said: [‘l didn't interfere”]. Error #7- (CP 294) page 178 lines
17-20 the judge continue and say: [“in May of 2012 we then had a further order.
The guardian ad litem report comes out. The guardian ad litem decides that there
needs to be a change in the residential provisions.”]. The fact the GAL was not
appointed until July 27, 2012 and her report should have been done at least 60
days before trial (CP 95). The fact that the GAL report was not filed until the trial
day on November 5, 2012 when she given it to the trial judge as an exhibit (CP
295 trial exhibit # 3). Exhibit 3 (CP 295) the GAL Martha E. Wakenshaw report
has a lot of errors and false claims when you review CP 148, 177, 147, 296.
Error #8 — (CP 294) page178 lines 21-25 and page179 lines 1-3 the trial judge
said: [“There was a domestic violence accusation of sexual abuse. Procedurally
that case was heard by Commissioner Gaer. After the hearing and reading the
declarations and reviewing the record, Commissioner Gaer found that there was
no reason for a domestic violence hearing. She found the sexual abuse
allegations to be false and she dismissed the petition. The court adopts
Commissioner Gaer's”]. The fact that there was a protection order in place since
October 25, 2012 and there was a Child protective services and police
recommendation in front of commissioner SUSAN GAER on October 30, 2012
hearing to keep the protection case for the children’s safety until the
investigations are done but commissioner Susan Gaer ignored CPS and police
investigations and considered only what the GAL Martha E. Wakenshaw claimed
only ignoring other witnesses and facts and dismissed the case. The fact that the

police investigations were not finished even after the trial days on November



5,6,8, 2012 and it was still in process (please see CP 307 attached public record
police report requests by Theresa shows that the police report was not finished
and she had to wait for it). Error of the law: RCW 26.44.180 Investigation of child

sexual abuse, Protocols, Documentation of agencies' roles. The department and

local law enforcement agencies may include other agencies and systems that
are involved with child sexual abuse victims in the multidisciplinary coordination.
The protocol shall address the coordination of child sexual abuse investigations
between the prosecutor's office, law enforcement, children's protective services,
children's advocacy centers, where available, local advocacy groups, community
sexual assault programs, as defined in RCW 70.125.030, and any other local
agency involved in the criminal investigation of child sexual abuse. The protocol
shall be developed by the prosecuting attorney with the assistance of the
agencies referenced in this subsection.

Error #9 — (CP 294) page 179 lines 14-21 the trial judge says: [‘Following the
October 30, 2012 hearing, Ms. Gohar went to CPS to start an investigation
because, as she testified in court, she was not satisfied with the court's rulings,
so she tried to go further. On the day of trial she further indicated that she was
not satisfied and that she believed that CPS should trump any ruling that | make.
That is not the law in the State of Washington. I'm not interested in CPS's
investigation”). The fact that the judge ruling based on his opinion that he is not
interested in the CPS investigations but there was also a law enforcement
investigations going on in the case and that was not finished yet also. Error of the
law, RCW 26.44.180 Investigation of child sexual abuse, Protocols,

Documentation of agencies' roles. Error of the law, RCW 74.13.031 Duties of

department — Child welfare services — Children's services advisory committee
Error of the law, RCW 9A.44.083 Child molestation in the first degree Error of the
law, RCW 74.13.031 Child abuse, investigation. Error #10 — (CP 294) page 180

lines 1-4 the trial judge continue to say: ["He sold his restaurant and land

together with the house, shortly after the marriage to his current wife, moved to

Washington State, purchased a house in Marysville, and purchased Don's



Restaurant in Marysville as well”]. The fact that the parties married in 1999 in MA

state and Samir testified he sold the property in MA state in the year of 2007 in
the sum of $212,500.00 for the duplex (CP 295 trial exhibit 7) and the business in
the sum of $70,000 in 2007and that is not shortly, that means the business and
duplex property in MA State is a community property for seven years before the
parties move to WA State in 2007 (CP 295 trial exhibit 7).

Furthermore (CP 295 trial exhibit 8) which is the sale of the business in MA State
(owned by Samir and his brother) was just an agreement and is not an actual
document of sale. It is not clear if SAMIR sold his business in MA as he claimed,
as he only provides a personal agreement between him and his brother without a
certified document. Furthermore the parties bought in WA State a sum of
$1,415,000 during marriage (don’s restaurant business, its building and land in
Marysville, and a house in Lynnwood in the years of 2007-2008 and that is a
community property bought during marriage. The court awarded Samir with it all.
Error # 11 - (CP 294) page 180 line13-18 the trial judge says: [l will also point
out that Ms. Gohar is unwilling to take on the debt as well as the asset structure
of that business. | don't think she's capable of running the business, and in
response by her attorney when he was asked, "Is she willing to take on the debt,"
it was clear that's not happening here”]. The fact that Theresa personally was
never asked at trial if she is willing to take the debt plus there are no debt owned.
There are loans the business income pays for it. Theresa wanted the ownership
of the property of the business don’s restaurant that will allow her to have an
income from the rent (CP141). Samir’s 2011 tax return that was filed (CP 66)
Samir’s gross income in form 8879 is $1,519,559. His wages as employee in
form 1040 is $101,674. Foreign tax credit form 1116 shows a gross income from
all sources at $ 1,591,376. In 2011 form 4562 tax return it shows a property of
$2,000,000 and a business income of $145, 531. Samir did not say anything
about and it was during the parties’ marriage in 2010 and 2011 and that is a
community property. Error #12 - (CP 294) page 181 lines 14-18 The trial judge
said: [“With respect to the property distribution, recognizing this is a 12-year



marriage, this is what I'm going to do: Don's Restaurant is the sole property of
Mr. Gohar and will not be part of this distribution. He owns it outright. It is his”].

The fact that the court erred in not given an equal division for the parties. Plus

the judge only talked about the business restaurant and ignored that there is a
land and building of that business that is also owned. The business restaurant
bought for $265,000 (CP 294 trial transcript page 66 line 12) and the land and
building of the restaurant bought for $750,000 (CP 294 trial transcript page 66
line 5-6) and Theresa wanted the ownership of the property of the restaurant to
provide an income for her (CP141). The judge approved all Samir’s requests, the
amount of wife alimony he wanted to pay, the ownership of the business, its
building and its land, the house, the children college funds, and the children
custody, the assets owned from MA state in the parties marriage. He rewards
him with it all. Error #13 — (CP 294) page181 line 19 trial’s judge order the house
ownership to Samir ignoring Theresa’s lawyer request to have the house. Error #
14- (CP 294) page181 lines 22-25 the trial judge order Theresa to have Samir's

retirement account which she did not request plus Samir has emptied accounts

owned and we do not know where this money went as an example a cash money
account (CMA) Samir owned in 2011net portfolio value at $97,661 and a security
sale of $200,788 and that is community property during marriage. Error #15 -
(CP 294) page182 lines 7-12 trial judge awarded Samir with the children’s
college funds and put it at his side. Trial judge erred in not allowing the children
to keep their college funds for them. Error #16 - Wife alimony was based on the
request of the husband and was approved, the fact that Theresa request
(CP141) was denied. The fact that the judge ordered the wife maintenance to be
reduced by $500 every six months until it is $0 plus to take $300 from the wife
maintenance for the child support paid to Samir. The fact that Theresa was full
time mom for the past 12 years of marriage and with only a high school
certificate from her country as education and minimal work experience. The court
erred in not giving the wife a fair alimony to allow her to live the same life style as

before divorce, and the court ordered the wife maintenance to be non-modified.



Error of the law RCW 26.09.070 Separation contracts.(7) When the separation

contract so provides, the decree may expressly preclude or limit modification of
any provision for maintenance set forth in the decree. Terms of a separation
contract pertaining to a parenting plan for the children and, in the absence of
express provision to the contrary, terms providing for maintenance set forth or
incorporated by reference in the decree are automatically modified by

modification of the decree. RCW 26.09.090 Maintenance orders for either

spouse or either domestic partner — Factors. (b) The time necessary to acquire

sufficient education or training to enable the party seeking maintenance to find
employment appropriate to his or her skill, interests, style of life, and other
attendant circumstances; (c) The standard of living established during the
marriage or domestic partnership; (d) The duration of the marriage or domestic
partnership;(f) The ability of the spouse or domestic partner from whom
maintenance is sought to meet his or her needs and financial obligations while
meeting those of the spouse or domestic partner seeking maintenance. Error #17
— (CP 294) page 184 lines1-6 and page185 lines 2-4 the trial judge say: [‘Ms.
Gohar indicates that she should be the custodial parent. Mr. Gohar originally
agreed with that and shifted his position as the case continued, but as a result of
Ms. Gohar's behavior he chose a new direction. Mr. Gohar claims that Ms. Gohar
has mental illness”. “| find that the mother's mental health issues and the father's
frustration over that probably contributed to it"]. The fact is that found not true in
Theresa mental evaluation (CP 177, 196) and the declarations from Theresa’s
therapist filed with the court that Samir’s claims about Theresa’s mental health in
his declarations filed is false (CP 43, 147). The fact that Theresa only wanted to
protect her daughter Catherine when she knew about Samir’s behavior with her
and the fact that Samir is diagnosed with depression and was put on the highest
dose of medications from his family doctor and in Samir’s mental evaluation
shows he is diagnosed with depression and taking medications. Error #18- (CP
294) page 185 lines 11-12 the trial judge testified: [“She is well known to the
court. | find that her reports were credible”]. So because the GAL Martha E.



Wakenshaw is well known to the court, the trial judge find her report credible
without any evidence than her own words and claims. The judge kept reading the
GAL repot in page185 to 187. (CP 294) page185 lines15 -19, page 187 line 23-
25 and page188 lines 1-3 The trial judge told Theresa: [*You don't talk to your
children about the case. You don't let your family talk to the children about the
case. You don't make your children your confidants because then you're trying to
use your children as pawns You're trying to gain advantage”, “All of these things
are essential if you want to retain custody of your child. You cannot simply
refuse, call somebody a liar, scream and yell that someone has abused you and
think that it's going to be believed by the officers of the court. Simple outrage will
not make your case”]. (CP 294) page 188 lines 8-13 The trial judge continue to
say: [‘In reviewing Ms. Gohar's testimony, particularly her cross examination,
which | found very interesting, it was clear that she was avoiding the answers. It
was clear that she was faking her responses by indicating to the court that she
could not remember or she was confused or she was frustrated. That is the
language of deception. That is not the language of truth”]. Theresa’s testimony
CP 294 pages 106 to160 is attached, the judge believed the GAL Martha E.
Wakenshaw twisted testimony, lies and false report and did not believe the real
truth. What Theresa couldn’t remember is the dates only. Attached CP 307 is the
proof of the dates Theresa couldn’t remember but she did take her daughter to
the ER as she testified. Samir’s attorney only provided visits in group health
services but Theresa took her daughter to an ER for the sexual abuse outside of
Group health and she couldn’t remember the dates only. Error # 19- CP 294
page # 189 lines # 4-13 the trial judge said: [“This took place after a visit
allegedly on October 23rd. There was no contact with CPS on October 23rd.
There was no contact with law enforcement on October 23rd. There was no trip
to the emergency room on October 23rd. There was no running into court on
October 23rd by her seeking an ex-parte or immediate temporary restraining
order until the 24th when the mother decided that the child should talk to the

school counselor, who may or may not have advised her as a mandatory reporter



to go seek out CPS, law enforcement, and so forth”]. The fact that on October
23, 2012 at night after Catherine came back from her dad house, Catherine told
her mother Theresa about her father Samir sexually touching her in her private
area and that she does not like it. On October 24, 2012 Theresa went to
Catherine school to see if there is a consoler that can talk to Catherine and
advise her on what to do with her father behavior. The school consoler talked
with Catherine and recommended we should call the CPS and the police.

The fact that Theresa did not know what is CPS and that the police need to be
involved in this situation but with the help and advice of the school consoler that
was worried about Catherine’s safety and took action right away to protect her
which was the right thing to do, the CPS and police told Theresa she need to file
a protection order for the two children not just Catherine. They made a plan with
Theresa and give her some documents to file with the petition and so she did.
(CP 294) page 189 lines 15- 20, the trial judge say: [‘On 10-26 the mother takes
the child to the doctor for a routine medical visit. That was the examination for a
sore throat. | was confused. At that time | would have expected a report from a
mandated report, i.e., the doctor, that the mother had told him about the sexual
abuse, and he, as a mandated reporter”]. The fact that there was a protection
order in place on October 25, 2012 (CP 188) and Catherine was safe from her
father, CPS and the police was working on the investigations. Theresa made an
appointment scheduled on October 29, 2012 (CP 307). for Catherine with a lady
doctor for the bleeding Catherine had the night she came back from her dad
sleep over, Theresa thought it was Catherine’s period but it was not, it did not
come the following month plus Catherine telling her mother about Samir’s sexual
behavior with her, Catherine could be injured by her father in the sleepover!
Please review the victim testimony in the police report (CP 296), the notes
Catherine wrote about her dad abusing her CP 307attached. (CP 294) page 190
lines 9-12 & lines 14-16, the judge continue to say: [‘No spontaneous statements
made here. Three days afterwards, October 26th, and | haven't got a

spontaneous statement, nobody gave me a spontaneous statement, and | don't



expect to see one ever’] ['October 29th, kid goes to the doctor, nothing. The
doctor doesn't see any evidence of sexual abuse because the child makes no

mention of it. Nothing happens”]. The fact that the judge was aware that there is

a CPS and police investigations that was not finished yet, the fact the Catherine
told the doctor on October 29, 2012 and | am attaching the visit summery (CP
307). (CP 294) page 190 lines 24-25 and page 191 lines1-4, the trial judge say:
[“‘Who takes a child who's been sexually abused to a courthouse? Somebody
who wants to have that child talk to somebody probably the court. It's called
showing the flag in tactical terms. As lawyers, we know when a parent wants to
push the abuse card they show the flag. They take the child around so that the
court will believe them”]. The fact that Theresa never brought the children in the
court house, the fact that Catherine was waiting outside with her grandmother
because she had an interview already scheduled with the police officer on
October 30, 2012 before Samir’s attorney go to ex parte commissioner Arden
bedle and change the protection hearing from November 8, 2012 to October 30,
2012 at 1:30 pm right before the police interview with Catherine, the fact that
Theresa went to ex parte to change the protection hearing time Samir’s attorney
made and commissioner Arden bedle denied it (CP 294)Theresa testimony in
trial transcript page 114 lines 21-25 and page115 lines 1-8) also please review
the police report and his testimony (CP 296). (CP 294) page 191 line 25 and
page 192 lines 1-9) the trial judge say: [‘| find the mother suffers from
depression, anxiety, and OCD as defined by her counselor. | find that she is in
need of psychological services. | find that she has attempted to falsely accuse
the father of sexual abuse, and | reiterate that | incorporate by reference the
findings of the court commissioner. | request that a transcript be sent to CPS of
my findings so there will be no doubt as to the court record. The
recommendations of the guardian ad litem compose what will be the current
parenting plan”]. The fact that the father have a depression and on the highest
doze of medications, the fact that Theresa therapist provided declarations about

Theresa’s mental health to the court that Theresa has issue that she is in thereby



for caused by her husband behavior with her and she is a good devoted mother
and take good care of the children (CP 147 & 43), the fact that the trial exhibit #
20 (CP 295 ) that the court rejected it after it has been admitted for no reason
shows with evidence Samir manipulate Theresa to do whatever he wishes, and
his declaration filed with the court that he did abuse Theresa sexually and also
evidence of the father sexual behavior seeking sex with girls as young as 18
YRS and he is 44 YRS as the web site allowed him (CP sub 143). The trial judge
erred in not looking at all the facts before ruling and he only adopted dismissing
the protection case as evidence and the GAL Martha E. Wakenshaw false
testimony and her report with errors as evidence. The trial judge adopted all of
the recommendations in the GAL report without any facts or proofs the GAL
provides to the court other than her own words and opinion. Error #20- (CP 294)
page 192 lines 8-13, the judge oral order the father as follow: [“The
recommendations of the guardian ad litem compose what will be the current
parenting plan. First of all, Mr. Gohar will be the primarily residential parent. I'm
ordering that he pick up his children today after school. In fact, he may go to the
school immediately after this is over and pick them up”]. The fact is that the judge
fail to write a court order, Judge Richard t. okrent oral order the father to take the
children Matthew Gohar and Catherine Gohar to his custody on November 8,
2012 without any court written order, The children were taken by force from their
schools on November 8, 2012 without any court written order and the written
order was not entered until December 3, 2012 and that is 26 days of the two
children been in their father custody without an actual court written order.

Error # 21- (CP 294) page 192 lines 17- 19 the Judge ordered: [“Ms. Gohar will
have residential time with the children twice a week supervised by Mr. Gohar's
designee"]. The fact the trial judge ordered Samir to choose the supervisor for
Theresa’s visits with her children, the judge gives the abusive father a total
control over Catherine the victim by him and ordered the protective mother
Theresa supervised visits only and order the father to choose who supervise the

visits! Furthermore the judge ordered: ["Ms. Gohar will come to the visitation



alone. There will be no family members at the supervised visitation”]. The fact
that the judge prevents even grandparents and family members to visit the
children, the children is to be left alone with the control of the abusive father with
a court order? The court erred in not protecting Catherine from future abuse that
can happen to her from her father and exposed her to more than molestation to
happen to her. Error of the law, RCW 26.10.160 Visitation rights — Limitations.

Visitation with the child shall be limited if it is found that the parent seeking
visitation has engaged in any of the following conduct: (i) Willful abandonment
that continues for an extended period of time or substantial refusal to perform
parenting functions; (ii) physical, sexual, or a pattern of emotional abuse of a
child; (iii) a history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.010(1)
or an assault or sexual assault which causes grievous bodily harm or the fear of
such harm. Error of the law, WAC 388-15-009 The intentional touching, either

directly or through the clothing, of the sexual or other intimate parts of a child or

allowing, permitting, compelling, encouraging, aiding, or otherwise causing a
child to engage in touching the sexual or other intimate parts of another for the
purpose of gratifying the sexual desire of the person touching the child, the child,
or a third party. Error # 22- (CP 294) page 193 lines 7-8 the trial judge ordered
according to the GAL Martha E. Wakenshaw recommendation: [“Both children
will be placed into therapy within 30 days with a state-approved therapist”]. The
fact that the GAL is not a doctor to put the children to mental thereby and her
claims that the children suffer from depression and anxiety is false and the fact
that her claims about Theresa need of mental evaluation and follow with
medications recommended was false as Theresa’s mental evaluation shows that
she does not suffer from what the GAL Martha E. Wakenshaw claims and there
was no recommended medications (CP 177, 196) (CP 147 & 307). The children’s
teachers from school that see the children everyday wrote declarations about the
children (CP 148) and that they have no behavior problems and that they are
good children especially Catherine Mary Gohar she was an excellent student in

her academy educations with the school honors of excellent education plus



Catherine received an honor certificate from the president of the united states in
Theresa'’s care alone (CP 148 attached) after Samir abandon the children and
moved out of the house on September 19, 2011 and not like the GAL Martha
Wakenshaw claimed about them, It is not clear why the GAL lied in her report
and testimony about Theresa and her children. The fact that Catherine Gohar
dropped in her education level after the trial court switched the custody from her
mother Theresa to her father Samir on November 8, 2012 and since then she is
below grade level of education at her school and that is due to forcing her to live
with her father that abuse her, since November 8, 2012 oral order custody to the
father to date Catherine is still under her father custody that molested her
sexually and her grade at school are below grads levels to date compared to her
advanced grades under Theresa’s care see CP148. Teachers from the children
school declared in writing that the children are happy kids do not suffer from what
the GAL Martha E. Wakenshaw claimed and it was filed with the court (CP 148),
especially Catherine the GAL Martha E Wakenshaw said false claims about her.
How can an excellent student and talented awarded student, one of the top
school students in her grads have a depression or mental problem like the GAL
claimed and recommends for both children go to mental thereby and it was
approved by the court without evaluation from any doctor is an error. (CP 294)
page 59 lines 22-25 and page 60 lines 1-2, The father also approved that his
children go to mental thereby: [“We followed the recommendation of the guardian
ad litem. You know, | have full custody of the kids. | should be responsible for the
medical decisions, everything. And I'm planning to do exactly what the guardian
ad litem, a very heavy psychological therapy for my kids so they can get over all
of this as soon as possible”]. The fact that the father did the same with Theresa
he requested her to go to mental therapy during marriage, he told her there is
something wrong with her to cover up his actions and later he claims that
Theresa have a mental ilinesses in court declarations which was proven false by
her mental evaluation, the fact that Samir tried to manipulate Theresa and take

her to mental therapy against her wishes and take her to doctors to medicate her



for his own cover up. Please look at the trial exhibit # 20 (CP 295 attached)
Samir’s letter to Theresa. Error #23 (CP 294) page 194 lines 13-22, the Judge
said: [“I'm going to hand down a child support worksheet. | find that the father's
gross income to be $10,430. The mother's gross income by averaging the
maintenance, basically the 2,500 and the 2,000, comes to $2,350. That leaves
nets of $5,931.13 for the father, $2,108 for the mother. Child support
proportionate share is 74 percent rounding for the father, 26 percent for the
mother. Child support calculation, given the fact that the father is paying the
monthly health insurance of $377, the gross child support calculation is $547.84.
| will order the child support be in the amount of $300 from the mother to the
father, deviating down $247 because the mother is not employed at this time”).

The fact that Samir’s income in the federal worksheets tax return in 2011 in a

total of $ 1,591,376 from all sources. The ftrial judge finding is unclear. The
worksheet is based on Samir’s trial exhibit 18 (CP 295) child support worksheet
but Samir’s income tax returns shows his actual earning as evidence and not just
as Samir claims (Samir's 2011 tax return CP 66). Furthermore in the child
support work sheet the judge provided Theresa’s alimony received is not
accurate. The judge ordered was $2,500 to Theresa and take $300 every month
from the alimony as child support to give to Samir giving a total of $2,200 to
Theresa as alimony, plus the amount of alimony to be decreased by $500 every
six months until Theresa’s alimony total is $0 but in the work sheet it said $2,350
is not right and also in other amounts entered in the mother sections in the
worksheet is not right. The child support entered on December 3, 2012 is not
based on evidence and not based on the tax return of the parties in 2011but was
based on self-prepared paper by Samir as his income given to the trial judge.
The judge ordered tax exemptions to mother to have Catherine’s and the father
have Matthew’s giving Samir 4 years longer tax exemption than Theresa in final
order of child support entered December 3, 2012 (CP 162). The trial judgments
were all in the favor of Samir in all ways and not a fair trial to Theresa or her

children.



On January 9, 2013 hearing for a new ftrial, Judge Richard T. Okrent erred in not
granting a new trial. RULE CR 59 NEW TRIAL, RECONSIDERATION, AND
AMENDMENT OF JUDGMENTS Irregularity in the proceedings of the court, jury

or adverse party, or any order of the court, or abuse of discretion, by which such

party was prevented from having a fair trial. That there is no evidence or
reasonable inference from the evidence to justify the verdict or the decision, or
that it is contrary to law; Error in law occurring at the trial and objected to at the
time by the party making the application; or That substantial justice has not been
done. On January 9, 2013 transcript (CP 297) page 2 lines 16-20 and page 3
lines 3- 10 & lines 18-22.Theresa's lawyer stated: [‘this motion is brought
pursuant to CR 59 and for either reconsideration or a new trial. Ms. Gohar simply
feels that given the totality of the issues, that a reconsideration would be wholly
insufficient to address the issues that she's raised in her motion. We think that
there was an irregularity in the trial and that related to counsel's representation of
Ms. Gohar, the information that was presented to this court, and more
importantly, the information that wasn't presented. We've enumerated those in
the motion. The lack of information on the financial issues didn't give this court
the information it needed to make sufficient findings to warrant the rulings that
were ultimately made. For instance, when we talk about Mr. Gohar's income, the
exhibit summary demonstrates that the only information provided this court was a
two-page profit and loss statement self-prepared by Mr. Gohar”], [“This court's
calculation of child support and spousal maintenance is a direct reflection of the
income you ultimately were given. There were no tax returns submitted, so there
is no foundation for that order or the findings of income”]. On January 9, 2013
transcript (CP 297) page 6 lines11-14 Theresa’s attorney stated: [‘So given the
totality of issues, given the information that was missed, we simply feel that
reconsideration is an inadequate tool and we're asking this court to provide a

new trial”]. On January 9, 2013 transcript (CP 297) page 7 lines1-2 and lines 8-9



and page 8 lines 8-10 Samir’s attorney claimed: [“my client has complied with the
court's orders. He's complied with all of the processes”, “Ms. Gohar has
continually refused to do anything that's been required of her by the court”,
“refused to sign the waiver allowing the guardian ad litem access to her mental
health records”]. The fact that Samir was ordered by court to put the children’s
college funds he withdrew back to their accounts (CP 81), and the fact that he
did not comply with the court order. The order was entered on June 12, 2012 and
the parties went to trial on November 5, 6, 8, 2012 and Samir did not put the
Children’s College funds back as he was ordered by court, but Theresa did
complied with all court orders and it is not her fault the behavior of the GAL
Martha E. Wakenshaw in not following up with her and denying her phone calls
and then surprise her with the report she made with its false claims that is proven
false with the evidence provided. On January 9, 2013 transcript (CP 297) page
11 lines 19-20 and page 12 lines14-16 the judge order: [“| have two issues in
front of me both based on Court Rule 59. One is a request for a new trial. At this
point, having reviewed the record and looked at the files, I'm not going to grant a
new trial in this matter”]. The court erred in not granting a new trial. The court
allowed the wife maintenance to be modified instead of non-modified and that
was it in the amended decree of dissolution, the decree of dissolution entered
December 3, 2012 stated wife maintenance awarded is non- modifiable - error of
the law RCW26.09.090. The court did not consider other facts in Theresa’s
motion (CP167). The court erred in not granting a new trial when needed.

The motion for a new trial was based on the three trial days November 5, 6, 8,
2012 and the final orders entered, the decree of dissolution, final parenting plan,
final order of child support, and finding of facts and conclusions of the law.

The court did not reconsider other facts. The fact that the income figure was
given at trial is just a self-prepared paper by Samir and is not an actual eaming
or a tax return and the judge made the ruling based on that piece of paper given.
The child support worksheet and the wife alimony amount were based on that

self-prepared paper given by Samir as his income (CP 295 trial exhibit 12).



The tax return for Samir was filed (CP 66) it shows the actual earning for Samir
and it is totally different than the self-prepared paper Samir gave at trial. Samir's
total income from all sources in 2011 federal worksheets page 7 at $1,591,376.
Samir claimed he makes $10,000 to $12,000 at trial. The court did not reconsider
the spousal maintenance amount given to the wife that was based on Samir’'s
request at trial and erred not to allow Theresa to live same life style as before
divorce and until she finds an income source that will allow her to live same life
style. The court erred in not modifying the wife alimony amount. The court did not
reconsider the property and assets division, all properties and businesses owned
was given to Samir ownership only. The court did not reconsider that the finding
was based on personal self-prepared paper by Samir not his tax return income
and the properties evaluations was based on Samir’s personal brokers’
evaluations and not professionally evaluated. The children’s custody ruling was
based on the GAL Martha E. Wakenshaw false claim, testimony and report that
Theresa be under supervised visits and Samir that molested his daughter
Catherine sexually be her primary parent and have sole decisions made by him
only. How can that be? What will happen to this girl in her sexually molested
father custody and sole decision made by him only? How can the court give the
children to the abusive father and allow of possible abuse that can happen to
them in the future? All the children life the mother is the one who cared in
everything for them. The mother Theresa is the one who was there for them
when their Samir left the house in 2011 and abandons them. The domestic
violence and sexual behavior Samir did even before Catherine tell about his
behavior with her and it was filed with the court (CP143 and 188). It was an error
from the court to take only the GAL Martha E. Wakenshaw own words and false
and twisted claims as evidence and ignore all other important facts that Samir
molested Catherine sexually, Catherine said she is not comfortable with her dad
behavior plus the bleeding she had she could be injured by him and after that the

court give her away to him. So where is the human rights and the protection of



children from been abused, instead the court sent Catherine to her dad custody
and sole decision by him only and to be more abused with no one help her?
Please review October 30, 2012 and November 5, 6, 8, 2012 declarations in the
beginning of this brief, (CP 297) January 9, 2013 transcript and the motion for a
new trial (CP167). And the police report (CP 296).

++++++++++H+H R R R
TABLE OF AUTHORITIES: RULE 6.1, RCW 26.44.180, RCW 9A.44.083, RCW
26.50.030, RCW 26.50.010, RCW 26.50.020, RCW 26.50.050, RCW 74.13.031,
RCW 26.44.010, RCW 26.50.070, RCW 26.10.160, RCW 7.69A.030, RCW
70.125.060, RCW 70.125.020, RCW 9A.72.040, RCW 26.44.150, RCW
9A.44.120, Freedom of speech: State Constitution Art. 1 § 5, RCW 26.44.180,
RCW 74.13.031, Chapter 26.44 RCW , RCW 26.44.056, RCW 26.09.090,
RCW26.09.090, RULE CR 59.

Conclusion:

1- Appellant Theresa seeks granting a new fair trial for both parties due to
complex of the financial issue. Appellant seeks a new trial granted to be in a
different court than Snohomish county superior court in Everett WA due to the
continuance of injustice at that court.

2- Appellant Theresa seeks to transfer her case from Snohomish county
superior court in Everett, WA to another court due to the continuance of
injustice at that court and also the GAL Martha E. Wakenshaw that is well
known to the court as its been told by judges and commissioners and it is in
the transcripts very clear said also to ensure a fair trial and proceedings for
Theresa and her children without the court conflicts and complexity.

3- Appellant Theresa seeks lifting the supervised visits for the mother and
Grant Theresa her children custody back and grant supervised visits to the
father.

4- Appellant Theresa seeks an immediate involvement from the child protective

services or similar community services for the children’s safety and well-being



and to report on any abuse have happened to the children under the father
Samir Gohar custody.

5- Appellant Theresa seeks to re-open the protection case for the children and
transfer the protection case to another court other than Snohomish county
superior court due to the court conflict.

6-Appellant Theresa would like not to deal with a GAL and its better if the court
allows the involvement of community services like the CPS, police or similar
community and human services for children due to the court conflict and
complexity.

7-Appealent Theresa seeks an immediate increase in the wife alimony amount
and duration based on the parties’ tax return income. Appellant seeks $4,000
in alimony a month for 10 years duration or until Theresa have a source of
income that will allow her to live the same live stile as before the divorce.

8- Appellant Theresa seeks a reimbursement of the wife alimony given to her
from November 2012 to date in the amount of $4,000 alimony a month. The
amount of alimony Theresa already received a month to date will be subtracted
from the reimbursement amount of $4,000.

9- Appellant Theresa wants the ownership of the property of the business
don’s restaurant that will allow her to have an income from the rent (CP141).
10- Approve Theresa'’s requests in CP 142 attached, CP141 attached, CP 167
motion for a new trial.

11- Immediate switch of the custody of the two children to their mother
Theresa.

12- Appellant Theresa seeks the court order Samir Gohar to provide his tax
return for the year of 2012 and 2013 for the wife alimony and child support

modifications and calculation.



Attached:

Theresa’s testimony at trial on November 5, 2012.(CP 294), CP 307, CP

28, Trial exhibit # 5 Samir’'s polygraph test (CP 295), Trial exhibit # 20 Samir's
letter to Theresa (CP 295), Police report (CP 296), Theresa psychological
evaluation (CP 177), Theresa'’s therapist declaration (CP 147), Theresa’s
declaration about the GAL Martha w. Wakenshaw report (CP 148), Theresa’s
for the kids’ sake seminar certificate (CP 92, 295), Catherine’s protection case
# 12-2-013941 (CP 188), Propose parenting plan by Theresa Gohar filed on
October 30, 2012 (CP 142), Theresa Gohar response to Samir's amended
petition for dissolution filed on October 30, 2012 (CP 141), The GAL Martha
E.Wakenshaw report filed in open court on November 5, 2012 (CP154).

Dated this May 27, 2014

Respectfully submitted,

JL\;\)JpeII.'amt,\]i
Theresa Gohar
Address: 2515 Colby Ave apt# 503 Everett, WA 98201
Phone number: 425-953-6121




Theresa Gohar testimony at trial on November 5, 2012

Cp(294)
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12

She just included me in her talk. I thought maybe 1 would
1ike the judge to know about.

MS. PETERSON: No further questions.

THE WITNESS: Thank you.

THE COURT: Any redirect?

MR. DABLING: No.

THE COURT: Thank you, sir. You may be excused. Thank
you for your testimony.

Next witness, counsel?

MR. DABLING: At this time I'd 1ike to call Theresa
Gohar.

THE COURT: Very good.

THERESA GOHAR, witness herein, after being

duly sworn, was examined
and testified as follows:

THE COURT: Please be seated and adjust the microphone
because you're soft spoken. We need to hear what you have

to say so my court reporter can take down your testimony.

DIRECT EXAMINATION
BY MR. DABLING:
Originally when all of this began happening, you had said
repeatedly in your declarations that you didn‘'t want a

divorce. Why is that?

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12

Because I was still in love with my husband and I wanted
him to come back to the family.

Is it still your desire to remain married to Samir?

No.

And why is that?

That happened after my daughter told me about his touching
her in the private area, and that also brought up his
behavior with her before even touching. He was telling
her stuff to turn her emotion down. Like she -- since the
kids started to see him by court order, the kids weren’'t
happy about being there with him. They would cry and
Catherine was complaining a lot. Since she went to her
dad's, she's complaining that he's telling her she's sick.
He told her she's paranoid. He told her there is
something wrong with her. He told her that she -- her
mind is good and she's 1ike her mother.

And the daughter will come to me and one time from this
abuse every time he tell her this stuff every time she go
to him in his house. And I wish my daughter can come here
and just say because the guardian won't say this stuff.
But Tike this was hard and my husband used to do that to
me. He used to tell me I'm sick. He used to tell me I'm
paranoid. I feel he's doing the same thing to my
daughter. When she told me he started to touch her

sexually, that's when alert comes to me that this is not

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12

right. I need to protect my daughter. 1T don't want her
to suffer. She's just a girl. She have a chance to live
her 1ife, to have a happy 1ife, to have a good husband
lead her in her 1ife, not to be abused sexual or physical
or emotional like me. I don't want him to do the same
thing to my girl and it's alerted me that he's doing that.
So you resisted the divorce in the first part because of
your religion?

Not just the religion.

Not just the religion. Why?

I still have feelings for my husband. Despite what he
does, I'm kind of still attached to him in the beginning.
But this cut off when my daughter told me about what's
happening. And also when I started to think about what
she also was used to tell me about her emotional abuse,
that made me feel that this is alert, this is kind of
stuff he's doing it to her just 1ike me, and I don't want
my children to suffer.

Okay. Theresa, what's your highest level of education?
High schootl.

Is that in the United States?

No, high school was in Egypt.

Do you have any education after that?

I graduated from high school and then I had -- I had

choice to be either go to lawyer college or go to a social

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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worker college. So I choose social worker college and I
went to there. I spent like months and then my mom and my
dad told me we have to move to America. So I didn't have
a chance to -- it was nice when I was in college, but I
didn't have a chance to finish my study.

Do you have any education in the United States, any
classes?

Before I know Samir, I had some English classes, ESL, and
I had computer a little bit of how to type. Of course I
forgot that. And when I married him I used to work with
him in his restaurant. And I used to go to community
college to study English as ESL. And I used to study -- I
think I got a 1ittle bit of algebra and math. The
beginning of the stuff. I didn't really go into Tike
degree or something. I had to take English and math
because this is stuff I'm not good at.

So you don't have any -- otherwise any other career
training?

The only thing I have is when I used to work in Taco Bell
as a cook and as a cashier. And I used to work with my
husband in his last restaurant in Massachusetts. I used
to work with him.

What kind of salary did you make while you were working
for his restaurant in Massachusetts?

I didn't take any money. I don't expect to take money

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12

from husband. I want to help him. I want to be a wife.

I want to study. I wanted to make him happy. I work as
much as he want. There waé no money.

For a time you worked at Walmart. What were you making at
Walmart?

Walmart 1 started as a cashier, and then because I was
good they raised me to be customer service, and I used to
take 1ike $8. I started 1ike 7 something, and then I
ended up I think taking I think 8. That was before I have
my second son, my second child.

Describe the home that you live in now.

My home is a five-bedroom home. It has two living area
and kitchen. It has a backyard. It has garage.

Do you l1ike the house you're living in now?

It's a good house.

It was suggested that perhaps you would be able to move in
with your parents if you were not allowed to keep the
house. Would that be a better situation for you, better
situation for you?

I don't think I can live with my family, no. After I've
been -- after I left them years ago and started to have my
husband and my family back in Massachusetts, I had my own
house, I had my own car. I had my own like living. I
don't want -- I didn't have someone to live with me and

it's going to be very hard to live with my family, very

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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hard. Especially my family, I don't know if my family

want me to live with them because 1 didn't ask them. It's

their choice. They accept me to be with them or not

because I know my dad wanted me to be independent.

Were you at all ordered to find employment by any of the

judges that you've seen so far?

Huh?

Were you ordered to find employment? Samir said you were

ordered --

I wasn't ordered. That wasn't the guardian.

Now, when the guardian ad litem had asked you to see

Dr. Schau, I don't know how to say his name, but why

didn't you desire to see Dr. Schau?

Huh?

You didn't see Dr. Schau. Why didn't you go to the doctor

that the guardian ad litem recommended?

Well, I -- the first thing I saw the guardian was in -- at

the end of September, and she came to my house one time.

I only saw her one time. That's it. She didn't see me

again. I called her on the phone. I tried to tell her

let's do it. I wanted to know what's going to happen next

on this stuff. So please call me. She never called me.
And then later I saw in my e-mail when I opened it, I

saw my husband sent me an e-mail that she's requesting the

school stuff from him and other stuff. I'm not sure if I

T. GOHAR - Direct by Nr. Dabling
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send that. I think I sent it to the court.

So she didn't talk to me, and I keep calling her,
calling her to try to tell her let's do this. She said
going to call my Monday. She saw me on Saturday, and then
on Monday she said she's going to call me and we can make
an appointment and she's going to help me. She's -- she
understand the kids doesn't l1ike to live -- sleep over
with their dad, and she said she was going to help me with
that, and that's not fair for the kids to live with their
dad if they don't want to. And then I don't know what she
was doing. I don't know why she's doing that.

The guardian ad litem had told you that your kids said
they didn‘t want to sleep over --

The kids in front of me, in front of the grandmother, in
front of the guardian, they told the guardian that they
want to live with the mom. They told them we definitely
don't want to sleep over, both of them. I'm not sure why
she's not saying what my kids saying. I have requested
with the courts that I need a change of guardian ad litem
and they deny it because I did a mistake. I didn't send
her a paper and it didn't have a lawyer. So I didn't have
a chance to even request another guardian.

At any time have you told your children to say those words
to the guardian ad litem?

What words?

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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The words that they say, you said, that they didn't want
to be with their father?

No, she was sitting with me at the table. How am I going
to tell them something?

So you didn't prepare them for that?

They just said it. They just said it. They were talking
and they were playing dominos and in the middle she would
have asked stuff and then the kids will say it to her.
And did she include this in her report?

I'm not sure if she did include that. I'm not sure. Did
she? I don't think she did.

Now, there is a Child Protective Services investigation
ongoing for your husband and do you know what this is
about?

Yeah. This is about the touching, and when I went to get
help from the school because I know my family doesn't
notice stuff. And so I went to the school, I told them
there is a counselor for kids that can help kids. I want
someone to help my daughter and what to do because I'm not
sure how to help her, too.

So I went tc the counselor and I told her my daughter
told me this last night and I don't know what. to do. And
then the counselor told me the stuff is not good and you
have to take action for it, if this really happened. And

she brought my -- my daughter was already at school and

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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she was doing classes. She brought my daughter from that
class and she talked with her and she called -- after she
talked with my daughter and know everything from her, she
calls the child services and she calls the police.

The police came and I had to go back to pick up my son
and then I came back. And then there was child services
there and the police. The police didn't want to talk to
my daughter because they said she's too young and they
can't talk to her. So we‘re going to have to wait later
to have someone else interview her and then the police
will make, I don't know, a report or whatever they do.

And the child services made a plan with me. I didn't
know how to do stuff. They made a plan with me. They
gave me a paper that says I need to do kind of a
protection order, and I have to do it as fast as I can.

So I went the second day with the court. I didn't have
a lawyer. I went to the court. I went to Room 125 to get
some help how do this stuff, and they gave me a paper to
fi1l. 1 filled it and I got the protection from the
commissioner. _

And then I did that on the 25th, and on Saturday
outside of my home door I found a paper sticking to my
door. It says that my hearing for my protection has been
moved from November 8th. I have to go to have the

hearing. And the same time I had an appointment with

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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officer for investigation at the same day at 1:30 instead
of one. I have the hearing at one. The officer that was
going to interview my daughter and know everything had one
series. So I went to the court and 1 told them, look, I
can't do this. I have the investigation for my daughter.
And I talked to Commissioner Bedle. I went there. I
walked in and talked to him. I sent him the paper and so
he told me you have to come. And I went --

So you weren't able to get all of the information you
would have liked for the hearing?

I wanted to help my daughter. I don't know how. I was
hoping that the court will help me and I have this child
services that will help my daughter and I end up here
doing the divorce and I don't know what's going to happen
to my daughter.

You tell us briefly how you found out about the alleged
touching? How did your daughter tell you about it?

She visited her dad on Tuesday and Thursday and she goes
every other weekend to sleep over with her dad. Both of
the kids, not just her.

On Tuesday the 23rd, yeah, Tuesday the 23rd, she was
having a visit with her dad for three hours from five to
eight and then she went home 1ike usual. She was very sad
that day. She was very, very sad, and she started to --

after she come back from her dad's she will come and be

T. GOHAR - Direct by Nr. Dabling
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very sad and she will talk with very Tow voice and she
never tell me what's wrong. A1l I can do for her is try
to cheer her up, do something fun in the house, go out,
doing something to make her change her feeling after her
visit. But on the 23rd we did what I usually do to make
her happy and at night we laid in the bed because we were
just talking about mother and daughter like about -- I
don't even remember what we were talking about. I don't
really exactly remember. But what I remember that in the
middle of her talk to me she said that, "Momma, I don't
1ike it when dad touch me down there.” And she squished
her body 1ike while she's laying down. I told her, “Are
you sure?” I never imagined he can do that because I
don't know how a father can do that. But she told me he
touched me. I told her, "Are you sure?” She said, "Yes."
I didn't believe her, and I asked her a couple of times
1like, "Where did he touch you? Is it in your tummy?" She
said, "Down there in her pee pee."

So I felt kind of scared and I didn't know what to do,
so I didn't talk to her. 1 let her go to sleep. And
second day I went to the school for help.

Do you believe your daughter?
1 do believe my daughter. What made me believe her is
when we went to the school for help, I was there at the

beginning when my daughter came to the office and my

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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daughter told the counselors that dad touched me there.
And the counselor asked her, "Is this the first time?" My
daughter says, "No." And that's when I was shocked
because she didn't tell me anything before. This was the
first time.

So I think she was scared to say stuff and I do believe
my daughter. She said he touched her. She saw him
Tuesday and she told the counselor also he also touched
her down there the same spot also on the weekend, the
weekend on the 20th and 21st where she slept over with
him.

And also when I go back with my memory, okay, I'm going
to have to say this. On the 6th and the 7th of -- on the
6th and the 7th of October, last month, I had my period
and she went to her dad, and when she came back from her
dad on the 7th, it was Sunday, she came back from her
dad's home, and I had my period at that time for me as a
woman. And then when she came back from her dad's she
went to her room and was there like in her room, and then
when she take off her clothes, she took off her underwear
and underwear was having blood.

She started a period, that's fine. I told her, "What
is this blood for?" And I didn't think of anything
negative. But now when I think about it, I'm not sure if

its her period because now I have the end of my period and
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she doesn't have any blood. So I'm not sure what was the
blood for. I'm concerned about my daughter.

Do you believe that the Child Protective Services
investigation should continue?

Yes, they should. They should know what happened to my
daughter. Why does she have blood in her underwear? And
if it doesn't happen -- like it didn't happen again 1ike
me every month, so I'm concerned.

Did the guardian ad litem interview Catherine and ask her
about the touching?

The guardian ad litem, I only saw her in my house. And
the kids told me they saw her twice with their dad. Once
they talked with her, and one she just went to -- she
didn't talk to them.

With regard to the interview the guardian ad 1item had
downstairs with Catherine, did you interfere with the
guardian ad litem during that interview?

No. During the interview I was upset. I did get upset
because my daughter was sitting in the car because I had
my mom to help me because I have the officer interview at
1:30 and I had to go to the hearing for the protection
order at one. So I had to run from the hearing after it
was done, to run to the officer to do the investigation
for my daughter. So I told my mom to come and take care

of the kids until I'm done, and then I will take my
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daughter to the officer for the interview.

I was shocked when the commissioner asked for my
daughter from the car to bring her to the court and ask
her about stuff. So I was surprised. I was hoping that
child services going to do that and the police, not the
guardian ad 1item.

And they also told me this is a different case than the
divorce, that when I filed for the protection order, the
child services, when she told me, I told her does this
belong to the divorce? She said no. It's a separate --
it's a separate case. So I did a separate case. And I
didn't know the guardian would be here. 1 was surprised
and I know she didn't say this stuff because of the
opposing counsel give me a motion saying that she said
stuff that's not true, and I received her report at the
end of October.

Apart from the alleged touching, do you know if Samir has
abused the children in any other way?

Emotionally, he's been abusing his daughter emotionally
since she started going to his place in Washington before
I know the touching. He used to tell her she's sick,
Every time she go to him she will come back to me and tell
me, "Momma, my dad told me this.® I told her, "Catherine,
this is not true. You're advanced at school. You're a

good girl. The teachers love you. Don't worry about what
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your dad say." Every time she goes to him he keep telling
her this stuff, that's she sick, she's not normal, her
mind will get screwed, and he's making her feel this way.
She come to me, she doubts herself. "Momma, do you think
this is right?”®

And one time the school send a lTetter from middle
school saying that my daughter is advanced. She's above
level. And then 1 went to my daughter I told her, "Look,
this is saying that you are perfect. You're advanced at
your school. Don't listen to your dad.”

So I think my husband is abusing her emotionally and
then will use her sexually or physically and I don't want
this to happen. I would like the court to protect my
daughter.

Has Samir abused you in any way?

Yes, he did. He did the same thing. Since I started --
since I married him -- and the engagement, when we were
engaged for one year, he used to be this loving man,
romantic man, holding hands, he was very nice. He said he
loved God. He's a virgin. He never touch any woman
before. He was the perfect man. I felt like he's my
soulmate.

After I married him, he's a different person. He
started to abuse me emotionally. Even though I work with

him, he didn't 1ike how I work with him. He want me to do
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1ike other girl's work in this restaurant. “Look at this
girl. Look how she work. You should work like her."
"I'm doing my best. I'm trying to help you. I'm trying
to be a good wife." He was never satisfied.

So he used to abuse me emotionally and tell me that I'm
not good encugh for him. And then when I was pregnant
with my daughter, I was in the middle of my pregnancy, and
he came from his work at night, 11 or ten, and he came to
the house. He -- he came to the house. He asked me about
a box. He gave it to me after work. I worked with him
when I was pregnant. He asked me about a box he gave to
me that was full of towels that was wet and it was too
heavy. He brought it from the restaurant for me to wash
this stuff. I couldn't hold it. I was waiting for him to
come. So when he come home, he told me did you wash that
stuff? 1 told him no, I didn't wash it. And then he
pulled me from my hair out in the rain where we used to
1ive in Massachusetts. He pulled me from my hair barefoot
in the rain in his car, take the box from the car, put it
on my head and take it back it -- let me walk with it to
the house to wash it at the basement downstairs, and that
was the first physical abuse he did to me.

And the second abuse after my daughter was born, he
came also from the work and he came from the kitchen. The

kitchen garbage bag was full, and he was upset that the
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garbage bag was full. And he takes the garbage, my
daughter was on the floor in the kitchen and I was next to
her, he takes the garbage, put it over my head. It fall
on me, it fall on my daughter. I called the police that
time. I didn't report it. I didn't want anything bad too
my husband, even though he was abusive.

In 2009 did he --

In 2009 he start to abuse me sexually. Despite the
emotional before, he started to abuse me sexually since we
moved to that new house. Since 2009 he started abuse me
sexually every time we make love or sleep together, and
sometime he'l11l use his hands. I'll just say whatever. I
know this is not appropriate, but I'11 say it for my
daughter's sake. He can use his hand sometimes down there
and I'11 bleed from his hand, or he can use his thing and
I get hurt down there.

Did he promise to stop hurting you this way?

He promised and he wrote it down that he's not going to do
it. He's trying to stop, but he never stopped. And I
just told my family. My family said -- my family said --
I showed my mom where I was hurt from him, and my mom told
me he's not supposed to do that to you and this -- he's
not supposed to go in this area where I was hurt and she
couldn't help me. So I just took it quietly and sometimes

he will come to make love to me and I get hurt and I don't
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know what to do. And he also used to tell me, "You're
sick, you're sick. I didn't hurt you. I didn't do
anything. It's all in your head.® And then he see blood
in his hand and say, "I didn't do anything. I didn't do
anything." And I didn't know -- I didn't know what to do.
But now I'm aware that my daughter is injured and I don't
want her to be in danger.

So in the past, moving on to some of the property, did
Samir have you sign real estate documents?

He was buying Don's Restaurant and he took me to an
office. I don't know. He drive me to an office and they
had this document to sign, and they asked him what I'm
going to sign on. Of course, my English was bad, and now
my English is a little bit better from the divorce case.
At that time I didn't know anything. I was just a
homemaker and no education or nothing.

I said, "Just explain to me what it is."” He said, "I
don't know what it is. Just sign it." 1 asked the person
at the desk, "Can you help me, tell me what does that
mean?" She said, "I don't know.® And then I stand there
looking at the words and I didn't know what to do, so I
just signed it. I didn't know what to do.

He didn't explain to you what they were for?
It's for buying the restaurant. It was supposed to be for

buying the restaurant.
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What were these things he had you sign?

I didn't know. No one told me what it meant.

Do you know now what it is?

Now I know. I look it up in the internet later. After he
left the house and started the divorce, I looked 1ike what
do we have, and I notice in public records that I did sign
a quitclaim deed, and I gave it to Ms. Elizabeth and I
told her I can get out of that.

Do you have an explanation for why he would have you sign
a quitclaim deed?

I don't know. But I know since I married him he doesn't
want me to be involved in anything. Like when I used to
work with him at his old restaurant I wanted to be just
like him. I wanted to work and even help him with
everything. And he will kind of have this paperwork from
the restaurant and he will just take it away from me,
"Don't read it, don't read it." He didn't want me to be
involved. Maybe that's why he didn't want me to be
involved.

As far as your day-to-day finances, did he try to invoive
you in the finances?

I asked him I want to help him, if I can help him the
restaurant paperwork. Since I'm not working I can help
him with that, yeah.

Were you aware of the investment accounts that your
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husband had for retirement?

No. I didn't even know he had the retirement for me. No,
I didn't know anything. I didn't know anything.

Now, tell us about the jewelry.

My husband left on September 19, 2011. He left the house
and then he went to live in a hotel for about three weeks.
And I was trying to contact him and tell him to come back
to the house, that we need him, and he will never call or
anything. And he would come to the house sometime, even
when I'm not in the house, he would come to the house
sometime. One time he came to the house and left, and
then I opened the door in my bedroom where it has all my
jewelry and put it in one drawer and it wasn't there. The
second time he came to the house I was there and I asked
him, "I can't find my jewelry. Like do you think someone
could have stole it from the house? I can't find it."

And he said he took it and he said he sold some of it. He
couldn't sell everything because some of it is Egyptian
gold. He said he sold some of it, and he sold it to
gamble with it.

About how much would you value the jewelry at that was
taken?

I don't know about numbers, but it could be 1ike 30,000,
or maybe 30,000, because I look at jewelry stores. They

have 1ike the jewelry I had. It's very expensive. I'm
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papers I have, she's going to read it? She just has that
little brain just for her education. It doesn't make
sense.
So you didn't encourage her to read anything for the court
at all?
No.
Did you discuss the case with your son Hatthew?
No, my son, no. My son is too little to even ask him
about words like that, no.
And has Matthew said anything to make you think that Samir
has?
My son, one time it was time for him to go to his dad’'s,
and then he told me, "Momma, we have to hurry up. We
don't want to be late for that.” I tell him why? And he
said, "Because if we're going to be late for that, you're
going to be into trouble.” I told him, "How do you know
that? Why do you think that? I'm not going to be in
trouble.* He said his dad told him that if he didn't come
to me, your mom will be in trouble at court. You have to
come to me or your mom going to be in trouble. And the
boy was very scared when he feel that we're going to be
late five minutes or that momma is going to get into
trouble.

And also the kids, both of them, both of them claim to

me, told me that their dad at his house while they are
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living with him, he keep telling him that they both have
to listen to him, to whatever he say, and if they didn't
listen to him, the mom going to be into trouble. And he's
kind of brainwashed them somehow that I'm going to be in
trouble because the kids love me so much. They say,
"Momma, we don't want you to be in trouble. We're going
to do what daddy say." I feel this is not good. I don't
want my kids to be treated 1ike that.
Have you ever tried to commit suicide?
No. That's definitely not. Actually my husband is the
one who tried to commit suicide in about 2009 or 2010 and
did it in front of the kids. I kids don't forgive him for
that.
Can you explain that a Tittle more?
Around 2009, 2010 after we moved to the new house we have,
my husband did kind of this weird action. I wasn't --
didn't know why he did it. I came -- he went to the
kitchen and he opens the door of the kitchen and he got
the biggest knife in the drawer and he hold it and he came
to me at my face, he told me -- he told me, “"Take the
knife and kill me.” I told him, "No, I'm not going to
kill you. Why would I do that?"™ He said, "Take it and
kill me."

And then he take the biggest knife we have and he throw

it next to me, and the kids witnessed that and they were
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very frightened. I didn't call the police. I promised
not to call the police on my husband because my priest in
Massachusetts, he told me if you call the police for your
husband, this is going to ruin your marriage and that's
how 1ike the house can get broken if the police got
involved. He's the one that have been calling the police
for no reason.

Has your therapist or any other mental health professional
diagnosed you with any problems?

1've been diagnosed with depression and anxiety, yeah.
Has your therapist said that your anxiety, depression or
0CD were debilitating in any way?

No, they said -- I have those problems. I have
depression. I have anxiety. I worry about stuff., But
it's not severe and it can be dealt with --

MS. PETERSON: Objection. Hearsay.

THE COURT: Goes to her state of mind. Objection is
overruled.

THE WITNESS: What's hearsay mean?

THE COURT: Hearsay is an out-of-court statement made
to prove the truth of the matter asserted. In other
words, you can't tell me what somebody else said. That
person has to come and say it. But there are certain
exceptions to that. For example, you can tell me your

opinion of what your mental health is.
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THE WITNESS: I can’'t say about someone else --

THE COURT: You can say I was diagnosed with X, I'1]
let you do that, because that's your opinion of your state
of mind. But how much value I put on that, that's for me
to decide. You're not a doctor; right?

THE WITNESS: They told me.

THE COURT: I understand. Let's move on to the next
question.

BY MR. DABLING: Did your therapist give you any reason to
believe that you were incapable or unable to take good
care of your children?

My therapist right now that helped me, she said I'm -- I'm
a very good mom, despite the depression. She said I do
have 1ike -- I do suffer from depression and anxiety, but
despite that I've been taking care of my kids and I've
been helping them with any problems they had since their
dad Jeft us 2011,

What are some of the ways that you handle your depression
and anxiety?

I have seen a psychiatrist before to take medication and
he told me that we tried antidepressants because
antidepressants does help with depression and anxiety, but
he told me we tried that and didn't work. So the only way
to help is to get out of the house, do activities, go to

the park and do stuff. That's how I deal with it because
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if I'm not feeling good or because of this divorce stuff,
I just take the kids out. We go have fun at Chuck E.
Cheese, the park, I take them to the lake to swim. So I
kind of deal --
Have your children ever been in danger or trouble because
of your depression or anxiety?
No, never. No. Actually I still help them even though I
have this problem. My son had a problem at his school and
I didn't stop until he got help, and now he's in a better
position at school and he loves school now.
Tell us a bit more about your son having problems at
school?
Well, after my husband left the house in September, my
kids were all at school and my son -- of course, I was
overwhelmed with my husband, he left me, and also I have
to take care of the kids alone. My son had trouble at
school. He was complaining to me in the beginning that he
doesn't like school, the other kids bother him, and he
started to say that there is a girl in his class pulls his
ears and he doesn't 1ike it. And also she started to
shake his body and talk to him in his face and bother him.
So I went to the school and talked to the teacher. She
said she was going to talk to the girl, but it happened
again. So I started to volunteer in his class to see

what's happening, to see what's going on. I don't know,
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I'm at home. So I start to volunteer and also to see
what's happening with my son.

So what I saw in my son's class that he wasn't being
cared for. Like the teacher would be talking and he will
have this paper he has to fill in front of him, and the
paper he will just do scribble a little and leave the
whole paper empty, and I was there watching this. And
each day it happened, every time I go to Frontier it
happened, and my kid was kind of sad. He wasn't happy.
Plus whatever was like bully or they were at school, I
didn't really see it. At the time I was volunteering, but
he told me that it happened at other times.

So I went to the principal and I told her what
happened. I told her, listen, I went to his class. I
volunteer. I think my son is not happy in his class. He
doesn't do any work. The teacher, when I went for the
first conference, when I go to the teacher and they show
you your son or daughter, what they did at the class and
stuff, she gave me zero. Like she gave me nothing with
his writing, and that I saw with my eyes, tooc, when I went
to volunteer. Obviously this is not good.

So afterwards I told her, listen, 1 saw this, plus the
bullies, 1ike the kids bother him, and I would like to
change his class. And I stayed because my husband at the

same time I was doing this he did send a restraining order
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to the school. He sent it to the school. I can't do
anything and the son has to be in his class.

They say, I'm sorry, we can't move your son from the
class because of this stuff. We got to wait until this
problem with you and your husband be done. I told them
but my son is not going to wait until my problem is done.
I need my son to be moved to a different class so he can
be happy, so he could improve in his education. I don't
want my son to say he hates school. Every time he have to
go to school, he cry and he hate it. And I think this is
alert for me.

And they didn't really listen because of the
restraining order he sent, but I kept going because my son
every day he will cry and doesn't want to go. I will go
with him and tell them, look, he's not happy. You have to
do something. The restraining order is not going to
prevent you to move my son.

So they decide they're going to do the help and they
moved him to a different class, to a different teacher,
different kids. He started not to complain. He smiled.
He go to school every day happy. And this year he's
having no problems at all. He has the best teacher and
he's not complaining. Actually he takes his backpack and
he run to the school bus before I even take him.

Now, in a similar situation your son had problems with the
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dentisi?

Also with a problem with dentist and I had to help him,
yes.

Can you tell us how you helped your son with the dentist?
My son, he was about three, maybe less than three years
old, and he had cavities in his teeth. I wasn't aware
that he have cavities, but I took him to his doctor and
they said he has a lot of decay in his teeth. And they
had to do restore for the mouth.

I went to three doctors. The first doctor I went alone
to help my son. My husband was working at that time. I
went to the first doctor. She said he's going to have to
take off all four teeth. It was a lady doctor. She said
she going to have to take off his front top teeth and
she's going to put metal crowns and metal filling or other
filling. So mostly his mouth would be full of metal. And
she also gave a paper that declares that she going to do
this stuff.

And I told my husband. He took the kid to the -- he
took -- because I was upset about what she said, that he
going to have metal teeth in his mouth and how is he going
to eat with metal teeth? If it's me, I'm not going to
like it. I went to my husband for help and I told him I
don't Tike that. He said no, we're going to go for it and

it's -- we're going to do it. And the lady want him to
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sign that my son has -- that says he can die from this
procedure because they're going to put him down, plus
they're going to take four of the teeth out and all of the
other teeth was going to be metal.

My husband was happy and he wanted him to go to that
doctor, but I took him, without him, I took my son to a
different doctor which he told me he going to have to
take, I don't remember, three teeth or four teeth from the
top out, and he's going to put white crowns. And I wasn't
really satisfied with that because he also when he smiled
he's going to have no teeth on top and that will ook kind
of not good because he's going to go to school too.

So I went to the third doctor, which he told me he's
going to save all of his teeth, He's going to put crowns
on the teeth that the other doctor is going to take out,
he's put white crowns, and the rest will be filling, no
metal crowns. It will be all white and it will be
natural.

I was happy that I find that choice, but I was still
scared that they're still put him down and he's going to
have to sleep in this procedure. He's the same doctor my
kids see now, both of them.

So do you regret having gone through all of the trouble
with the dentist?

No, I do whatever makes my kids happy.
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The guardian ad litem said that you would keep the
children out of school for having a cold or not feeling
good. Could you explain this?

Yeah. My kids sometime have trouble when they have like a
tummy ache. In the winter a lot they have runny nose.
When they have runny nose, I feel they are safe. They're
going to -- the other kids are going to have runny nose,
too. I will let them stay in the house until they have no
runny nose or tummy ache. Sometimes they will have tummy
ache in the morning. I let them sit in the house and then
when their tummy ache feel better, I'11 take that back to
school which is count as tardy.

Do you ever keep them home from school just because they
don’'t want to go to school?

No. 1 want to get my kids to love school and go to
school.

Apart from the bullying with your son, have your children
had any other probtems at school?

It was only me before I complain about the bully, but it's
over now.

Have they done well in school?

He's been doing really good and the teacher wrote a letter
about him and I file it with the court.

Your daughter as well?

My daughter is advanced at school and all the school know
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her by name.

Do the teachers complain about bad behavior?

No. My daughter's advanced. She's been volunteer to stop
bullying at her school, and I also filed that with the
court. My son is very good boy and very happy boy and the
teacher also wrote a letter about him and how he's
behaving. And she actually pointed him to the class, my
son Matthew, she pointed him to the whole class to make
the whole class copy him. She say he has a good attitude.
What Kind of activities do you take your children to?

In the summer, when the summer was there, I used to take
them to the lake to swim. I take them to outdoor pool. I
take them to the park. They can go to Chuck E. Cheese.

We can walk on the trails.

Now, does your house ever get messy?

It does get messy because my daughter, she's 11, she don't
make a mess, but my son does make a mess. My son is --
was six and now he's turning seven. He does make a mess.
He will have the toy box flip over in the house and we
have to clean it up, yes. With the toys, yes, it does
make mess.

Is your house filthy?

No. If there is mess, it will be with his toys that he
play with, and I don't want to prevent him from playing.

He said that you don't have the children change their
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clothes on a daily basis; is this true?

Who said that? My husband said that? No, they do change
their clothes.

How often?

Every day. They go to school every day. They have to
change their clothes.

The guardian ad 1item had recommended taking your children
to a therapist. Do you have any objection to --

Yes, I do. My children doesn't need this. My daughter is
advanced. She doesn't have any depression. She doesn't
have any behaviors that the school tell me. Like if there
is a bad kid at school, you're going to know. As a
parent, you come, you have to take your kid. Your kid is
doing that. My kids, both of them are very cheerful and
very nice, and I don't believe they need the stuff.

I don't know why she's accusing my kids of having -- I
read in the report she's accusing my kids, they have
depression, anxiety and anxious, and she also say this
about me, I have depression. 1 think that's what she
wrote. And anxiety and anxious. So she's kind of
relating me to the kids. The kids totally depend on me.
The kids are -- maybe I don't have enough education, maybe
I was suffering with my husband, abused, but my kids are
very good at school. They don't have this kind of stuff.

So I don't believe my kids have it. I don't know where

T. GOHAR - Direct by Mr. Dabling
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she got it from. And she only saw them like twice. But
the school sees them every day. The school sees both of
my children every day. They didn't say they have
depression. And I asked my son's teacher, do you think my
Matthew having depression? Do you think he's sad? What
do you think about my son? She said your son is happy.
He's very happy. He had a good attitude. He participants
in the class. I told her can you write me a letter of
that, of your opinion, and she he did wrote a letter about
my son.

Also, my daughter, she's advanced and she volunteer in
the bully. So don't know what else to get to prove that
my kids are fine. But now my daughter, maybe she's needs
therapy for the abuse, yes. 1 don't know how she feel
right now with what happened with her dad, so I think she
need help with that.

Do you ever tell your children that their father does not
Tove them?

No, I don't. 1 was surprised with his behavior, but I
don't tell them that he's bad, no.

Have you searched for employment recently?

I was searching for employment and also -- I did search
for employment. They told me I have to work from seven to
1ike three or something. My kids, one of them goes out at

7:40, and the other one has to go out at 8:20. And my son
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come back from school at 2:30, and my daughter come back
at tike 3:15. So it's going to be very difficult to be
there for them.

So I'm thinking I want -- I would like to study for
now. I went to the community college and I would 1ike to
go back to study and have a good career so I could be
independent.

But at this time, barring future education, what kind of
employment do you think you could get?

Right now it's the same as before. I can work as a
cashier, if I can work. But this is going to affect 1ike
the time of me picking up the kids and dropping them off,
since I was 1iving with them, and they don't like anyone
else to pick them up or wait for them but me. They want
me to be there for them.

How do you believe that the main property should be
shared?

The properties? The house and stuff?

The house, for instance.

I would like to have my house. The wife should have half
of everything from the husband. So I would like to have
my half as a wife, half of everything. Half of everything
he owns, and 1 think I have the right of that. I was a
good wife to him and I don't deserve this.

MR. DABLING: No further questions at this time.
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THE COURT: Thank you. Cross examination.

CROSS EXAMINATION
BY MS. PETERSON:
So, Theresa, on October 23rd is the day that Catherine
told you about her -- the alleged sexual touching, and
then on October 24th you went to the school and talked to
the school counselor --
Yes.
-- is that correct?
I have no other choice. This is what I thought of, yes.
And then you -- and then the school counselor contacted
CPS and the sheriff; is that right?
Yes.
And when did you take Catherine to the doctor?
My daughter has this bleeding on the 7th and --
Had the bleeding on October 7th?
October 7th she had bleeding. I thought it was the period
because I have my period and all that came in my mind was
a period. So I made appointment with her doctor already
from that 7th on Monday, which is the 8th. I called the
doctor office -- and I called the doctor office and I made
an appointment, and the first available was a lady doctor
was on the 29th, and that was for just that she having a

period, as I thought.
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So you already had an appointment set for 29th. You
didn't call and make an appointment to have her checked
for this sexual abuse? You didn't make a doctor's
appointment for that?

Say that again.

As soon as you found out about the sexual abuse, as soon
as she told you were --

On the --

-- on the 23rd did you call the doctor and make an
appointment at that time? Did you call the doctor and
tell him about it?

I already have appointment with the doctor on the 29th.
You already had an appointment, so you didn't think you --
CPS didn'; tell you to take her to the doctor? The
sheriff office didn't tell you to take her to the doctor?
No, there was no bleeding and she said he touch her in her
pee pee with cliothes on.

And with her clothes on?

Yeah.

And so nobody told you that she needed to go see the
doctor?

The CPS.

Uh-huh. Did the CPS worker tell you to take her to the
doctor?

No.
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Did the sheriff tell you to take her to the doctor?

No, they didn't.

Did the counselor tell you to take her to the doctor?

No. The counselor told me that I can have counseling for
my daughter, and the counselor told me I should take her
to the emergency room, and I did.

You took her to the emergency room? When?

That was after they told me I have to.

When did you take her to the emergency room?

I did take her to the emergency room on the end of -- I
don't remember the date exactly. I took her once because
the school told me that she had a tummy ache, and I said
maybe I should take her to the emergency. And also I
mentioned that, like they advised me. So I went to the
emergency room. I can give the date at a later time, the
exact date. I took her to Providence Hospital emergency.
You can look at the record.

So you took her to Providence Colby for a tummy ache?

But I also mentioned that they advised me I should.

What did they do when you had told them about that?

They said they're going to call a nurse. There is a team
of nurses that come and help kids in these cases and
discuss it with them, and they already called the nurses
but they said they're not available. So I -- so they

treated her tummy, but they didn't do anything about the
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sexual. But I had to go to another emergency room and
that's where I saw the nurses finally.

Okay. So I'm confused. So you found out about this on
the 23rd. You talked the school counselor, CPS, and the
sheriff on the 24th. And then in between that and the
doctor's appointment on the 29th, you went in for another
emergency room visit? In between there was the emergency
room visit; is that correct?

Let me think.

I'm confused.

Let me think. I can get the date. I don't remember. 1
don't remember exactly. Let me think. I'm overwhelmed
with this and 1 was trying to get as much help I can since
the court cancelled the protection. I don't remember
exactly the date.

No, this would have been before the court cancelled the
protection order because she definitely was seen by the
doctor on the 29th, which was the date before the court
cancelled the protection order. She was seen on the 29th.
When did she go to the emergency room?

Let me think. That -- I think that was after, after the
hearing.

It was after -- you didn't take her to the emergency --
No, that was before. They told me after the hearing,

because after the hearing the commissioner cancelled the
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protection and I felt my daughter going to be in danger
and she's not protected, so I went for help. Someone
help.

And you went and took her to the emergency room at that
point to be checked?

No, I went for help. Can someone help me? The court
cancelled the protection order and my daughter is supposed
to see her dad. Can someone help me?

I'm just trying to get -- understand what you did for
help. I'm just confused.

Someone told me --

So you took her to the emergency room at that point? So
you had taken her to her regular doctor on the 29th to be
checked out, which is an appointment you already had --
Since she --

-- for the period?

But it wasn't the period. She doesn't have it now.

And when you talked on the doctor on the 29th about her
starting her period, you also talked -- you also talked to
the doctor about this other issue?

Yes.

Okay .

The doctor says, I told her can you tell if my husband
touch her in a way or can you tell if she's still virgin

or not? And she said we can't tell, we can't tell. And
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she said -- she didn't do anything else.

That's all she did?

She gave me a number to call.

I have here Catherine's medical records from this time,
and if you look at the top, you look on the Monday,
October 29th, we have an office visit with Dr. Pepper.
Yeah, that's her doctor, the lady doctor.

And then we also have an emergency visit on Friday,
October 26th?

I took her, yeah. 1 forgot, yeah.

But if you turn the page, the reason that she was taken in
on the 26th was actually for a sore throat and there is
nothing mentioned anywhere on this doctor visit about
sexual abuse by her father.

So, yeah.

So you took her on the 26th, but you didn't mention
anything to the doctor but this?

Because no one told me I should say. I was looking for
the child services.

CPS worker, the school counselor, the sheriff, none of
them told you to take her to the doctor?

No, I did take her after I was advised. I was trying to
follow whatever advice they give me because 1 need to
protect my daughter. If I say the date wrong, I don't

know. She did have a sore throat, yes. I don't think I
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told them that. They know. It was after the hearing. It
was after the hearing.

Okay. You've said several times that you have not been
diagnosed with paranoia or delusions or anything. Have
you -- did you sign a release for the guardian ad litem to
access your medical records or your psychiatric records?
The guardian ad litem I saw only once at my home. I tried
to call her. She didn't answer me.

Did you sign the release?

She didn't ask for a release. A1l she mentioned at my
house that she need to talk with my counselor, but she
never follow-up with me. She said -- she never say
anything about medical records. Do you have a document?
She says right here, yes. In the guardian ad litem's
report it says --

No. Do you have proof that she asked me for that? She
never asked me for that.

A1l right. I'11 find it.in a minute. Okay. So you
stated in your testimony that your children had not missed
too much school, they had only missed it when they were
sick, and it hadn't been an issue; is that correct?

What was that?

That your children haven't missed too much school?

They did miss school.

Did the school threaten to invoke the Becca bill?

T. GOHAR - Cross by Ms. Peterson
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No.

So is the guardian ad litem lying in that situation in her
report?

About what?

She said the school threatened to invoke the Becca bill?
That's not true.

Is the guardian ad litem lying?

Lying about what?

In her report she states the school threatened to invoke
the Becca bill. Is that a 1ie? It's right here in the
guardian ad litem's report. It says the school threatened
to invoke the Becca bill.

It says the mother didn’t 1ike the school's curriculum, to
invoke the -- to invoke the Becca bill. The school never
did. You can contact the school. I don't mind.

So that's a 1ie? Okay. On page 4 of the guardian ad
litem's report, the guardian ad 1item, Martha Wakenshaw,
says that you did not allege physical abuse or any abuse
of the children by the father, but said that he neglects
their feeling and doesn't understand them. Is that a lie
in the guardian ad litem's report?

I need -- can I have a copy?

Page 4. See on Page 4, the fifth paragraph, right here.
Is that a 1ie by the guardian ad 1item?

What's "alleges"” means?

T. GOHAR - Cross by Ms. Peterson
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That you stated that -- basically stated, accused Samir of
physical abuse. She says you do not accuse him of it.

She said -- does that mean I didn't?

You did not accuse him; correct.

She didn't talk to me much anyway. It was only one time.
So I didn't tell her about everything. I was going to --
I told her that he tell me that I am sick and he abused me
emotionally, yes, I did. So what's the question?

Did you tell her that he abused the children emotionally
or physically?

I did. I think I did, yeah.

You did?

Actually the kids did, too.

So this is also not true in her report?

Yes.

Okay. And then she goes on in the next paragraph, she
says Ms. Gohar and paternal grandmother both talked about
the court case in front of the children at the home visit
until the GAL interrupted them and asked them to stop. Is
that true?

My mom told my kids to go upstairs, yes.

But were you talking about the court case in front of the
children before you --

The guardian ad litem started to talk, yes, about the

court.

T. GOHAR - Cross by Ms. Peterson

04:08

04:08

04:08

04:08

149



-

O © o0 N o g 2 w N

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12

So it was the guardian ad litem that was talking about the
court case in front of the children, not you?

We were all sitting at a table and my son was playing with
his toys on the floor.

Okay. So she was the one that was talking about him and
you were telling them to leave?

My mom said she told her, yes. She told the kids to go
upstairs. I don't know where she --

Okay. On Page 5, on the third paragraph from the bottom,
the guardian ad litem says that Catherine denies any abuse
of any kind from her father or mother. Is that -- is that
not true?

Where is that?

Page 5, right here. This sentence right here. Is that
sentence --

Catherine denies any abuse from her father or mother?
Uh-huh.

She probably deny from me because I never abuse her, but
she did say about the father.

She told the guardian ad 1item that the father abused her
in front of you?

She mentioned that she doesn't 1ike her dad and she
doesn't want to go with him. I'm not sure about what she
told her alone, yeah. But she told me stuff about her

dad.
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On Page 8, she states right here, she says that the
guardian ad litem says that, quoting Matthew, she says mom
is frustrated about court stuff. Do you believe that
that's true? That that's a true quote --

You want me to talk about only this phrase or the whole
thing?

Just that phrase.

Just that phrase. Mom is frustrated with court stuff.
She just frustrated and nervous. My son said that?
Uh-huh.

I am kind of frustrated, yeah.

And you think Matthew would know that you're frustrated
about --

I'm sorry?

You think that Matthew would know that you are frustrated
about the court stuff?

I'm not sure. Sometime I have to go to court and I have
to leave them with mom. So I'm not happy that the kids
have to suffer in this situation. But I didn't tell him
that I'm frustrated. He might saw it in my face or the
way I have to run to the court for hearing or something
and they have to go to their grandmother.

Okay .

So, yeah.

Okay. Will you look at the top of Page 9. First sentence
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there, right there. Matthew reported that mom's house is
dirty. Do you think that that's the truth, that Matthew
would have said that?

No. You're only giving me pieces. Matthew brought up
that mom's house is dirty. Well, it's dirty with toys.

It gets dirty, yeah. So I have kids. And his dad doesn't
put him in his room like his mom. Sometime when he behave
bad, I tell him to go to his room and think about that,
but not a 1ot 1ike she claims, yeah.

And you've stated that you haven't spoken to Catherine
about this court case, except for just to tell her that
when she had to go see her dad; is that correct?

Uh-huh.

That's the only time you talked to Catherine about the
court case?

Sometime I talk to her and ask her how he treat her, or
what he does with her, yeah.

Have you talked to her about that?

I ask how is it at your dad's house? She says she doesn't
Tike it.

Have you talked to her about the court case?

The court case, I tell her when she -- like if she have to
go to her dad's, yes.

That's the only thing you talk about?

Or any other stuff involved 1ike she going to have to go
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anyway now.
So on the bottom of Page 9, this paragraph here, the
guardian ad litem said when asked what she thought court
is, given the fact that Catherine said her mother had told
her all about it, she answered mom told me court is
supposed to sort out problems, or if there is a criminal,
to catch him. Court is trying to sort out the divorce.
They already take $4,500 each month from my dad. My mom
was supposed to get a job, but she's sleeping a lot, which
is sad because she missed job calls. My mom doesn't have
a job. Do you think that's a 1ie, too?

This is all -- my daughter wouldn't say -- my daughter say
45007 How does she know a number 1ike that? This doesn't
make sense. I know my daughter. She doesn't say this
stuff. This is from the guardian. This is definitely not
my daughter because I know her and I'm living with her.
I'm not sure where she got that from.

Do you believe that your daughter is fearful and so
worried that she's worried that the guardian ad litem is
going to take her away and put her in foster care?

I'm not sure where this came from, no.

You don't think she's afraid of that?

She's with me.

You don't think she's afraid of foster care?

Foster care for what when I'm their mother? How is that
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going to happen? Unless the guardian wants to do that.
She told the guardian ad litem that she was afraid of
being put into foster care.

No. You know, I wasn't there.

It's in the guardian ad litem --

I don't believe the guardian. She says stuff about me and
it's not true.

Did you tell your therapist about the abuse from Samir to
you? Did you tell your therapist about Samir's abuse of
you?

I told her, yeah.

Okay. She just didn't put it in her report, her
declaration?

I didn't -- what do you mean?

It's not in her declaration --

The thing she wrote to the court? It was just a general
declaration because I told her -- I went to her one time
to her office as a visit and I told her my husband
claiming that I have paranoia and I'm mentally il11, can
you please tell me what do I have. When I go to her, she
was telling me I don't have anything and you're fine. But
when I asked her specifically what kind of -- like what do
I have, 1tke what problem do I have? Do I really have
this stuff my husband claim? She said you do have

problem. She said I have a depression and anxiety.
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Okay. And when the guardian ad litem was trying to
interview Catherine in the courthouse downstairs last week
I guess it was, did you walk in the room where the
guardian ad litem was with Catherine?

In the room?

Uh-huh.

No, I didn't.

Did your mother?

I saw my mother go inside. I don't know why, yeah.

Did the court clerk have to come out and remove your guys
from --

No. The clerk came out but she talked. She didn't remove
us. She talked to me.

She didn't tell you to leave the room and let the guardian
ad litem do the report or do the interview?

She didn't tell me that, no. She didn't say that.

Okay.

You mean she tell me that? I was out already.

And she did not tell you to leave the space, let the
guardian ad litem have the time with Catherine? She

was -- she did not ask you to back up, nothing?

No, she didn't say nothing. 1 know my mom is not supposed
to be in the room. I don't know why my mom went inside.

I know this happen, yeah.

When Matthew -- when you got a restraining order to stop
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moving Matthew's classroom around and school around, you
stated in your testimony earlier that then you continued
to try to change his class around.

Yeah, I do whatever for my son's sake.

So you just ignored the court order?

I didn't ignore the court order. The court is not there.
The court doesn't see my son and this is not the court
order. This is what my husband want. The court doesn't
know anything about my children.

Okay. Have you read the entire guardian ad litem report?
I did read it, but I didn't read it before I come.

And you stated that you did not -- there was no court
order requiring to try to start becoming self-supporting
and try to move toward finding work; is that correct?
There was a court order to go to -- there was a long time
ago when my husband first filed it, Commissioner Bedle,
yes, told me to go to a place called -- what is it called?
There is a place for women that doesn't have jobs, doesn't
have husband, doesn't have any money, that they go to that
place and they help them get job and be able to survive.

I called them and they told me are you poor? You don't
have money? I told them no, I do have money. I'm living
in a house. 1 have my husband's restaurant. They told me
we only have people that can't survive. They told me we

have classes for you, but if you can afford, you should go
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to community college, which I will.
Okay.

MS. PETERSON: Nothing further.

THE COURT: It is ten to 4:30. I think what I'm going
to do, rather than have ten minutes of redirect, I think
we'll recess for the day and start again tomorrow at 9:00
o'clock. We'll be in recess.

(Evening recess taken.)
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EVERETT, WASHINGTON, TUESDAY, NOVEMBER 6, 2012
MORNING SESSION

--oo00o0- -

THE COURT: The next thing we're going to do is resume
the trial. Ms. Gohar, you're back on the stand.

MR. DABLING: I have no further questions for Ms. Gohar
at this time.

THE COURT: You have no further redirect? Hang on just
a second. The record should reflect at this point that
the mother has no further questions -- there is no further
questions for Ms. Gohar.

Counsel, do you have any further witnesses?

MR. DABLING: No, not at this time, Your Honor.

THE COURT: So you're resting at this time?

MR. DABLING: Yes.

THE COURT: Counsel?

MS. PETERSON: Your Honor, I have two short questions
for Ms. Gohar. Can I ask them?

THE COURT: You may ask her those questions.
Ms. Gohar, why don't you get back on the stand. You're
still under oath.
I
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GOHAR DISSOLUTION 11-6-12

BY MS. PETERSON: I just have two questions on the
guardian ad litem rsport.. The guardian ad litem states
that you adamantly insisted that Matthew was sexually
abused at church when he was three years old by the Sunday
school teacher's son. Is that true?
She keeps saying stuff like "insist." I don't know what
she means. I didn't insist anything. I just told her my
son told me what happened. I didn't insist anything like
she claim.
And then my other question is the guardian ad litem also
stated that Matthew likes dad better. Do you believe
that's true?
That's not true. If someone else asks my son, that will
be different. I'm not sure why she states. That's why I
asked for a different person to talk to my kids.

MS. PETERSON: Nothing further.

THE COURT: Any redirect based on what you heard?

REDIRECT EXAMINATION
BY MR. DABLING:
Has Matthew given you any indication that he would prefer
to live with his father?
He actually says he can see his father, but he want to
live with me. That's what he keep telling me.

Has he expressed that he feels sad or depressed to you?

T. GOHAR - Redirect by Mr. Dabling
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GOHAR DISSOLUTION 11-6-12

He feels sad and depressed?

Has he ever said he feels sad or depressed because he
Tives with you?

He feels sad when I leave him because I come here or his
grandma picks him up because I'm not around as much as
before.

MR. DABLING: No further questions.

THE COURT: Thank you. Any further cross examination?

MS. PETERSON: No, thank you.

THE COURT: Ms. Gohar, you may return to your seat.
Once again, counsel for Ms. Gohar, you have rested; is
that correct?

MR. DABLING: Correct.

THE COURT: Any rebuttal witnesses?

MS. PETERSON: No, Your Honor.

THE COURT: Ready for closing argument?

MS. PETERSON: Yes.

THE COURT: Let's begin.

MS. PETERSON: Mr. Gohar entered into this custody
battle reluctantly. He did not intend at the beginning of
the separation to pursue custody. He was hopeful that his
wife's mental health would improve and he was hopeful that
her parenting would be adequate and good for these
children. He eventually came to the conclusion that he

needed to get the guardian ad litem appointed, which he

PETITIONER'S CLOSING ARGUMENT
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e Theresa’s requests of the police report

Catherine’s visit summary on October 29, 2012 in
Group Health
Crime victims application form
Catherine’s notes about her father abusing her
Providence emergency visit declaration dated
November 5, 2012
Swedish medical center emergency sexual assault
visit on November 4, 2012

Theresa Gohar Group health mental evaluation
dated 2/27/2013
Law office of mark Podrasky mediation attendance
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SONYA KRASKI
COUNTY CLERK,
SNOHOMISH CO. WASH

Superior court of Snohomish county in the state of washihgton

Samir Aziz Gohar _
VS. '
. Cover sheet
Theresa Ibrahirn Gohar
Respondent.

Attachment

By: Theresa Gohar -
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE

Pride In Service to Our Community
John Lovick
Sheriff

DATE: November 19, 2012{)
TO: Theresa Gohar
14521 Meridian Place W,
Lynnwood, WA 98037

RE: PUBLIC RECORDS REQUEST - SCSO TRACKING # 12-17928

Dear Madam:

Your request for a copy of report number SO12-17928 has been received by this office and is
being processed. Due to the large amount of requests received daily by this office, our current
manpower and the upcoming holiday schedule, we estimate the completion of this request to be
approximately December 18, 2012.

We will inform you of any changes in the status of your request as soon as possible.

C. King
Law Enforcement Technician
SCSO - Public Records Unit

M/S #606 e 3000 Rockefeller Ave. » Everett, WA 98201 e Phone: (425) 388-3393 e Fax: (425) 388-3885

Hours of Operation are Monday through Friday 09:00 to 5:00 with the exception of Weekends and Holidays
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SNNOHOMISH COUNTY SHERIFF’S OFFICE

Pride in Service to Our Community
John Lovick
(x ohan~ * Thavesa, Sherit

Acknowledgment of Request for Public Records
(Inclpding requesting a copy of a Case Report)

Your request fer public records from the Sachomish County Sheriffs Office, has been
received in writing on the date/time stamp:d below at the Snohomish County Sheriff's
main office, fourth floor of the courthouse. Your request will be forwarded to the
Snohomish County Sheriff's Office Public Disclosure Unit, 425-388-3768. If you have
additional questions regarding your request, please contact the Public Disclosure Unit.

A copy of the statements of understanding from the written request form are
hereby provided for you. S
e By state regulation RCW 42.56.520, we have five (5) business days
from the date your request is received in our office to respond to
your request. This may or may not Include the delivery of your
requested information. The response may include notification of the status
of your request or notification that your request has been completed.

e Fees are charged per RCW 46,18.040, The fee for paper copies is $.15
par page for any documents containing over 10 pages. If a document
contains 10 pages ur under, it will be available free of charge. The fee for
a CD is $4.25. Checks, money ‘'orders and cash are acccpted.

« If a list of individuals Is provided to you by the Snohomish County Sheriff’s
Office, it will neither be used to promote the election of an official or
promote or oppose a ballot proposition as prohibited by RCW 42.17.130
nor for commercial purposes or give or provide access to material to
others for commercial purposes as prohibited by RCW 42.56.070(9).

3 opo1. Washington State Patrol (WSF) now offers a new an-line
sm-vlca fapmﬂdmg mﬂ;sion rapcﬂs, Wsshlnmon R-qum for Electronic Collision Reports (WRECR) (see thsir
wedbsite for cost information). msmwmbwaamm”dnmwmmmswuﬂwnmbmimd
parties. The link for this website is www,gheniff sn0co,org (click on ‘sheriff services, how do I, request & copy of &
.police repart, request a copy of an accident repor:, chﬁaonwparﬁm}ﬂRyoumymmru'tmfmmy
words via the intemet: WSP WRECR. With this Jplion, you may now purchase a copy of your report from our office
or on line at the WSP collision reposifory.

1 A e

Date/time request for public records received

NOLINIHSVIA '11383A3
NS “JJI43HS
g

L0:€ Hd gl AONZI0L
NERIERE L

Thank you for your patronage.
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE
INTEGRITY - DIGNITY - COMMITMENT - PRIDE

John Lovick, Sheriff

DATE: November 2, 2012

TO: Theresa Gohar
14521 Meridian Pl. W.
Lynnwood, WA. 98087

RE: Public Disclosure Request — Report# SO12-17928 Tracking#12-07514

Dear Sir/Madam:

This report is still under investigation and will not be released at this time. They are records in
an active investigation compiled by law enforcement, the non-disclosure of which is essential to
law enforcement. RCW 42.56.240(1); Newman v. King County, 133 Wn.2d 565 (1997).

This case is assigned to Deputy Quick. Please direct any questions to him at (425)388-6376.

If you wish to re-submit your request once the case has been closed, you may do so by re-
sending your written request to Srohomish County Sheriff's Office via mail, fax, or email. Once
your request has been re-submitted, we will review the matter and respond within the statutorily
required five business days.

By: Christina Braden C4280

Law Enforcement Technician
Snohomish County Sheriff's Office
Public Records Unit

M/S #606 e 3000 Rockefeller Ave. e Everett, WA 98201 e Phone: (425) 388-3839 Fax: (425) 388-3885
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE
Pride in Service lo Our Community

John Lovick
Sheriff

Acknowledgment of Request for Public Records
(Including requesting a copy of a Case Report)

Your request for public records from the Snohomish County Sheriffs Office, has been
received in writing on the date/time stamped below at the Snohomish County Sheriff's
main office, fourth floor of the courthouse. Your request will be forwarded to the
Snohomish County Sheriff's Office Public Disclosure Unit, 425-388-3769. If you have -
additional questions regarding your request, please contact the Public Disclosure Unit.

A copy of the statements of understanding from the written request form are
hereby provided for you.

e By state regulation RCW 42.56.520, we have five (5) business days
from the date your request Is received in our office to respond to
your request. This may or may not Include the delivery of your
requested information. The response may Include notification of the status
of your request or notification that your request has been completed.

e Fees are charged per RCW 36,18,040, The fee for paper copies is $.15
per page for any documents contalning over 10 pages. If a document
contains 10 pages or under, it will be available free of charge. The fee for

a CD is $4.25. Checks, money orders and cash are accepted.

e If a list of Individuals is provided to you by the Snohomish County Sheriff's
Office, It wlll neither be used to promote the etection of an officlal or
promote or oppose a ballot proposition as prohibited by RCW 42.17.130
nor for commercial purposes or give or provide access to materlal to
others for commerclal purposes as prohibited by RCW 42.56.070(9). :

Notice of oplion 2 10 obteln a collisiop reporl. Washinglon State Patro! (WSF) now offers 8 new an-line
mfwmmwﬂdmmpm Washington Requests for Electronic Collision Reports (WRECGR) (ses their
wabslle for cost informalion). This new wabsite aliows fast and conveniant eccess fo collision reporis for the Invalved
partles. The link for this website Is www.sherifl.snoco org (click on sheriff services, how do |, request a copy of &
police repart, reques! a copy of an accident report, WSP calilsian reparting) OR you may search for the following key
words via the infermet: WSP WRECR. With this oplion, you may now purchase a copy of your repoit from our office

or on line at the WSP coliision repository.

Thank you for your patronage. Date/time request for public records received

t.J“
IJJ-J' " "", .J'a."'.-
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Catherine M Gohar (03237704) (3

GroupHeaith.
After-Visit Summary

This is a confidential summary of your visit. it also may include additional information, such as a list of any
upcoming lab tests.

Visit Information

Appointment Information
Date Time Depariment Provider
10/29/2012 4:20 PM EVM PEDIATRICS Lindsey Ann Pepper, MD

If you have questions or need further information, call this depariment at 425-261-1500 or send a secure message to
your pravider.

PCP and Location
PCP Location
Lindsey Ann Pepper, Physician GROUP HEALTH EVERETT MED CTR
Vitals
Blood Pressure Pulse  Respirations  Height Weight Body Mass Index
98/62 84 20 4'925"(1.45m)  841b 12.8 0z (38.47 kg) 18.19
Reason for Visit
Vaginal Bleeding

Allergies as of 10/28/2012
No Known Allergies

Goals (2 Years of Data) as of 10/28/2012
None

Patient Information and Follow-up
Patlent Instructions

Child Abuse: After Your Child's Visit

Your Care Instructions

Child abuse is any act that harms a child. Nobody wants 1o think that a child might be abused. We want to
believe that adults or older children who have power over children will anly do what is right. But, child abuse
happens. If you think that a child is in danger of abuse, you can do something about it.

Child sexual abuse is any sexual act with a child done by an adult or by an older child. Sexual abusers often
are people who are loved and respected by the children. It may be a family member, group leader, or another
person with authority. A child who is sexually abused seldom shows physical signs. Many times child victims
are scared to speak about the abuse.

Child physical abuse is any contact with a child that results in bruises, burns, broken bones, or internal
damage like head and abdominal injuries. If a child is hurt repeatedly by an adult or caregiver, he or she may
come to expect it. A child who is not cared for or given love also suffers from neglect and emotional abuse.
Children may not understand that child abuse is wrong. They often think that they have done something wrong
and that they deserved the abuse. You may suspect that a child is being abused or is in danger of being
abused. Watch for changes in how the child acts or looks. If a child says anything to you about abuse, take it

Gohar, Catherine M (MRN 03237704) Printed at 10/29/12 Page 10f 3
5:04 PM
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. ) (+-¢& -0l | pi2° 2600\
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1
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O Y P MG \ |
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g 1E.Dojmhaveadisa‘h'lslay? Caused by crime? 15, Conilact person'a name (il you don'l wani us lo call you athome) Contacts phone #
{check one) I YES [INO (check one) CJYES TINO () l
P 17. Who refesred you fo our program? {check one) 18. What kind of benefits are you applying for? (check all thal apply) )
[CIPolice , OVictim Witness [)0ther: -~ [IMedicalDental “EIMental HeafthTreatment [1Grief Counseling
§ Dﬁomlnr'somczd_,ﬁmepﬂm OVickm's Loss of income  [OFuneral Expenses DiOther:
= eoobbedivelbivet i
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) From - e T e [ e | . Wi § MOt~ E3HOUC M*‘l-hus perday (dody average] - [TPiecowek ™~ Tips
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24. Were you employed on dateof ______(check ane) .. |. 25. Have you relumed 10-work? e Jl yos, mmwm 35 SICKIEBME OLASODEY st s S, mmmmr__{
yourinjury? - CIYES CINO | (check one) DYES CINO _ msurance paid?  (check one) C1YES [CINO From To
nmwwmwvm 28, Business name of employ phoyes reg -pm
andn-‘)__‘_ o0 the day { )
Mmmmd’/m“l OVYES DNO Employer address City Siale ZW I

29. Your prtmdar must bill your primary fnsuranoe first. All Insurance resources must be listed. This includes health, auio (viclim & nﬂmder's] life, workers |
n, dental, medicare, SSUSSA, Indian health. public assistance (Medicaid), burial benefits. CVCP can only pay benefits after your insurance(s) have pa
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m?nnuhnpm:upwuwmm 12 MOWTHS of the inicident OR within 12 MONTHS of when it could have reasonably been reported.
30. Date crime. happened 31. Approximate me 32. Was the crime reporied to a police sgency? It yes, date crema reporied
o= - AM PM (check one) TIYES CINO ] bA - 2H a2
33. Location of cnme: Address. , Counly 39. Type of crime {check one)
. TNO RMISH DA DSemlassaut  OMuder  DDomestic violance
City ,J Sﬂﬂ‘ zie [ Vehiculer assault CIDUI vehicular crime DCIVehicular homicide
LI LT T AN | DOther (if not listed above)
M Namdm‘mmmmagemlmdh one, T - T R T O TR T T
OPolice  OWSP___ OSheri  OTribal _ _ sloneonied A AR oH R0y it
35. Officer’s name Reporl number b e e e e e e s e e o e o e o o IR
. P 42. Offender’s name (it known) 43. Was the offender living wi
el 36, Ciwil itment of a sexval predat 37 Date you were contacled aboul proceedings you when the incident occuri
o S CAMTE. a0k AR~ (recrcre EIYES ONG. |
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- - _ r -
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Q&Hmhawmpmlwﬂ!wlmkuwnn ﬂywhmmmmmmwm:mmry Aremcarﬂwrgmebﬁ {d:ml:il:l\"ES ONC #afd?ys_-_]
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T T ey T stee P nausmﬁrsmmedpauem'
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Dasmmm of injury: iPime indude area of body niwea) Provider's signature ]

By signing below, Il:eﬂ!iyundnrmniltynfperjwundermuhnolﬂumoﬂﬂnﬂﬂmuulﬂmlorminhnamlwnctmdiurlmuua

47. | declare that these stalements are true and 10 the besl of my knowledge and beke!. In signing this form, | permit all providers, hospitals, cinics,
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o =7 3YIDENCE
Regional Medical Center
Everett

November 5, 2012

Dale Fukura MN, RN

Forensic Nurse Examiner

Providence Intervention Center for Assault and Abuse
1509 California Street

Everett, WA 98201

425-297-5770

To Whom It May Concemn,

This is to confirm that Catherine Gohar DOB 7/28/01 was seen at the emergency department on
November 4, 2012 by Lori Moore, Forensic Nurse Examiner through Providence Intervention
Center for Assault and Abuse for assessment of concern of sexual assault.

It is the policy of the Providence Intervention Center for Assault and Abuse not 1o release
medical records except to law enforcement and/or Child Protective Service during an open
investigation. If you have further questions or [ can be of assistance to you, please don’t hesitate
to contact me at 425-297-5776.

1 declare under penalty of perjury of the laws of the State of Washington that the foregoing is true
and correct according to the best of my knowledge.

espec(ful ly,

Wl SRona. )

Dale Fukura MN, RN
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Page 1 of

(f.’, ~ Mill Creek Emergency Department
Seifay 13020 Meridian Avenue South
] j EA‘EED?ISH EVERETT WA 98204
: CAL Phone: 425-357-3910
CENTER Fax; 425-357-3990

After Visit Instructions for Catherine M Gohar's visit on 11/4/2012

Diagnosis
Sexual assault

You were seen by Miner, Frederick G, PA-C.

Discharge Instructions

Sexual Assault, Child

Your child has been the victim of sexual assault. If you know that your child is being abused, it is
important to get them to a place of safety. Abuse happens if your child is forced into activities
without concemn for their well being or rights. A child is sexually abused if they have been forced to
have sexual contact of any kind (vaginal, oral, or anal). It is up to you to protect your child. If this
assault has been caused by a family member or friend, it is still necessary to overcome the guilt you
may feel and take the needed sieps to prevent it from happening again.

The physical dangers of sexual assault include catching a sexually transmitted disease. Another
concemn is that of pregnancy. Your caregiver may recommend a number of tests that should be done
following a sexual assault. Your child may be treated for an infection even if no signs are present.
This may also be true even if tests and cultures for disease do not show signs of infection.
Medications are also available to help prevent pregnancy if this is desired. All of these options can
be discussed with your caregiver.

A sexual assault is a very traumatic event. Most children will need counseling to help them
cope with this.

STEPS TO TAKE IF A SEXUAL ASSAULT HAS HAPPENED

> Take your child to an area of safety. This may include a shelter or staying with a friend. Stay
away from the area where your child was attacked. A large percentage of sexual assaults are carried
out by a friend, relative or associate. It is up to you to protect your child.

» [f medications were given by your caregiver, give them as directed for the full length of time
prescribed. If your child has come in contact with a sexual disease, find out if they are to be tested
again. If your caregiver is concerned about the HIV/AIDS virus, they may require your child to have
continued testing for several months. Make sure you know how to obtain test results. It is your
responsibility to obtain the results of all testing done. Do not assume everything is OK if you do not
hear from your caregiver.

» File appropriate papers with authorities. This is important in all assaults, even if it has been done
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rage 2013

by a family member or friend.
» Only give your child over-the-counter or prescription medicines for pain, discomfort, or fever as
directed by your caregiver.

SEEK MEDICAL CARE IF:

» There are new problems because of injuries.

» Your child seems to have problems that may be becausc of the medicine they are taking (such as
rash, itching, swelling, or trouble breathing).

» There is abdominal (belly) pain, nausea (feeling sick to your stomach), vomiting, or your child
begins to run a temperature.

¥ Your child may need supportive care or referral to a rape crisis center. These are centers with
trained personnel who can help your child and you get through this ordeal.

SEEK IMMEDIATE MEDICAL CARE IF:

» You or your child are afraid of being threatened, beaten, or abused; or call 911 or 0 (operator) for
help.

> You or your child receive new injuries related to abuse.

Document Releassd: 10/19/2005 Document Re-Released: 06/05/2009
ExitCare® Patient Information ©201 1 ExitCare, LLC.

Follow-up Information
Follow up with Abuse, Sane Providence Intervention Ctr For Assault &. Schedule an appointment as
soon as possible for a visit In 1 week.
Contact information:
Primary Address:
1509 California St
Everett Washington 88201
425-297-5785

Tests & Procedures performed during your visit
CHLAMYDIA/GC NAAT
URINALYSIS WITH CULTURE IF INDICATED

STATEMENT

| certify that | have received a copy of the above after-care instructions; that these instructions have
been explained to me; and that all of my questions pertaining to these instructions have been
answered in a satisfactory manner.

Patient or Rep. Signature:

Nursing Signature:

11/4/2012 20:58
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GrOUpHeal th Group Health Cooperative

Everetl Medical Center
2930 Maple Street
Everell, WA 98201

425-261-1500
B00-422-2844 tall free
wivw.gli'c.omg

2/27/2013
To Whom it May Concem,

| have been asked by Theresa Gohar to provide a written statement detailing her recent
psychiatric evaluation. | initially met with Theresa on 2/1/13 for a psychiatric evaluation.
Theresa has a history of Major Depressive Disorder and Obsessive Compulsive Disorder both
of which have been in remission. At time of my evaluation, she denied depressed mood. She
denied anxiety and symptoms of Obsessive Compulsive Disorder. On further psychiatric
evaluation, she denies past or present symptoms of mania or psychosis. She denied drug and
alcohol use. | met with Theresa on 2/17/13 and she continued to present as stable without
ongoing depressive symptoms or symptoms consistent with Obsessive Compulsive Disorder. In
review of her medical chart, | only saw evidence indicating past treatment for depression and
OCD. There was no indication of past symptoms or complaints of psychosis or mania. She
does not have a psychotic disorder nor does she have bipolar disorder.

If you have questions, please contact Dr. Megan Gary, MD, at 425-261-1776.

Sincerely,
7 M) P

egan C Gary, MD
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LAW OFFICE OF MARK PODRASKY

3301 Hoyt Avenue, Everett, WA 98201

October 26, 2012

Katherine Peterson
Attorney at Law
2722 Colby Avenue
Everett;, WA 98201

Theresa Gohar

14521 Meridian Pl. W

Lynnwood, WA 98087

Re: Settiement Location Change: GOHAR Mediation

Dear Counsel/Ms. Gohar:

The location for the Gohar- Mediation scheduled for Wednesday, October 31, 2012 has
been changed. The new location for the settlement conference will be at Mark
Podrasky s office located at 3301 Hoyt Avenue, Everett, WA 98201. The start time will

remain at 9.a.m.

Please advise in the event that you have any questions, comments, or concerns. | look

Phone: (425) 263-9798

Fax: (425) 263-9978.

forward to working with the both of you to conclude this matter.

SmoereV

MARK PODRASKY
Aftomey at Law

MP:bim

3301 Hoyt Avenue, Everett, WA 98201 =+ e'ai: miirkpoda@earthlinknet
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Order Theresa to provide a note from the children’s
doctors when the children absent from school




FILED

IR R 21 b

CL15167705 SONYA KRASK|
COUNTY CLERK
SKOHOMISH CO. WASH-

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH

SAMIR A Corir

PLAINTIFF/ PETITIONER

THERESA G oF AR

DEFENDANT/ RESPONDENT

No. [2-3-00 /76 ¢

ORDER
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Trial exhibit # 5 Samir’s polygraph test dated November
3, 2012 (CP 295)



PETITIONER'S

. 1| Ball & Gillespie Polygraph
117 %) | 190 West Dayton, Suite 103
_| Edmonds, Waslington 98020
| Ofc: (425) 775-9015; Fax: (425) 776-0381
| E-Mail: tiball@lie2me.net

November 3, 2012

Anna Goykhman

Bank of America Building
1604 Hewitt Avenue, Suite 301
Everett, Washington 98201

Re: Polygraph Examination of Samir Gohar

Ms, Goykhman,

This letter will serve as a report regarding a Psychophysiological Detection of Deception (PDD)
examination given to Mr. Gohar on November 3, 2012 at our offices in Edmonds, Washington. The
purpose of this examination was to verify or refute whether he has ever touched his daughter
Catherine’s genitals for a sexual reason. All of the information used to formulate the relevant

questions was provided by your office and Mr. Gohar.

The following relevant questions were administered using a DoDPI Zane of Comparison (ZOC)
format. Mr. Gohar's responses are noted.

5. Other than for hygiene and medical purposes, have you ever deliberately touched
Catherine’s genitals? NO

7. Have you ever deliberately touched Catherine’s genitals for a sexual reason? NO

An Axciton computerized polygraph was used for this examination and the physiological
responses were evaluated using a program developed by the Applied Physics Laboratory at Johns
Hopkins University. Conclusions reached from this examination are a result of standard

numerical scoring, in addition to the computer analysis.

Mr. Gohar failed to exhibit a significant, consistent physiological reaction to all of the questions
listed above. Based upon a numerical evaluation of the polygrams produced, it is the opinion of

this examiner that he was not attempting deception to these questions.

During the interview and examination, Mr. Gohar was pleasant and cooperative. He related no
physical or emotional condition which might have precluded a valid test. If you have any
questions, please don't hesitate to call.

Natlo ally Certified Polygraph Examiner

Norrhwest Polygrapl Examiner=s Association American Polvgraph Association American Associanon of Police Polvgraphists



PolyScore® for Windows Version 7.0

No Deception Indicated--
Prebability of Deception is Less Than .01

Zone/MGQT Zone/MGQT Zone/MGQT

Charts Used
EXAMI\CHART1- samir 2012/11/03 13;33 Samir Gobar (System) (91,92; 11,69,2.7)
EXAM1\CHART2-- samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar (System) (97,89 12,69, 1.9)
EXAMINCHART3- samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar (System) (84,93; 9,70, 1.6)

Spot/Vertical Scores
0.80 R5 Other thao for hygiene and medical purposes, have you ever touched Catherine's
genitals?
0.35 R5 . Other than for hygiene and medical purposes, have you ever deliberately touched
_ Caiberme's ‘genitals? .
0.13 R7 Have you éver touched C'atbenne s genitals for your own sexual gratification?

Approximate Signal Weights
Blood Volume +0.33

Pulse +0.31
Electrodermal +0.30
Respiration -0.07

Signal Quality Indices
Electrodermal Cardiovascular

91  Useable 92 Useable EXAMI\CHARTI= samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar
(System)  (91,92; 11,69,2.7)
97 Useable 89 Useable EXAMNCHART2-- samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar

(System)  (97,89; 12,69,1.9)
84 Useable 93 Useable EXAMNCHART3-- samir 2012/13/03 13:33 Samir Gobar

(System)  (84,93; 9,70,1.6)"

EXAMI\CHARTI- samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar (System) (91,92; 11,

69,2.7)
- X The Test is about to begin!
N1 Is your first name Samir?
S2 Do you believe me when [ promise you I will not ask a surprise question on this test?
SR3 Regarding whether you have ever touched your daughteer Catherine's genitals for a
sexual reason, do you intend to answer truthfully each question about that?
C4 During the first 40 years of your life, while masturbating, did you ever think about

0.72 C
participating in a deviant or unusual.sexual act?

080 R R5 Other than for hygiene and medical purposes, have you ever touched Catherine's
genitals? _

0.56 C C6 During the first 40 vears of your life, did you ever participate in a sexual act you are
so ashamed of you must keep it secret from the court?

0.99 R R7 Have you ever touched Catherine's genitals for your own sexual gratification?

012 C C8 During the first 40 vears of your life, did you ever do anything you could have been

arrested for that you got away with?
- XX That's the end of the Test!



EXAMI\CHART2-- samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar (System) (97, 89; 12,

0.19

0.16
. 0.73

0.60

0.75

O ® Oor o

X
N2
SR3
C4

R7-
C8

RS
Co
S9

§2

XX

69, 1.9)
The Test is about to begin!

Were you born in 19687
Regarding whether vou have ever touched your daughteer Catherine's genitals for a

sexual reason, do you intend to answer truthfully each question about that?

During the first 40 years of your life, while masturbating, did you ever think about
participating in a deviant or unusual sexual act?

Have you ever touched Caibierine's genitals for your own sexual gratification?
During the first 40 years of your life, did you ever do anything you could have been
arrested for that you got away with?

Other than for hygiese and medical purposes, have you ever: del;berau:ly touched
Catherine's genitals?

During the first 40 years ol‘your life, did you ever psrﬂcipate in a sexual act you are
s0 ashamed of you niust keep it secret from the court?

Even though I promised you 1 would not, sire you afraid I'll ask nsurpme ‘question
on this test?

Do yon believe me when I prontise you ¥ will not aska surprise question on this test?
That's the end of the Test!

EXAMI\CHART3-- samir 2012/11/03 13:33 Samir Gohar (System)  (84,93; 9,

0.74

- 076

024

- 010

0.60-

ax o ®»m 0

o) 'ﬁ- Q %sxax

R7
c6

70, 1.6) |

The Test is about to begin! -

Do you live in Sonth Everett?

Do you believe me when 1 promise you I wll! not ask a surprise question on this test?
Regarding whether you have ever touched your daughteer Catherine's genitals for a
sexnal reason, do you lnbend to answer trothfully each question: abont that?

During the first 40 years of your life, while masturbating, did you ever think about
participating in a deviant.or uansual semal act?

Other than for hygiene and medical purposes; I'uwe you ‘ever deliberately touched
Catherine's genitals?

" During the first 40 years. ofycmr life, did you ever do anything you could have been

arrested for that you got away with?
Have you ever touched Catherine's genitals for your own sexwal gratd‘ icafion?

During the first 40 years of your Tife, did you ever participate in a sexual act you are
so ashamed of you must keep it secret from the court?
That's the end of the Test!



|dentifi v6.17 Results
P.O.Box 5728
Lafayette, IN 47904
(765) 423-1505 or (800) 428-7545

SUBJECT. -
Examiner:: Terry Ball-

Analysis Time and Date; 13:48:11 11-03-2012

Examination: Zorie Comparison Technique _

Scale: Strongest Adjacent Comparison Tracing - 7 Point Scale
Relevant Questions

R5 Other than for hygiene and medical urposes have you ever touched Catherine's genitals
R7 Have you evertouched Catherine's genilals for your own sexual gratification

Charts, Question Labels and Scores
An E indicates excluded data.

Chart1: N1 82 C4 R5 CB6 R7 C8

" Respiration - e | -3

Electrodermal 1 1

Cardio 0 1

SUM 0 4

Chart 2: N2 C4 R7 C8 R CB S9 82

Respiration 3. 3

Electrodermal 1 1

Cardio 1 1

SuM 5 5

Chart 3: N3 82 C4 RS C8 R7 C6

Respiration -3 . 2

Electrodermal 1 1

Cardio 1 1

SuM -1 0
SpotScores N1 82 C4 R5 C68 R7 (8

4 4

EXAMINATION TOTAL: 8
Software Opinian: NO DECEPTION INDICATED

Examination Reliability:” 99.86 Percent

Ask the examiner if any labels were changed.

Identifi v6.0, Copyright 2000-2006. Afl Rights Reserved.
Use by other than the licensee is a violafion of the License Agreement.
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Gohar, Samir
Lafayette instrument Company
Objective Scoring System - Version 3
By Raymond Nelson, Mark Handler and Donald Krapohi (2007)

Result - No Significant Reactions (Without visual Inspaction)
Description p-value: 0.011 - Probability this result was produced by a deceptive person
Exam Type Event Specific/Single Issue (Zone)
Scoring Method 08S-3 Two-stage (Senter-2003)
Test of Proportions’ None - No significant differences in artifact distribution
PF Name Gohar, Samir
Report Date Saturday, November 03, 2012
Subject Samir Gohar-
Examiner
| Smts‘ms s L e A s . - Componems |
D pvalue " Result: Setting h Value |Component: Weight i
RS 0.027 NSR 0,400 [Pneumo 0.19 |
R7  0.004 SR. 0.050 [EDA 0.63 |

: Bon(an‘nﬂlcomctedatpha 0.025 |Cardio a.28 I

: TastofProporﬂonst‘[tnﬁod} . 0.050 . i

L_ st ._._- an —'7_'_'_'"” ;__f.‘:__""." g Rmm mﬁum S A P - - T U
£, : : - Exam 1 Chart1 - i
RS MTNMWWWWMMWWSW? . Na
R7 Hmymmmtedm Mhmmmmﬁm? 3 No .
_-; ~ Exam1Chari2.
RT Haveywavarbudwdcwmﬁsgmmbrmmsama!gmﬁwaﬂ : " No
RS . Oﬂwﬂmfa’hmmandmmm mywwmmmmenm'sm7 No
3 m-1:Chart 3- e
‘R§ mumgmmmmmmmmmmmmsm Na
‘R7 HaveyouwertwdedCaﬂwnm‘!gmdafsbrmmmﬂWm? ; No
b g i i T i i 1 - . --L:---—._—_------— f---.—m- ———— e -— Lt SR o
© Exam: ol T Chatt . Date - 0 Time
1 iE: iE] S & 11A8R012 1:33.PM
| 2 11{3!2012_ 138 PM
1 850 111312012 1:43 PM 1
E"“"" ST B iy R T a R1H .. ks SEET e =¥ g “
T : s
| |
} |
| fr
it !
i
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- Measurements ; : ;

: s Radti 1968) : Standardized Lognormal Ratios
Exam { Chart1 _ _ _ A : _ “Exam 1 Chart1.

c4 R5 . C6 R7 -1 'CB: - RS RT
354 v T BE R - L S - T B L. R - R SR - 039
o .
158

B U S

0 ] S TR RO GEERE Ik - IR SR T £.62
T R LD R o428 f .80 Camdio | - 0868 . | 044
15 T O R 21 | 715 L. WMean | .34 052
Al 108 302 - o408 ofeb T 12 Mean | - 043
P : Exam 1 Chart2 ShriEi VETE ceiE e Exam 1 Chart 2
P ] 309 - - T S R - R . S =300 236
P2 0 S R RN ) S T O - EDA | 0.28 N
‘EDA - 32 M g o .. 88 1 Cardio’ | — 3.00 3.00
- Cardio S 88 7 R EREER T A Y - T  WMean |- 0.38. 0.30
Al 96 - | - B® .| 10 | .88 115 1. ‘Memn iy
Ca RS | c6 .| . R7T- -] - €8 - T RS ___RT
P N S SR -7 AR - 7 BRI RN RS D e - | 68
P2 : iTos B LRI SRRy, ICEE RG] EPTE SIR: EDA 07 — 800
{EDA 114 66 ©58 o416 448 - Candio 300 3.00 i
- Cardio 43 22 | .88 | .23 | -2y | MWMean | - 082 . 2.10
: 7 I R 1 R T T Mean | - 146

S e

7 _  Channel Contributions .
. Component Proportion Area - . Chat . .~ Propottion 1D Propottion! .. . . Welghted Mean
i Preumo 0106 0188  Exam {Chart? 0205 RS 0438 2 D23 |
Y EDA - 0519 0580 Exam 1 Chart 2 0285 . R7T- 0544 L . - Grand Total Mean
{ ‘Cardio . 0375 0653  Exam{Chart3 0416 _ N R e 0.48

&
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Gohar, Samir
Advanced Options - 0583 v1.6.1 |
) ) General Scoring Settings !
‘Delete all zero surements ' Yes - ;
Zero Threshold vahie 1 1
-iAliow a single GQ to score result (not for DLST) No 1
Replmmssm_g_heswﬂhﬂwaﬂmkﬁ __INo i
_ Alpha Values {one-tailed) i
T S - R T
Nm-SmrﬁmRapmse(NSR) 01
MIRWGR} ___{o0§
Test of Proportions .
-"Teddpmﬁaﬁm vﬂiwﬁ%ﬂﬂeﬂ} ' 0. i
‘IUse Test of Proportions_ €s
- /Alow significant reaction result Yes
‘Use zil questions - ) _-|No
'Store peutral questions as conirol R - No.
SR Event Spacific/Single lssue (Zone)
. " {Usé Bonfenonl _ [Yes:
" iUse Kruskal-Walls_ b - No.
Mnmmnmofumﬂemhm}s 2
Measurement Perlods
;91 L 10
FE L 10
'Carthio L
15

" Alother



Trial exhibit # 20 Samir’s letter to Theresa (CP 295)
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ANDREW DRESES.  Deputy Clerk



The police report Snohomish county Case # 12-17928
(CP 296)



STATE OF WASHINGTON UNIFORM INCIDENT REPOR]

000001

. RAREY 2 VLI
SNOHOMI UNTY (0 Officdr Safety | Responding to: 1 Assignment 1 Reporting Area Beat Report Number  § & ' ?
SHERFEGOFFICE O Officer Assaut $03210 C1 SO 12417928 - . .
Type [ Persons [ Venicle O] Juvenile ] Hate/Bias J Computer Used
O Property O Amest B Chid Abuse [ Gang Retated * [ Drug Related
[ Information [ Phone Report ] Domeslic Violence D Other -~ | [J Aleohol Related
Inciden! Offense Codes
CHILD A C A C A C A*C A C
Address/Location of Incident Premise Typa/Name Code 2
2721 116™ ST SE #A DUPLEX 04-ApartmentiCondo
REPORTED ON OCCURRED ON OR FROM | OCCURRED 10
Month Day Year Time DOW Manth Day Year Time DOW Month Day Year Time ]
10 24 2012 1000 WED | 10 23 2012 | 1700 | TUE 10 23 2012 | 2000 | TUE
Add'l on Supplementzt: CODES __ - - TYPE VICTIM CODES
V- Victim C - Complainant 1 - Individual G - Govenment P - Pofice
[ Persons W - Witness G - Parent/Guandian B - Business R~ Religious 0 - Other
[ Vehicles 0- Others D - Deceased F - Financiai § - Society/Public U - Unknown
[ Coliision Report_ 8 - Viclim Business RO - Registered Owner _
No. Non-Disc. | NAME (Last, First, Middle) Race 3 | Eh3 | Sex | DOB AGE HGT WGT HAR | EYES
G-1 O GOHAR, THERESA | w N F 1211578 50 150 BLK BRO
Street Address Apt# City Stats ZIP Res_ Status: 4
14521 MERIDIAN PL W YNNWOOD WA 98087 Full time
Residencs Phone: | Business Phona: Employment/Occupation/Schoal Type Victm 5 Type tnjury B Victim of Relationship 7
425-582-9987 | UNK OFNS#  CFNDR# Mother
No. NonDisc | NAME (Last First, Mxidle) Race 3 | Eh3 | Sex | DOB AGE[HGT | waT HAR | EVES
V-1 =4 GOHAR, CATHERINE M w N F 07128101 11 BLK | BRO
|
Street Address Apt# City State P Res. Stats: 4
14521 MERIDIANPLW LYNNWOOD WA 98087 Full Time
Rasidenca Phone: Business Phone: Employment/Occupation/School Type Victim 5 Type Injury 6 Victim of Relationship 7
425-582.9987 VOYAGER MIDDLE SCHOOL Hndividust OFNS#  OFNDR#1 Child of...
No. of Suspects/Arrested Persons in s Incdent. 1 [ "Suspect Codes: A - Arest, R - Runeway, S - Suspec, M - Missing, | - Instiusonal (Menta/Detox), X - Othes
No. NAME (Last, First, Middle) Raced | Eh 3 | Sex | DOB AGE HGT WGT | HAR EYES
51 GOHAR, SAMIR A w N M 09/01/68 56 210 BLK BRO
Aligs Namels) \dentifiers
Street Address Apt# State apr Res. Status: Residence Phone:
2721 116™ ST SE #A EVERETT WA 98208 Full ime 425-446-1576
Employment / Occupation / School Business Phone SSN Driver's LicAD Cerd No. State:
RESTAURANT OWNER/MRYSVLE
1BR Arest Offanse Booked / Where Booking # Charges Citation/Warrant Bal
1. N S
No. 3 — — —
Amrest Date: Location of Arrest: ) i _
| Aftiiation OnView | Gited Siaement Charpes Amestee Armed with identication No. Mulli Clear
Arest [J OYes ONe | COral Dwritien DAdmitted [CIDenled O
Juvende ParentGuardian Name/Retationship of Person Notified Date/Time Notdied Notified by Desposition of Juvenite
Notified CIYes ONo / O 0OrR 8
VEHICLE CODES: T3 Located T SeizedNarc [1DamagedNandalzed [ Viciim's venicle {0 Hold
[0 Stolen # [ Impounded [ Abandoned OOther O Suspact's Vehicle For who!
[ Recovered # [ Evidence / Impounded —
No. License Number State Vin/ Hul No, Yexr Maka Mode! Style
Calor Special Features / Description Value § Driver is: Registered Owner's name
ORO [Person#
Vahicte Disposition Tow Company/Address/Phona Regisiered Owner's Address
Dlleftet Scene [ Driven Away [ Impounded
Locked Keys in Definquent Victim Consent | Theft Orive able Damage 1o Specity damage by 71sl3ly Damage Esl. §
Vehicle Paymen Ins. Vehicls Shading damaged area D
O Top [J Underskie 86|42
b
MAKING FALSE REPORTS TO PUBLIC OFFICERS: (1) A PERSON COMMITS THE CRIME OF MAKING A FALSE REPORT IF HE/SHE WILLFULLY MAKES ANY UNTRUE, MISLEADING w®
OR EXAGGERATED STATEMENT IN ANY REPORT TO A POLICE OR FIRE DEPT. (2) MAKING A FALSE REPORT IS A MISDEMEANOR. iF PROPERTY CRIME: | DID NOT GIVE OO0
ANYONE PERMISSION TO ENTER MY PREMISES ANDVOR TAKE/REMOVE/DAMAGE MY PROPERTYAVEHICLE. IF FOUND PROPERTY, | HAVE BEEN ADVISED OF CHAPTER 63 OF o
THE RCW.AND ( )100 { }| DO NOT WISH TO CLAIM THE PROPERTY IF THE TRUE OWNER CANNOT BE FOUND., o
{ ) 1 ACCEPT LIABILITY FOR TOWING AND STCRAGE IF IT IS RECOVERED AND | AM NOT IMMEDIATELY AVAILABLE TO CLAIMIT, A
{ ) THE NAMED JUVENILE IS PRESENTLY A RUNAWAY s
{ ) THE NAMED PERSON IS PRESENTLY MISSING o 3
{ } |AGREE TO HOLD HARMLESS AND DEFEND SNOHOMISH COUNTY FROM ANY AND ALL CLAIMS RESULTING FROM THE RELEASE OF THE VEHICLE TO ME. @ 3
{ ) | RELEASED PROPERTY TO
{ } | HAVE READ, UNDERSTAND AND AGREE T0 THE ABOVE (Signature of parson/dats)
Officer Name/Number 14| Courl code [ Appeoved by: Assigned
B. BECKNER #1421_id— T _113]
IBR Clearance: {one) Copies made for. DATA ENTRY
CJARRIA [JARRI [JEXCA D Excy Ora OcPs Quw O cout (O-LErL.
D INsUFFICLO [ OTHERCLO [ UNF Q PAT [JDSHS [ MH ] Detect;
[ Other:\ _?_]_z'; REV/ 12-8-03



ADDITIONAL WITNESSES / VICTIMS

G

i r
h] -l - WlHL . - wie
SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE [ INCIDENT CLASSIFICATION CHILD Report Number 50 12-17928
e
Add on Supplemantal: CODES H TYPE VICTIM CODES
V- Vieim C - Complainani | 1= Indniduad G - Govemmenl [ P-Poica
Bm g-;vmnms G - ParenyGuaraian 8 - Business R - Refiglous *| O-Other
- Others D - Deceased { F— Financial § - Sockety/Public U - Unkngwn
D Collisian Repart B - Victim Business RO — Registered Owmer _ |
Ne. Nan- MNAME (Lasi, First, Middle) Raced | Fih 3 | Sex ooB I AGE ' HGT I WGT | HAIR EYES
| W-1__ | Disc.[] | BECK,NANCYE w N | F 08/11/53 et |
Street A&&Tau Apt# City State | zIP Res. Status: 4
117114 " AVEW EVERETT WA | 98204 Full time
Residence Phone: Businass Phone: Employment/Occupation/School Type Vicim 5 Type Injury 6 Victim of Relationship 7
425-366-5332 | COUNSELOR/VOYAGER OFNSH
OFNDR#
= L
No. Non- NAME (Last, First, Middin} Race | Eth l Sex ] DOB AGE HGT WGT HAIR EYES
01 | Oisc.[1 | SOLBERJ, HEATHER [w [N F ] I I l I
Address Apl K City State P Res. Stalus: 4
LYNNWOOD WA Full time
Residenca Phone: Business Phone: Employment/Occupation/School Type Victim 5 | TypeInjury 8 Victim of Retationship 7
425-673-3101 OFNS#
OFNDRE
Add’l on Supplemental: CODES TYFE VICTIM CODES
V- Victim C - Complainant | = Indvidual T G- Govemment P - Police
O Persons W - Wilnass G - Parent/Guardlan B - Business R— Religlous O~ Other
L Venicles O- Others D - Deceased F - Financial | §-SocelyPubic | U= Unknown
0 Colsision Report B — Viclim Business RO- Owner |- _
No. Non- ' NAME {Last, First, $Aidche) l Race 3 | Elh 3 | Sex | DOB | AGE I HGT | WGT ’ HAIR [ EYES
Disc.[] | j L
Streat Address ApL# Chy Stata i | Res. Status: 4
| Full ime
Residence Phone. | Business Phone: | E 1O /School TypeVicim 5 | Typelinjury 8 | Victimof I Relationship 7
OFNSH
OFNDR#¥
No. Nnn-D NAME (Last, First, Middle) [ Race Eth | Sex ‘ DOB E | HGT l WGT ‘ HAIR EYES
Disc.
" Street Address Apté | Ciy State 7P Res. Siatus: 4
l Full time
Residence Phone; | Dusiness Phone: | E envo jon/School Type Vicim 5 | Typa Inury 6 | Vicim of Relationship 7
OFNS#
OFNDR#
"Add' on Supph CODES TYPE VICTIM CODES
V- Victim C - Complalnant 1= Indhvichsad G - Government P - Police
[ Persons W - Witness G ~ Paren¥Guardian B - Business R - Ref O- Other
[ Vehicies O - Others D - Deceassd ; F - Financlal S - Soclely/Public - | U~ Unknown
O Colliion Repont B - Victim Business RO - Registered Qwner _ _
No. |I\I-m- INkME(Lm.FIm.MIdm) rm& ]EIIIS 15!1 |DDB |AGE HGT IWGY | HAIR EYES
Disc.(]
Street Address Apl# Chy Sule zZIP Res. Slatus; 4
Ful Ume
Resience Phone: Business Phone: Employment/Cccupation/School Type Vietm 5 | Typelinjury & Vietm of Relstionship 7
OFNSH
____OFNDR#
No. l MD NAME (Last, FIrst, Middie) Rece I Eth | Sex DOB I AGE | HGT [ WGT | HAIR | EYES
Dise.
Street Address Aot 4 Clty Stme ZIP Res. Status: 4
. . | Full ume
Residence Phone: 1 Business Phone: | Employment/Occupation/School Type Vicim 5 | Type Injury & EI:F:&'; of Reiatlonship 7
[ ™
{ = _ OFNDR#
Add1on Supplemental: CODES TYPEVICTIM CODES
V- Vicim 1 C- Complainant | = Individual | G- Governmen: P - Police
O Persons W - Witness | G - Parent/Guardian B - Business R - Religious Q- Other i
O Vehicles O - Others , D - Decensed F - Financlat S -SocletyPublic | U - Unknawn |
O Caliision Repon B - Victim Business RO - Registerec Owner _
No. |Nm—u ‘mulec:LFn:.mm-} Race 3 |Em3 l.'m Ioos |AGE IHGT
Disc.
Sireel Address Apt ¥ City State P Res. Siadus: 4
Full ime
Residenca Phone: Business Phone: EmploymentOccupation/Schoot Type Victim 5 | Typelinjury & Victim of Re'ationship 7
OFNS#
QFNDR#
No, Non- 0 NAME (Last, First. M:gdie) Race ] Elh [ Sex l DO0B '[ AGE HGT WGT | HARR [ EYES
Disc. | |
Street Address Aot # l City State piCtl Res. Statug: 4
| Full time i
Residence Phone: Business Phone: Employment/Occupation/School TypeVicim 5 | Type injury & Victim of Relationship 7
: OFNSH
OFNDRY |
Document|

000002




n | NARRATIVE @iﬁﬁi :.:IQBL erens

AGENCY NAME INCIDENT CLASSIFICATION INCIDENT NUMBER

SNOHOMISH COUNTY CHILD SO 12-17928

SHERIFF’S OFFICE

NAME OF ORIGINAL VICTIM(S) REPORT DATE

GOHAR, CATHERINE M 10/24/12
SUMMARY:

Mother of a student came into the counseling office at Voyager Middle School and reported that her daughter
had disclosed her father (living separately) had touched her vagina over the clothing on the previous nights visit.
She also said he tries to get her to sleep in the same bed as him, and that this has happened before. CPS
responded and developed a safety plan with the mother. SIU was consulted and advised of the case.

NARRATIVE:
I am the school resource officer for the Mukilteo School District, contracted from the Snohomish County
Sheriff’s Office and stationed at Mariner High School.

On 10/24/12 at approxiri_lately 1000 hours I was notified by Voyager Middle School counselor Nancy Beck that
she had a student and student’s parent disclose possibly sexual abuse by the estranged father. 1 met with Nancy
and she told me that Theresa Gohar had come to the school just prior to 1000 hrs and asked for her daughters
records for an upcoming court hearing. Theresa asked to talk to Nancy about something her daughter told her
the night before (10/23/12). Theresa’s daughter Catherine had told her, that during Catherine’s visit to her
father's house at 2721 116™ ST SE #A on 10/23/12, the father Samir Gohar allegedly told Catherine to sit next
to him on the couch. Catherine told her mother that Samir touched her vagina with his hand, over the top of her
clothing; but it made her uncomfortable so she moved away and said no. She also was told that Samir allegedly

asked Catherine to sleep in bed with him on numerous occasions.

Nancy told me that she called Catherine down to her office because she wanted to speak with her about what
she had heard and needed to call CPS. Catherine came into her office and Nancy asked her to tell her what she
had told her mother the night before. Catherine told her the exact same things stated above. She also told
Nancy that she found a knife and a bottle marked ‘poison’ in the bedside drawer of her father’s bed.

1 certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing is true and correct.

OFFICER NAME/NUMBER . [ APPROVED BY
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AGENCY NAME INCIDENT CLASS FICAT ON INCIDENT NUMBER
SNOHOMISH COUNTY CHILD S0 12-17928
SHERIFF’S OPIICE _ .
NAME OF ORIGIAL VICTIM(S] REPORT DATE
GOHAR, CATHERINE M 10/24/12

1 told Nancy to bring Theresa into one of the available offices so 1 could speak with her. 1 asked her what her
daughter had disclosed and she shared the same information above. She also told me that she and her husband

are going through a divorce and in a custody battle.

1 verified the address of the father via Theresa and then called Sgt. Rinta from Special Investigations Unit to
advisc of the case. He told me that 1 should call CPS and work out a plan so that they would pl ace the child
with the mother and then put a safety plan in place so that the child remains away from the father until the
investigation is over. He also advised that they would do any interviewing of the 11 year old and mother, and to

provide the initial case report to them so they could follow up.

I called CPS worker Lewis at intake back and explained what 1 had heard. He told me that he would refer it to
the Lynnwood office for assignment to a case worker. Shortly afier, social worker Heather Solberj called me.

She advised that she would be enroute to the school so she could meet with the mother and daughter to

complete the safety plan.

SW Solberj arrived at the school and we discussed the case. She talked with the mother, explaining the safety

plan to keep the child away from the father, to get a restraining order, and to not discuss the case with her
daughter any further until detectives interview her.

Case is forwarded to SIU for follow up.

ATTACHMENT:
Statement

1 certily (or declare) under p::nally of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing is true and correct.
OFFICER MBER [ APPROVED BY
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Snohomxsh County Sherlff’s Office  mcidentr )2 — ) F92¢
Statement Form

First Name: f d !atf \ O L‘z M: E ; Last: ; geCJ ’< voB: 0¥ / /O 1 RO 2.
Race: Lﬂ Sex: F‘ Hegt: Wet: E_\'e'%: I? Hair: ___Drivers License #: State

Home Address: U@{#Q?ﬁe/ Z/ 1// yﬁ‘gu !ycm EI/‘? fd’f State: W/‘] Zip: ?K&&ﬁ/

Place Statement Taken: = " . City- £ State: Zip:
Emplayer: 1 'l u& r."FQ o f)é :é ,{' < City: _E ([£ #b'ff Best Number to Call: [] Home ] Cell D
Work Schodl s

Home Phone: ( Cell Phone: ) Work Phone: (f é ) 3 {e Q 5 3
E-Mail Address: 33,60/[ NECMuk . [ted. predn 1. 2Du

STATEMENT. [ f]4 N 2.8 () DNAND I o}n.« e XA /Ol 2L
ANBrL ‘ .'../ (). ) AL S _".44.,—! yZ. -
AN LN _-f,t-‘ s '
NLY X ol A

2 £

&

l:*..".e' 4.5° I _AdAé,ﬁJ:é .‘.i//., / ol a‘fa o/ _‘
/,’ﬁ/ (874N ”

/) LA J 4 Z M. LEAN ta L A DAL N L2 (A

F/l have read each page of this statement consisting of _\ page(s). I certify (’n? i@.!zd under penalty of pepjury, under the luws of

he State of Washingion, that the entire statement is trud ahd correct. (Initial)

Deputy Signnture: (—Ez‘g@q Victim/Witness Signature: (——

Date: 0124112 Time: _|&]) S Place Signed: o A EL mf Pagelof _)
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ﬁmn Settoss st CHILDREN'S ADMINISTRATION BJ In-Home Safety Plan

o et Senicr Safety Plan [] Out-of-Home Safety Plan
¥}

(A Caorwis amvarabon [] No Safety Plan Required

A Safety Plan is required for all children where them is a safety threat(s) indicated on the Safety Assessment. The
Safety Plan is a written arrangement between a family and Children’s Administration that identifies how safety
threats to a child will be immediately controlled and managed. Note: When creating an In-Home Safety Plan the
following criteria in the Safety Plan Analysis must be present.

e There is at least one parent/caregiver or adult in the home.

e The home is calm enocugh to allow safety providers to function in the home.

e The adults in the home agree to cooperate with and allow an In-Home Safety Plan.

» Sufficient, appropriate, reliable resources are available and willing to provide safety services/tasks.

CASE NAME ' CASE NUMBER
GOHAR, THERESA - 1755765
SOCIAL WORKER NAME “TELEPHONE NUMBER 1
SOHLBERG, HEATHER, L. (425)673-3100
'SAFETY PLAN PARTICIPANTS: & #30¢ f ¥ b s von 0 | DATE OFBIRTH = - (Tt
GOHAR, SAMIR (101164697) 09/01/1968
GOHAR, THERESA (101164698) 12/15/1978
GOHAR, MATTHEW (101164699) 08/08/2005
GOHAR, CATHERINE (101164700) : 0712812001
“SAFETY-ACTIVITIES/TASKS 3 v S5 Ve Pl odly W iy e gD ¥
Identified Safety Threat(s):
17. Child sexual abuse is suspected, has occurred, or circumstances suggest sexual abuse is likely to occur.
Activities/Tasks: ' o START TARGET
Child Focused Activity DATE:  j0n412012 END DATE: 1013172012

What will be done: (Describe activities/tasks that will be done to manage the child’s safety, how the plan will
work, etc.): !

The mother will not allow any contact between the l'ather and the children until Snohomish County Sheriff has completed
their investigation and approved contact.

By Whom:
mother

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur) {
until Snohomish County Sheriff has completed their investigation and approved contact.

Identified Safety Threat(s): |
17. Child sexual abuse is suspected, has occurred, or circumstances suggest sexual abuse is likely to occur,

Activities/Tasks: ' START TARGET

Child Focused Activity DATE:  1onanoiz  ENDDATE: yop31p012

What will be done: (Describe activ ities/tasks that will be done to manage the child’s safety, how the plan will
work, etc.)

The mother wili not discuss the allegations with her children and will make no negative comments about the father while

. 000006
DSHS 15-268 (REV. 12/2010) - TRANSLATED Page | 5




12 —1Natg

Snohomish County Sheriff investigation is in process. J ha 3 (I i A\L

By Whom: -

r

mother ; .
Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur)
until Snchomish County Sheriif has completed investigation .

ldentified Safety Threat(s):

17. Child sexual abuse is suspected, has occurred, or circumstances suggest sexual abuse is likely to occur.
Activities/Tasks: START TARGET

Other DATE:  19pn4n012  ENDDATE: 1590012

What will be done: (Describe activities/tasks that will be done to manage the child’s safety, how the plan will
work, etc.)

The mother will request a temporary restraining order between the children and their father thrcmgh Snohomish County
Superior Court, pending outcome and recommendations of Snohomish County SherifT investigation

By Whom:

mother )

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur)

until investigation has bec-n complcted
T R G B R R i S e T
COMMENTS Document pemnenl safety relal:d mfon‘natmn regardnng Condlhons for Return Home, Trial
Return Home, reunification with a non-custodial parent, étc...

Reporting Concerns: In case of Emergency or immediate safety threats, call 911.

For questions or concerns regarding the Safety Plan, participants should contact the Social Worker at the

telephone number at the top of this plan or Central Intake at 1-866-363-4276 evenings or on weekends and
holidays.

e ks s- "-h e ,, q:%;i,uy,‘ ,.m L, ST 4 m: g;;‘ ri-"{mé_f P ~ S .,; *;,&wu 53*.;.1 v, “' "“..J} 3
Fallure to wmply with this agreemem may result in the filing of a dependency petmon and recommendanon that
the child or children be placed out of the home.

SIGNATURES S %2 570 W sopdin wOVRS S5, 8 b i o0 e 5770 LT3 R8s L™
SIGNATURE ' ! DATE | S!GNATUR]Z DATE

L \o/24/2212

SIGNA ; DATE SIGNATURE DATE
%&u&w . Iﬂ'{ﬁ‘,ﬂ! 2 ; _
S RE 5 DATE/ SIGNATURE ' DATE

000007
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FOLLOW UP REPORT
PSCHMINT CLASSIFICATION CASE XLMHER
SHoROMSE COUNTY | Child Molestation 15t Degree 5O 12-17928
SNAME OF tRIGINAL VICTIMS) . REPORT DATE
Gohar, Catherine M. 10/26/2012
TYTT. 01 URIGINAL REPORT . "'_'1 DRITANAL DATE RECLASSITY TO CONNICTING REFORT NUMBIR(S)
CHILD 10/24/2012 | -- -
Origin:
e Victim- Gohar, Catherine M. (07/28/2001)
¢ Subjeet- Gobhar, Samir A. (09/01/1968)
Incident Location- 2721 116 ST SE #A, Everett WA, in Unincorporated Snohomish
County:.
Report of sexual comact with a child.
o Injuries- none.

On 10/25/2012, Sergcant Rinta assigned me this casc for further investigation and provided me with a copy of
Deputy B. Beckner's initial case report. 1 réviewed the report and it contained the following information:

On 10/24/2012 at about 1000 hours Theresa 1. Gohar (12/15/1978) came to the counseling office at
Voyager Middle School to report that her daughter, Catherine M. Gohar (07/28/2001), had made a
disclosure of sexual abuse. Theresa told counselor Nancy Beck that Catherine’s father, Samir A. Gohar
(09/01/1968), had touched Catherine’s vagina. Theresa reported that she also needed school records for an
upcoming court hearing. Theresa told Nancy that the prior night, Catherine had disclosed that Samir
touched her vagina with his hand, over the top of her clothing. Catherine had disclosed that this happened
at Samir’s residence, which is located at 2721 116" ST SE #A, Everett WA.

Nancy called Catherine to the office and Catherine disclosed to Nancy that Samir had touched her vagina
with his hand, over the clothes. The School Resource Officer B. Beckner responded and obtained a written
statement from Nancy. In Nancy’s written statement, she reported that Theresa had told Nancy that
Catherine’s father had been touching her (Catherine’s) breasts. Furthermore, Nancy stated that Theresa
reported 1o her that Catherine’s father tried 10 touch her “lower privatc area™ the previous night.

Nancy notified Child Protective Services (CPS) of Catherine’s disclosure.

See Deputy Beckner's report, which is atlached for further information. Included in Deputy Beckner's report was a
document from CPS which indicated that the assigned social worker was Heather Sohlberg,

Investigation:
On 10/26/2012 at about 1405 hours | contacted Theresa via phone. We spoke at length about the investigation and

process (IE Child Forensic Interview, Counseling, etc.). Thercsa stated she understood and we scheduled a Child
Forensic Interview on 10/30/2012 at 1330 hours with Child Forensic Interview Specialist Razi Leptich.

1 certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing
statement is Irue and correct.

LEPUTY NAME / NUMBER
T. Quick #usW

AFPROVITD BY |

[TTV]T) 22

— e — S
18R CLEARANCE | T ) INSUFFr CLD COPTES MADE FOR: [ ) COURT CAS ! EVG ¢/ SOUTH ; EVT DATA ENTRY
{ JARRUA [ YEXCIA————— { ) OTHER/ CLD [ ) PA { ) CPS {1 duv ( ) DET. PREC / CTH | SPEC
| YARRY  { JEXCU———— { } UNF i ) PAT { YDSHE  { } MH { ) OTHER:
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FOLLOW UP REPORT
SNOHOMISH COUN |s¢'1n'5.\" NT CIASSIFICATION CASE NUMBER
SHERIFF'S OFFICE Y Child Molestation 1st Degree S0 12-17928
NAML OV URIGINAL VICTTMG) - EIPORT DATE
Gohar, Catherine M. 10/26/2012
| "R OF DRIGINAL REFORT ORIGINAL DATE RECLASSIFY 10 mﬁ!m —'l
CHILD 10/24/2012 | — - ]

Investigation (continued):
On 10/26/2012 at about 1425 hours 1 contacted CPS Social Worker Heather Sohlberg via phone. | identified

myself and informed her of the scheduled child interview. Heather told me that she had been assigned to the case
and that she would be present for the child interview.

On 10/26/2012 at about 1432 hours | received a voicemail from Samir. Samir provided me with his phone number
and asked me to call him.

On 10/30/2012 at about 0600 hours | received a faxed document from Snohomish County Superior Court. The
document indicated that a court hearing involving Theresa and Samir Gohar had been scheduled for that date
(10/30) at 1300 hours.

On 10/30/2012 at about 1120 hours I received a voicemail from CPS Social Worker Heather Sohlberg. Heather
requested that 1 call her. At about 1122 hours 1 attempted to contact Heather via phone. No one answered, so 1 left
amessage. In my message | identified myself and requested that she call me. At about 1130 hours I received a
phone call from Heather. Heather told me that Theresa was required to be at court for a hearing that day at 1300
hours. Heather said that Theresa had Catherine with her and would have to reschedule the child interview.

On 10/31/2012 at about 0600 hours | reccived a voicemail from Thercsa. She requested that [ call her and informed
me that the Temporary Protection Order had been thrown out in court the previous day.

On 10/31/2012 at about 0600 hours | received a voicemail from Heather. Heather requested that I call her.

On 10/31/2012 at about 0655 hours | reccived in my mailbox a letter from the Law Office of Anna Goykhman.
The letter was addressed to the Snohomish County Sheriff's Office and Prosecuting Attorney’s Office. and it was
dated October 30, 2012. In the letter, Anna stated that she had been retained by Samir Gohar and was representing
him on this case. Anna said that Samir would cooperate with the investigation, however he was invoking his right
to silence.

On 10/31/2012 at about 0740 hours I reccived a phone call from Theresa. She told me that yesterday she appeared
in court for a Temporary Protection Order hearing with Samir. Theresa said that during the hearing, the
Commissioner ordered a guardian ad litem to interview Catherine right then, in order to determine whether or not
Catherine had been inappropriately touched by her father. Theresa told me that after the guardian ad litem
interviewed Catherine, the Commissioner ruled that the Temporary Protection Order was no longer in cffect.
Theresa requestcd to reschedule the forensic child interview. We rescheduled for 11/6/2012 at 1230 hours.

1 certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing
statement is true and correct.

DRFUTY NAME / NIMBER [ APFROVED FY

T. Quick #1456 ﬁ ' /s

TBR : T ) MSUFFICLO COPIES MADE FOR. ] COURT. CAS T EVG 7 SOUTH 7 EVT DATA ENTRY
{ JARRA [ )EXC/A { ) OTHER! CLO () PA (1CPS [ )Juv { ) DET. PREC | CTH / SPEC
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_____FOLLOW UP REPORT
INCIDENT CLASSIFICATION CASE NUMPMER
ggg:lgggsg#?cuk_mv Child Molestation Tst Degree SO 12-17928 '
| SAMIE OF ORIGINAL VICTINIS) = RIFORT DATE
Gohar, Catherine M. 10/26/2012
[TVPT OF GRIGIVAL REPORT ARIGINAL DATE RECLASSIFY 10 CONNECTING RTPORT NUMBIRIS)
CHILD 10/24/2012 | - -

Investigation (continned):

On 10/31/2012 at about 1000 hours 1 attempted to contact Heather via phone. No one answered. so | left a
message. In my message, [ identified myself and requested that she call me.

On 11/1/2012 at about 1000 hours 1 attempted to contact Heather via phone. No onc answered, so I left a message.
In my message, | identified myself and requested that she call me.

On 11/6/2012 at about 0740 hours | received a voicemail from Heather. She requested that | call her.

Victim Statement (Catherine M. Gohar):

On11/6/2012 at about 1230 hours Catherine and Theresa arrived as scheduled and Razi Leptich and | met them in
the Lobby. We introduced ourselves and cscorted Catherine to the Interview area. Catherine presented as a clean,

well-nourished and intclligent female.

Razi showed Catherine the interview room, viewing room and recording equipment. Catherine consented to video
and audio recording the interview. Razi went over ground rules for the interview, and Catherine promised to tell
the truth. The DVD recording is the best rcference for detail, however, the following is a bricf synopsis of
Catherine’s disclosure. It should be noted that it is paraphrased. except where indicated by quotations.

Catherine said that “dad wants to take me in this court thing.” Catherine disclosed that her dad “kind of

touches me in some places not very nice.’

* Catherine said that it happened two times.

Catherine disclosed that the first time occurred at her dad’s house. She was watching the television with her
dad and her younger brother Matthew was in a different room. Catherine said that she and her dad were
sitting on the couch in the living room. Catherine disclosed that her dad started touching “over here.”
Catherine pointed at her genital area when she said “over here.” Catherine said that it made her feel
uncomfortable and she moved (o another chair. Catherine said that “he only touched me that one time.”

Catherine said that she was “paralyzed” by the television and did not know exactly what happened.

Catherine identified the part of her body that her dad touched as her “pece pee.” Catherine said that she uscs
that part of the body “to pee.” Catherine described the touching as “pressing on™ her genital arca. Catherine
said that both her and her dad had all their clothes on. Catherine said that he did not say anything and acted

like he had not touched her.

1 certify: (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing

statement is true and correct.

DEPUTY KAME f SIMBER AFPROVED AY
T. Quick #1456 lw
E——
|BR CLEARANCE : t COPIES MADE FOR: ) CO URT- CAS | Evﬁ 7 SOUTH | EVT DATA ENTRY
( VARRM | ] EXCHM { ) DTHER/ CLO | ) PA { } CPS 1 v i)DErPREC.-crH.-SPEc
{ VARRY)  ( JEXCH-- { ) UNF | )} PAT ( YOSHS [ ] mH { ) OH
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. FOLLOW UP REPORT
IXCIDEXT CLASSIFICATION CASE NUMIN®R =k
gﬁ?:]?fésgﬁ%”w Child Molestation st Degree 150 1217928 |
KAME OF ORIGIN AL VICT IM{S) m‘T 'S TH
Gohar, Catherine M. 10/26/2012
TP O ORIGINAL REPORT TIRNINAL DATE RICLARSIFY 10 TORRKECTING RIFORT RUMIR[S)
CHILD 1 0[24@_!_)._1_2 - -

Victim Statement (Catherine M. Gohar) confinued:

Catherine said that the second time that something happened, her dad asked her to sleep in the bed with her.
Catherine said that she said no. and went to her own room (o sleep. Catherine said that she woke up in her
dad’s bed and she did not know what happened.

Catherine said that the next day, she started bleeding from her private parts into her underwear. Catherine
said that the bleeding lasted for about a week. Catherine said that she did not know if it was a period or if
her dad had touched her while she was asleep and she did not know it. While she was talking to her mom
about her bleeding. Catherine’s mom asked her if Samir had touched her inappropriatelv. Catherine said
she disclosed to her mom what had happened.

Catherine said that she tried to tell a lady from the court what had happened. Catherine said that she told
her that her dad touched her “between the legs.” Catherine said that the lady “got something wrong™ in the
court. Catherine identified the lady that she talked to as “Martha.”

Catherine said that no one helped her with what to say during the interview. Catherine said that her mom
did not tell her what to say, but told her to tell the truth.

Razi later provided me with her report, an Original DVD and a copy DVD. Sce interview DVD, which is attached
for further information. I then madc an additional copy of the DVD and later booked the Original DVD and a copy
into Evidence at the main Property Room. See Evidence Report, which is attached for further review.

After the interview was concluded ] escorted Catherine to her mother and they departcd.

Investigation (continued):

On 11/6/2012 at about 1405 hours [ contacted Heather via phone. 1 provided her with an update of the casc and
Catherine’s disclosure during the child interview.

On 11/7/2012 at about 1145 hours | attempted to contact Kathy Haggerty, who oversees the Snohomish County
Superior Court Guardian ad Litem program, via phone. No onc answered, so | left a message. In my message, |
identified myself and requested to know the identity of the guardian ad litem that interviewed Catherine.

On 11/7/2012 at about 1200 hours | received a phone call from Attomey Anna Goykhman. Anna identified herself
as Samir’s attorney. Anna asked me what was happening with the investigation. and | told her that it was still an

I certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing
statement is true and correct,

LEPLTTY NAME/ SUMBER

T. Quick #1456
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l
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FOLLOW UP REPORT
HOMI T TNCINTRT CIASSIFICATION CART RUMHER
EEER]?FSSSI‘CF?(I,J}:NTY Child Molestation 1st Degree SO 12-17928
NAME OF URIGINAL VIUTIMIS) RIORTBATE |
Gohar, Catherine M. 10/26/2012
Ems OF ORIGINAL RTPORT DRICINAL DATE RECLASSIIV 10 CONNECTING RIZDRT SUMNTR{S) ]
HILD 10/24/2012 | — i

Investigation (continued):

open investigation. Anna told me that Samir had passed a polygraph examination. | requested a copy of the exam
results be sent to me for inclusion in the case file. Anna agreed, and she said that she would fax me a copy.

On 11/7/2012 at about 1310 hours [ attempted to contact Heather Sohlberg via phone. No one answered, so I left a
message. In my message, | identified mysclf and requested to know the identity of the guardian ad litem that
interviewed Cathenne.

Review of Samir Gohar’s Polvgraph Exam:
On 11/7/2012 at about 1315 hours | received a faxed copy of a report from Ball & Gillespie Polygraph, The report

was dated November 3, 2012, and documented the examination of Samir Gohar. [ reviewed the report and
observed that il contained the following information:

e The polygraph examiner asked Samir, “Other than for hygiene and medical purposes. have you ever
deliberately touched Catherine’s genitals?™ Samir responded, “No.”

* The polygraph examiner asked Samir. “Have you ever deliberately 1ouched Catherine’s genitals for a
sexual reason?” Samir responded. “No.™

e No deccption was detected in the cxam.

Sec the Ball & Gillespic report, which is attached for further information.

Investigation (continued):
On 11/7/2012 at about 1430 hours 1 received a voicemail message from Heather. She identified the guardian ad

litem as Martha Wakenshaw, and provided me with Martha’s phone number. | asked Heather if she had a copy of
Martha’s report to the court. Heather said that she did, and 1 requested that she fax me a copy.

On 11/8/2012 at about 0745 hours | attempted to contact Martha via phone. No one answered, so | left a message.
In my message, | identified myse!lf and 1 requested that she call me.

On 11/8/2012 at about 1147 hours | received a faxed copy of Martha Wakenshaw's Guardian ad litem report. It is
attached for review. The report is dated October 1, 2012 and it has no information about the alleged sexual abuse
of Catherine. Martha’s recommendation in her report was that Samir be given full custody. Sec Martha’s report,
which is attached for further review.

On 11/8/2012 at about 1500 hours 1 contacted Martha via phone. | identified myself and asked her if she would tell
me about the interview that she had with Catherine. Martha told me that she was the guardian ad litem assigned to

I certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing

statement 18 true a:m' correct.
THEFINY NAME 7 SUMIHR 23y APPROVED RY

T. Quick #1456 % )Y
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FOLLOW UP REPORT

INCIDENT CLASSIFICATION i Cmi NUMBIR
hpRm e oMY | Child Molestation 1st Degree SO 12-17928
NAME OF ORIGINAL VICTIM(S} RIPORT DATE
Gohar, Catherine M. 10/26/2012
Té;:(ifl‘jﬂlbﬁmﬁl. REPORT (;R(l](;l;;Lf;B’E] 2 RECLASSIFY TO CONNECTING REPORT .\'UMHFNES!

Catherine Gohar, and was present at a Protection Order hearing on 10/30/2012. Martha said that Commissioner
Susan Gaer was hearing the arguments from Theresa and Samir. During the hearing Theresa reported that
Catherine was present, waiting out in the car with her grandmother. Commissioner Gaer ordered Martha to go out
to Theresa and interview her therc at the courthouse. Martha told me that she interviewed Catherine privately.
Martha told me that she was not properly trained in Washington State Child Interviewing protocols, however, she
had received training in child interviewing from the American Professional Society on the Abuse of Children
(APSAC). Martha told me that she had not audio or video recorded the child interview. Martha said that she asked
“open ended questions™ and as an example she said “Did Samir touch you one time or two times?” Martha told me
that during the interview, Theresa was standing outside of the door and shouting that Martha was a “liar.” Martha
told me that Theresa had to be forcibly removed by courtroom security because she refused to leave the area.
Martha told me that Catherine’s disclosure was “inconsistent™ because she said that it happened about “a week
ago.” and then also said that it happened “a month ago.” Martha told me that Catherine disclosed that Samir had
touched her “down there.”” Martha said that she communicated what Catherine had disclosed to Commissioner
Gaer. Martha said that Commissioner Gacr ruled that Cathenine’s disclosure “did not have the ring of truth about
it.” and she canceled the existing Temporary Protection Order against Samir. | requested that Martha provide a
sworn statement about what happened and about what Catherine had disclosed. Martha agreed, and requested an
electronic witness statement form. | obtained Martha’s email address and later emailed her the form for
completion.

On 11/9/2012 at about 0600 hours 1 received a voicemail from Theresa. She requested that 1 call her.

On 11/9/2012 at about 0742 hours | attempted to contact Theresa via phone. No one answered, so I left a message.
In my message, | identified myself and requested that she call me. At about 0750 hours | received a phone call
from Theresa. Theresa informed me that the divorce trial had concluded with Judge Richard Okrent. Judge Okrent
had awarded full custody to Samir and that Theresa was given supervised visits. Theresa asked me what she could
do. I told her that she would need to consult an attorney and that I could not assist her with her child custody
matters. | provided Theresa with an update on the investigation.

Recommendation:
I am forwarding this report to the Prosecutor’s Office for review.

End of Report.
W3z EVERETT ,uA- —= 2 s
(Date and Place) ~ (Signature and Number)

[ certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing
statement is true and correct. !

DEPUTY NAME f XUMBE APPROVED BY ]
T. Quick #145@ | %
IBR CLEARANCE : { ) INSUFF/CLO COPIES MADE FOR: COURT: CAS / EVG / SOUTH / EVT DATA ENTRY

()
[ JARRIA ( )EXC/A [ } OTHER/ CLO [} PA () cCPS { )duv ( } CET. PREC / CTH / SPEC
{ JARRY  { )EXCM-—— ( ) UNF { ) PAT [ JOSHS ({ ) MH { ) OTHER:
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Dawson Place ORIGINAL

CHILD ADVOCACY CENTER
transforming hurt . . . to hope

Date: H\\o\\’L
Case # Son_..r]m

Investigator: E‘-&Uﬂcl‘—-

Agency: SC S.0 _

Forensic Interviewer: € A2 Le?h(h

Child interviewed: CaAtor V2 Ednos”

The contents of my interview with _Cﬁmfllﬂf %Dmr ,age | l , are

documented on two DVD recordings. The interview was conducted at the Dawson Place Child
Advocacy Center, on \“ b l |2 , at the request of Detective

QUi Ce of the Snninamisin Co. SIS off,
Thores E IONAN sat in the family room inside Dawson Place.

was the Advocate who was present. During the interview

| told (\VA—PV\M\Y\O that while we spoke, we were being video
recorded, and the Detective was watching.

The DVD recording equipment was started before our conversation, and continued to record
until after the interview was over. Two copies of the DVD interviews were given to

Detective__(UALCIK ofthe_ SCSD

R Qopirud, MED Lt

Child Interview Specialist
Dawson Place Child Advocacy Center

An accredited Child Advocacy Center of Washington serving Snohomish County
1508 Califomia Street - Evaretl, WA 88201 » Phone 425-388-7497 - Crisis Line 425-252-4800

w
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EVIDENCE REPORT

USE FOR EVIDENCE / PROPERTY BOOKED INTO EVIDENCE ROOM

riGIOL

SH23BRev 0703  —HO57 T

CRIGINAL TO EVRENCE CONTROL

SNOHOMISH COUNTY SHERIFF’S OFFICE | TYPE OF OFFENSE AGENCY ID AGENCY CASE NUMBER
REGIONAL EVIDENCE DIVISION of 2 Child SCS0O S012- (1oL
B3 wvic [Jsus CJwrr ] cowe | oo’ D Vic B SUS [ wit [ comP D08 DATE { TIME OF ORIGINAL REPORT
Gohar, Catherine M. 07/28/2001 Gohar, Samir A, 09011968 1026720112 1090 Hours
BROUGHT 70 COLLECTING OFFICER; TRANSPORTING OFFICER DRUG ANALYSIS LI TEMS) ¥ ___
PROPERTY ROOM NAME # QUICK #1456 NAME SAME BLOOD ALCOHOL [ ITEM(S®
J___ PRECINCT OATE 11/6/2012 TIME 1400 Hours DATE 11/6/2012 TIME 1545 Hours FiLM J QUANTITY EACH
] OTHER SGNATUS = —— _s%%_ FINGERPRINTING [T TEMS(S}#
ACTION NUMBER: ITC BE HELD UNTIL C PCSITION OR AUTHORIZATION FROM CFFICER
3-EVIDENCE; 5FOUND; 10-SAFEKEEPING | FOUND AND SAFEKEEPING - WILL BE HELD FOR 60 DAYS OR 60 DAYS PAST OWNER NOTIFICATION EXCEPT FOR
ITEM{S) ENTERED BY COURT ORDER
[TEM# | TTEM [ SERIAL / OAN \RK | SCS0 EVIDENCE STORAGE
1 |_Child Forsnsic Intervisw DVD | d\ |H‘"'m]ﬂlmm | LocaTion
MODEL / CALIBER | "WHERE FOUND
ACTIONE |
3 [ FURTHER DESCRIPTION {IF WEAPON, INCICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISK) “WYCIIN AT RUT TR T T uNLY :D /m
l Qriginal, Victim Cathering M_Gohar
OWNER'S NAME ADDRESS eIy P PHONE # ) SUBCEVIDENGE
Detective Tyler Ouick #1456 A |I]|ﬂmm|! ot
OTHER REMARKS / ADDITIONAL INFORMATION | SPECIAL INSTRUCTIONS LUy 89933
Copy Included
TEME | MEM SERIAL J OAN BRAND NAME STORAGE
. . LOCATION
["MODEL TCALIBER WHERE FOUND
ACTION# 5 o ]
| FURTHER DESCRIPTION (IF WEAPON. INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) WEIGHT - PROPERTY RM ONLY
[
OWNER'S NAME ADDRESS CITY ZIP PHONE 2
BAR CODE GOES HERE
OTHER REMARKS / ADDITIONAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS
ITEM# TEM SERIAL [ OAN BRAND NAME TORAGE
- | o LOCATION
MODEL/ CALIBER “WHERE FOUND
ACTION
FURTHER DESCRIPTION (IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) WEIGHT - PROPERTY RM ONLY
OWNER'S NAME ADDRESS cy ZIP PHONE £
- BAR CCDE GOES HERE
OTHER REMARKS / ADDITICNAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS
TEM# TEM SERIAL/ OAN BRAND NAME STORAGE
LOCATION
MODEL / CALBER WHERE FOUND
ACTION2 o
FURTHER DESCRIPTICN (IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION. FINISH) WEIGHT - PROPERTY. RM ONLY
OWNER'S NAME ADDRESS CiTY 2P PHONE #
o BAR CODE GOES HERE
"OTHER REMARKS | ADDITIONAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS ﬁ
[TTEME TEM SERIAL j OAN l BRAND NAME | STORAGE §
___ LOCATION |
MODEL 7 CALIBER WHERE FOUND @
ACTIONE g
FURTHER DESCRIPTION {IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) WEIGHT - PROPERTY RM ONLY g
OWNER'S NAME ADDRESS - ;oo ony. -3 2P PHONE # 3
- s - o BAR CODE GOES HERE AN
"OTHER REMARKS / ADOITHONAL INFORMATION  SFECIAL |N5*RUGT|0NS V]
EVIDENCE CONTROL USE ONLY: D - 'ﬁ
TRANSPORTED BY:,* RECENVED BY EVIDENCE CONTROL NCICAVACIC (J DATE _____ 1 .
PERSONNEL # 1""-(‘ NAMEH ) 7 NCICIWNACIC + [ JDATE _ CADRMS CHECKED [ 2
DATE: DATE/TIME NCICAWACIC - [J DATE -~
INPUT A DATE: Zf-‘?' 12. LETTER SENT [J DATE: FINAL UPDATE (] DATE g
ORDER=5




EVIDENCE REPORT

USE FOR EVIDENCE / PROPERTY BOCKED INTQ EVIDENCE ROOM

A GIRAL

SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE | TYPE OF OFFENSE AGENCY D AGENCY CASE NUMBER
REGIONAL EVIDENCE DIVISION ofacChid SCS0 S012- {92 %
| B3 VIC [J SUS LI WiT L comP 008 CIVic B SUS O Wit [ COMP DOB DATE / TIME OF ORIGINAL REPORT
Gohar, Catherine M. 0772872001 ) Gohar, Samir A, 090111968 10/26/2012 1000 Hours
BROUGHT 70 COLLECTING OFFICER: TRANSPORTING OFFICER DRUG ANALYSIS L] ITEM(S)#
X PROPERTY ROCM NAME /# gt_uck mg NAME SAME BLOOD ALCOHOL [ ITEM(SW ___
O ____ PRECINCT DATE 1162012 TIME 14 DATE 1_1&2912 TIME 1545 Hours FILM [J QUANTITY ____ EACH
OJOTHER ___ SIGNAT SIGNAT FINGERPRINTING [ TEMS(S}
ACTHON NUMBER: NTIL 10N OR AUTHORIZATION FROM DFFICER
3.EVIDENCE; SFOUND; 10- SAFEKEEPING - WILL BE HELD FOR 60 DAYS OR 60 DAYS PAST OWNER NOTIFICATION EXCEPT FOR
. ITEM(S) ENTERED BY COURT ORDER _
ITEM & ITEM SERIAL / OAN W BRAND NAME STORAGE
1 Chiid Forensic Intarview DVD LOCATION
MOOEL / CALIBER WHERE FOUND
ACTIONE
3 FURTHER DESCRIPTION {IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) | "WEIGHT - PROPERTY RM ONLY
Original, Victm Catharine M. Gohar
OWNER'S NAME ADDRESS cmy 2IP PHONE &
_Deteciive Tyler Quick #1456 BAR CODE GOES HERE
OTHER REMARKS/ ADDITIONAL INFORMATION  SPECIAL INSTRUGTIONS
Copy Included
ITEM # TEM SERIAL / OAN BRAND NAME STORAGE
LOCATION
MODEL / CALIBER WHERE FOUND
ACTION® -
FURTHER DESCRIPTION {IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) WEIGHT = PROPERTY RMONLY
OWNER'S NAME ADORESS cmy ZIP PHONE #
= aies = BAR CODE GOES HERE
OTHER REMARKS | ADDITIONAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS
e == -
ITEM# ITEM SERIAL J OAN BRAND NAME STORAGE
| - LOCATION
MODEL / CALIBER WHERE FOUND 1
ACTION# —
FURTHER DESCRIPTION (F WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) WEIGHT ~ PROPERTY Ru ONLY
OWNER'S NAME ADDRESS cmY P PHONE #
— e BAR CODE GOES HERE
DTHER REMARKS / ADDITIONAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS
ITEM# ITEM SERIAL / 0AN BRAND NAME | STORAGE
TS EGET LOCATION
MODEL / CALIBER WHERE FOUND
ACTION#
FURTHER DESCRIPTION (IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION, FINISH) WEIGHT < PROPERTY RM ONLY
OWNERS NAME ADDRESS CY 7P PHONE# e
e BAR CODE GOES HERE
OTHER REMARKS  ADDITIONAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS »
oy
TEM# ITEM SERIAL / OAN BRAND NAME *| STORAGE fﬁ:
. . LOCATION
MOODEL / CALIBER WHERE FOUND ﬁ
ACTION# ‘ ) g
FURTHER DESCRIPTION (IF WEAPON, INDICATE BARREL LENGTH, ACTION. FINISH) WE'GHT ~PROPERTY RM ONLY %
OWNER'S NAVE ADDRESS ey 7P PHONE # = A
BAR CODE GOES HERE \\
OTHER REMARKS / ADDITIONAL INFORMATION / SPECIAL INSTRUCTIONS Q
EVIDENCE CONTROL USE ONLY:; g
TRANSPORTED BY: RECEIVED BY EVIDENCE CONTROL NCICAWACIC [J DATE_____ ;
PERSONNEL #: NAME# ¥ NCICWACIC+[JDATE _ CAD/RMS CHECKED [J et
DATE: _ DATEMME NCICMWACIC - [ DATE ~J
INPUT [ DATE: LETTER SENT [] DATE: FINAL UPDATE (] DATE ____ @
SH-238 Rev 0703 ORDER=5

ORIGINAL TO EVIDENCE CONTROL
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| Ball & Gillespie Polygraph l 2-17828

190 West Dayton, Suite 103

SN B ] Edmonds, Washington 98020
DAt - Ofc: (425) 775-9015; Fax: (425) 7760381 ED) W
" W - 7| E-Mail: tjbali@lie2me.net

‘November 3, 2012

Anna Goykhman

Bank of America Building

1604 Hewitt Avenue, Suite 301

Everett, Washington 98201 t

Re: Polygraph Examination of Samir Gohar

Ms. Goykhman,

This letter will serve as a report regarding a Psychophysiological Detection of Deception (PDD)-
examination given to Mr. Gohar on November 3, 2012 at our offices in Edmonds, Washington. The
purpose of this examination was to verify or refute whether he has ever touched his daughter

- Catherine’s genitals for a sexual reason. All of the information used to formulate the relevant
questions was provided by your office and Mr. Gohar.

The following relevant quations were administered using a DoDPI Zone of Comparison (ZOC)
format. Mr. Gohaf‘s responses are noted.

5. Other than for hygiene and medical purposes, have you ever deliberately touched
Catherine’s gemta]s? NO _

7. Have you ever del.iberatély tou&ied Cathe‘rine's genitals for a sexual reason? NO

. An Axciton computerized polygraph was used for this examination and the physiological
responses were evaluated using a program developed by the Applied Physics Laboratory at Johns
‘Hopkins Umvers:ty Conclusions reached from this examination are a result of standard
numerical scoring, in addition to the computer analysis. :

Mr. Gohar failed to exhibit a significant, consistent physiological reaction to all of the questions . .
listed above. Based upon a numerical evaluation of the polygrams produced, it is the opuuon of
this examiner that he was not attempting deception to these queshons

During the interview and examination, Mr. Gohar was pleasant and cooperative. He related no
physical or emotional condition which might have precluded a va]xd test. If you have any ,
queshons, please don’t hesitate to call. -




12-17828

State of Washington
DEPARTMENT of SOCIAL and HEALTH SERVICES

DIVISION of CHILDREN and FAMILY SERVICES
Lynawood Office ® MS: N52-2 » 20311 52 Ave W Ste 201 * Lynnwood WA 98036
Office — (425) 673-3100 © Toll Free~1- 800-877-3229 ¢ TDD = (425) 673:3102
Fax - (425) 673-3101 '

TELEFAX TRANSMI TTAL COVER SHEET
Date: (% ‘@ 22
To: __@MGM_QM
Faoe: _A2S =22 ~(o3cD
From: Heather Sohlberg
Phone:_(425)673-3271()

Fax:__(425)673-3101 W 1(_96‘*‘
Re: é&‘_ Q&%ﬁj — @OW

The information we are sending has f Z pages plus this cover sheet.

100 ‘4

[JUrgent [ For Review []Please Comment [_]Please Reply
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IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH

Tvedesa 6o A

~PEARGIFF / PETITIONER Co
vo. [ 2-2-0139%~ ]

ORDER

and
“BEFTNDART/ RESP{)NDENT

Samic A.CotE
!
IT 1S HEREBY ORDERED: T harebrion /(Ictzf?/\% Loy A
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Stare of Washingron
DEPARTMENT of SOCIAL and HEALTH SERVICES
DIVISION of CHILDREN and FAMILY SERVICES
Lynnwood Office ® MS: N52.2 ¢ 20311 52%¢ Ave W  Ste 201 » Lynnwood WA 98036
Office = (625) 673-3100 ® Toll Free—1- 800-877-3229 o TDD— (#25) 673-3102
Fax - (425) 673-2101

TELEFAX TRANSMITTAL COVER SHEET

Date: qu 522 -
To: _ (L rdoAbial (Deeoh >

Fax: _ 428~ 3% ~( 20

From: Heather Sohlberg -
Phone:_(425)673-3270 .

8
Fax:__(425)673-3101 :
Rc’-’,@]ﬁﬂ@é@&#ﬁﬂf % %

The-information we are sending has _/ pages plus this cover sheet.

[JUrgent [ For Review [ | Please Comment [ ] Please Reply

- -
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| ORIGINAL ...

FOLLOW UP REPORT
INCIDENT CLASSIFICATION CASE NUMBER
2}1?33{:’,‘?&%&“}' Witness Statement Follow Up S012-17928
mam:n't)mumm, vl(‘ﬁu_s,\__ RIIPORT DATI:
Gohar, Catherine M. ’ 11/15/2012
TYPE OF ORIGINAL REPORT ORIGINAL DATE: RECLASSIFY 10 CONNECTING REPORT NUMBER(S)
CHILD 10/24/2012 | -- -

Origin: ;

This investigation was referred to the Prosecutor’s Office on or about 11/15/2012 for Child Molestation 1% Degree
against Samir A. Gohar (09/01/1968). .
This follow-up casc report is being completed to add information to the case file. This follow-up case report is
being completed after | reccived a written statement from Martha E. Wakenshaw (06/01/57). See original case filc
for additional information.

|

Investigation:
‘On or about 11/15/2012, 1 received a written statement from Martha E. Wakenshaw (06/01/57) in my mailbox. I
reviewed it and it contained the following information:

Martha identified herself as the court appointed Guardian ad Litem for the victim in this case, Catherine M.
Gohar, age 11 and Catherine’s brother, Matthew Gohar, age seven. On 10/31/2012 Snohomish County
Court Commissioner Susan Gaer ordered Martha to conduct an interview of Catherine at the courthousc
interview room.
During the interview with Catherine, Catherin’e grandmother, mother, and relatives were outside the
interview room loudly calling Martha a “liar.” Martha requested that they leave the area, and when they
refused, courthouse security was called. Courthouse security cleared the area and Martha procecded with
the interview. _:

-:: '
During the interview Catherine disclosed that her father touched her in between her legs on two occasions.
Catherinc said that one incident occurred while she was sitting on the couch and one at a sleepover.
Catherine said that it occurred last Tuesday, or two weeks ago, or possibly a month ago. Catherine said that
she disclosed to her mother about the touching.

Sec the attached written statement for further information.

Recommendation:
I am forwarding this follow up report to the Prosecutor’s Office so that it may be included in the case file.

End of Report.

uis iz evererr wh %ﬁﬂ
(Date and Place) ' ignature and Number)

1 certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing
statement is true and correct.

DEPUIY NAMI 7 NUMBER APPROVED BY X m 1L
T. Quick #1456 oS
IBR CLEARANCE - X /CLO COPIES MADE FOR: (] COURT: CAS / EVG / SOUTH / EVT DATA ENTRY
{ JARRIA [ )EXCT/A [} CcLo { )PA { ) CPS { )Juv { ) DET: PREC / CTH /| SPEC

{ JARRM  ( JEXCN————— () UNF { JPAT  { )DSHS { } MH { } OTHER:
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF’S OFFICE

‘STATEMENT FORM
T @REGINAL
: Page 1 of 2
Event No.: 12-17928

Statement of -First Name: Martha Middle: eldridge Last: Wakenshaw
Race: CAUCASIAN Sex: FEMALE DOB: 6-1-1957 Hgt: 5'8 Wet: 175 Eye: BROWN Hair:
BROWN _
Residence-St. Address: 712 N. 165™ St City: Shoreline Zip: 98133 Phone: 425-478-8515
Work-St. Address: 131 - Third Ave. N. #102 City: Edmonds Zip: 98208 Phone: 425-478-8515
Place statement taken: Shoreline, WA ' Datp: 11-9-2012 Time: 1;00 p.m.

Statement: 1, Martha Wakenshaw, am over the age of eighleen and make the following declaration,

Lgm lhe court appoi inted Guardian ad Litem for Catherine Gohgr, age 11 and Matthew Gohar, age seven. On October 31, 2012,

§nohom1§h Coung Qoun Commissioner, Susan Gaer, ordered me to interview Catherine Gohar in the courthouse interview room.
1 was ordered to escort Catherine out of the car parked outside the courthouse. Ms. Gohar, the mother, was ordered to remain in_the

court room. The matemal grandmother accompanied me to the car. As Catherine and | entered the interview room, the

grandmother pushed her way inside the room and would not leave until some attorneys that were in_the hallway persuaded her to

exit the interview room, )

1 started to talk with Catherine and the grandmother and mother and relﬁti ves were outside the glassed in interview room saying
loudly that | was a liar. 1 came out of the room briefly, asked them to leave and when they didn't, Ms. Patricia Bundy,
Commissioner Gaer's clerk was called out to h;:! ventually had to call security who cleared the area. The interview then
proceeded without further incident. ' |

1 explained to Catherine that the judge had ordered me to interview her. Catherine disclosed that her father had touched her in

tween her legs on two separate occasions. One while she was sitting on the couch and one at a sleepover. She said that the touch
lasted for three seconds and was aver her clothing. She said that it was hard to remember when it happened but she thought he did
it last Tuesday or two weeks ago on the weekend or maybe a month ago. she was having some difficulty recollecting a time frame.

Catherine said_her dad also touches her other places like on the leg but she didn't think that was bad.
atherine said_that she reported the ching_to her_mother who then talked a ol counselor She said she was

su uent kcn toa docl_o; but they couldn't tell anything,

TR T ead -

On past mtemews Cathef_ne had _dlsc[och that her mother has shown her the court documents in-the divorce proceedings. She
did say that her mother now has stopped doing that and that she hadn't read my GAL report. She did say that her mother told her
* that she might be lmgg with her dad because of my report.

Catherine said th ere was blood in her underwear about 2 month ago but it might have been from_her period. She said that h
dad didn't say anything - just touched her. She said that she and her mom were talking about her period and her mother asked her |t'

her dad touched her, Catherine said that she said yes.
1 concluded the interview by asking Catherine how she was feeling and she said that the whole thing was making her nervous.
She said that she is not afraid of her dad when asked how she was feeling about him.

1 have read each page of this statement consisting of __é page(s). I certify (or dec
of the State of Washington, that the entire statement is true and correct. (Initial

der penalty of perjury, under the laws

Walerghen’

Deputy Signature; (fﬁ: Victim/Witness Signature:,

Place Signed: Q‘\LCL/\Q_/{, Lt
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF’S OFFICE .
"STATEMENT FORM e 12-1712%

@E& [GINAL

J Page 2 of 2
1 reported back to commissioner Gaer thefacts of the interview with Catherine. To the best of my knowledge and recollections,

Commissioner Gaer lifted the restraints against the father,
Subsequently there was a trial_in front of Judge Okrent on Monday, November 5, 2012. | g@g' n't at the degision. but I heard
from the attomey for the father. that the father was granted custody and that the mother has supervised visits twice a week for four

h with the children.

— e N — - - A -
- - meye——— o — s s ST e - L -
— Te—— —— :__-:-m” |V e gl o O — — Armn -—
—— = T i T oy T - T

1 have read each page of this statement consisting of ___ page(s). I certify (or decl nder penalty of perjury, under the laws
of the State of Washington, that the entire statement is rue and correct. (Initial)

n:
Deputy Signatu re'é_ ;z&& Victim/Witness Signature: M A-\% L’.ug_/b A,_.,,R
et

Place Signed: S-J’\U\‘@&«.D 4
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SNOHOMISH COUNTY SUPERFORM

1of2 '
AGENCY: ' BEPUIVICFHICER TR KOPER
Y4 » " : ;
= REFERRAL [ ] BOOKING | Snoomish Co. Sheriff | Detective T. Quick1456,
Superform onl e REFs
= s SUPERIOR CJIUVENILE . |
= aliachments DETRICTAUNL COURT!
01 souTH: [ EVERGREEN: [J CASCADE: [J EVEREIT; [JOTHER: ,
" DATE AND TIME OF ARRLST: BOOKING | ADMISSION  DATEMIME: | RELEAST DATE / TIME: IDENTITY IN DOURTY YES | MY
= ! ! Hours |_EXPLAIN:
[ AAME: LAST FIRST MIDULE 1OK: Inioprever needed” NO
GOHAR SAMIR A, 09/01/68 Lang:
9] SEN RALE; TGT: WGl TIATH: FYES: PRIVER'S LIN: [ ST [H0% SSNF;
e M 1 506 10 BRN BRN GOHARSA3200A | WA NO
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= [ 2721 116 ST SE #A EVERETI WA 98208
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425-446-0998
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FATHER | ADDRLSS: CITY: 8T TP, _1 HOMI: PHONT:
MOTHER ANDR| S8 ciTY: 5 7P, HOME PHONI;
= -
5 S1EP: DOMOTHER OFATIER | ADDRISN: oIy §I; . 1OME PHONE:
g
? GUARIVANFUSTUDSHS ALDRISS: ary: st ZIP: PHONE:
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e
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| OWNER 7 COMPANY [P GTHIR THAN DRIVER: ADDRESE: CITY: l STATE: | ar,
i
T —
ACCTDINT: T BAC READING: COMMEKICAL VEHICLE: HAZMAT: EXEMPT VEICLL:
NO NRRIF l Ovyes Ono Oves Ono Orarm Oryv. Drre Oomier
~ — ————1~
MENTAL ISSUES! NO  EXPLAIN: .

Rev04-3ir-2008

ULUURU

SUICIOALT ND EXPLAIN:
1z
: VS TITE ARRESTHI| RAVE ANY CHRONIC 1EALTH PROBLUIMS OR CONTAGKIIS DISEASIS? NO EXPLAIN:
=
=T [TTS TR ARRISTER IURED AT TIIS TIMEI D TXPLAIN:
WAS THE ARRESTIT INVOLVED IN A METHAMPHITTAMINE LAN OPERATIONT NO ENPLATN:
RATA | NUMBER OF CO-SUSPECTS: 0 NAMES:
sttt - — i
OFFENSE LOCATION: Y. STATE: DATE AND TOML OT OFFENSE:
2721 116 ST SE #A EVERETT WA 10/23/2012 1700 Hours
vy ARMEST LOCATHW (I DIFFERENT): WHRL IIRLIGS INVOI VEL INCLHIS .TN(_'IIN NT:N0 WAS ALCOHRIL INVOR VED IN TS [NI‘.'“’"_“‘F.'N“
Z IF VES, LIST DRUGS) TYPE: EXPLAIN:
CHARGE: (Le Assautd) = COURT CLAS " wanmant | RCW. Municipal or County " |~ Warnum or ;
TLASS ST Bail
S e | i rne AREST Code U1 £ 94.36041) | _ Cipijp #
oV o i
I [] | Chitd Molestation 1* Degree sup P, O RCW 9A.44.083 s
2_~‘ UEVI MIGM/F O s
3. | B MIGM/F O s
4 E MIGMIF D | L1
o | NOIIFY ON RELGASES IFUNABLE TO CONTACT, NOTIFY RIQULST N.C. ORDER? FIREARAS N HOME? PRIDR UNREPORTED VIOLENGTY
st= | NO 91: __NO NO NO NO
L7 VICTIM NAME: LAST FIRST MInDLE DATE OF RIRTH: PHONE: CHILDRIN PRESINTY Nia
Y5 | Gohar Catherinc M. 7/28/2001 425-953-6111 AGES:
= VHTIV'S ADDRESS: aTy: STATE: 21,
2721 116 ST SE #A Everen WA 98208
Y | SOSPECT RELATIONSHIP 10 VICT IV TTMIRGINGY | ALTIRNATE CONTACT: TMERGINGY [ ALTERNATE CONTACT PIRONT:
o | Faher Theresa Gohar (mother) 425-951-6121
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SNOHOMISH COUNTY SUPERFORM Gl it

ot £ 3w
Suspeet’'s Mo GOHAR . SAMIR Cnse #:- S012-17928
TOTAL CASH TOJAIL PROPERTY;
2 | [PROPLRIY IMPOUNDED TO EVIDLICE: OIIER PRCPERTY:

SEIZEU HREARM HOR FORFEITURE? VIS/NO ENPLAIN

WILLLIRELY FAIL TO APPIAR | OR TURTIER PROCTEDINGS. YES / NO WILL INTIMIDATF DR INTERFTRE WITT ADMINSTRATION OF RISTICT. VES 780
ENELAIN: EXPLAIN:
[TDETEXTION REQUIRLD 10 PROTICT ARRISTEL TROM HERSELTATIMSELE: V15780 CUMMITTEN A CRIME WHILF ANOTIIR CASF 1 PENDING YIS /80 -
FXPLAIN: FXFILAM
DESCRINE RELATION TO VIC: Mmﬂ PUYSICAL INJURY Tte) \'ﬁmr&nﬁm
I IXPLAIK: EXPLAIN:
[ WEATONS INVOLVID? VER ¢ NG EXELAIN: I DANGER | THHIAT TO COMMUNITY IF RELTASED ! VERT NOF
EXPLAIN:

VL5 CITIZENY OVHLE (FA. TACK €7 OOMMUNITY TS, ET4)
YESIND

e
CONTROLLED SUBSTANCE TYTEN & AMDUNTS (WEKSITS)
WEKHED AND FIFLD TESTER?

VENICLE INFORMATION STOLEN VI REPORT ATTACHED? YES FNO T SOURCT: OF VALUI: VEH YEAR: VEI MAKF- YN, MODEL:

FAIR MARKFT VALUE: §
: PHO ¥ {Steden, Recovered. Domaged, Eic): T
VALUE S

SOURCL OF VALUF:

Synopsis / PC for Arrest
(Inclade all clements of the crimes charged)

On 10/24/2012 at about 1000 hours Theresa 1. Gohar (12/15/78) reported that her 1| year old daughter (known to me, DOB 7/2R/2001.
hercafier identified as C.G.) had disclosed that she had been molested by her father, Samir A. Gohar (G9/01/68). Thercsa reported that C.G.
disclosed that Samir had tauched her vagina onc time over the clothing.

On 11/6/012 a1 about 1230 hours C.G. was interviewed at Dawson Place hy child interview specialist Razi Leptich. C.G. disclosed that
Samir touched her “pee pee” with his hand on 10/23/2012. C.G. identificd her “pee pee” as the part of her body she uses to urinate. C.G.
disclosed that the touching was over the clothes and lasted for a few seconds. C.G. disclosed that it occurred at Samir’s house, which is

located at 2721 116™ ST SE #A, Everen.

Samir relained attorney Anna Goykhman, who declined to make Samir available for an interview. Anna provided me with a copy of a
polygraph examination report. Samir was questioned by the polygraph examiner about touching C.G.'s genitals. Samir denied touching
C.G.’s genitals. and the exam indicated no deception.

Recommendation

I am forwarding this investigation to the Prosecutor’s Office for review.

I eeriifior declare under the penaliv of pecjwey inder the laws of the Statc of Washivgton that the forgoing statement is true and corveer. (RCW 9A 72085)

OFFICER'S NAME: RETECTIV C PERW14S6 CONTACT#- 4253886316  TRANSPORT OFFicER: NPT
OFFICER'S SIGNATURE: 1B { l(f & lelr z EVERETL A .  PRECINCT/SIATION: S.LU.
DATE

CI7Y. STATE
——— R =
EARANCE: (ON| NSUFF I CLO COFIES NADE FOR DATA ENTRY I
:S?E;ﬁ.ut i {I }é’(c:.\ [l '; QTHER [ CLO [ }PA | }CPS { )Juvy | ) DET: PREC / CTH / SPEC / %—
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State of Washington
DEPARTMENT of SOCIAL and HEALTH SERVICES
DIVISION of CHILDREN and FAMILY SERVICES
Lynnwood Office » MS: N532-2 » 20311 52 Ave W Ste 201 = Lynnwood WA 98036
Office ~ (425) 673-3100 ¢ Toll Free —1- 800-877-3229 « TDD - (425} 673-3102
‘ Fax - (425) 673-3101

10/30/12
To Whom It May Concern,

On 10/24/12 a screened in child protective services referral was received alleging sexual abuse of
the child, Katherine Gohar by her father Samir Gohar. There is a current Child Protective
Services and Law Enforcement investigation in process.

The Department is recommending that the father have no contact with his children until the
current investigation has been completed.

Please fecl free 1o call me with any additional questions. | can be reached between the hours of
8am and 5pm and 425-673-3270.

Sincerely,

eather Sohlberg & /bZ’J

Social Worker 11

Child Protective Services
DSHS/DCFS

20311 52™ Avenue West, Suite 201
Lynnwood, WA 98036




TrueEarnings® Business Card
DONS RESTAURANT

SAMIR A GOHAR

Closing Date 06/01/12

Cosrco p. 512

Account Ending 0-82000

[ Detail Continued

=10 E 5 -

Amount

05/14/12

7-ELEVEN 33166 000 73EVERETT WA
425-348-7860

Description Price
GAS/MSCIS 66506601 5388

$388

0CT 20 2012 -
SQNYA KRASKI

05/15/12

CASHNCARRYS53 105533EVERETT WA
425-3396005

COUNTY CLERK
SNOHOMISH CO. WASH. 10

05/16/12

I.ITH.E_ CAESARS PIZZAMARYSVILLE WA

3606588900
FOOD/BEVERAGE 51519

§15.19

05/16/12

WASH LQR CNTL BRO 30MARYSVILLE WA
GOVERNMENT SERVICE

§865.34

031712

COSTCO GAS #0114 COOEVERETT WA
4253797862

$77.22

Q312

CARL'S iR 1100464 DOMARYSVILLE WA
B800-422-4141

Description

FAST FOOD REST

510.62

osnzn2

a517/12

WAL-MART SUPERCENTERMARYSVILLE WA
NT STORE
P ———

§33.83

PAYPAL *"MATCHCOM 4029357733 TR —————

402-935-7733
Description

$4498

ONLINE DATING __———

05/18/12

ABCFINANCIAL  BBB-827-9262 AR
ABC"VISION QUEST

$20.81

05/18/12

COSTCO WHSE #0115 00LYNNWOOD WA
4256407700

$430.68

05/18/12

COSTCO WHSE #0642 00MARYSVILLE WA
3606524532

$62.71

os/18s12

CASHNCARRYSS3 105533EVERETT wa
425-3396003

518288

05/18/12

GLOBAL INDUSTRIAL EQCOMPUTERS
GOHARO5182012 13144

§155.78

05/19/12

CASHNCARRYSS53 105533EVERETT wa
425-3396005

519291

05/21/12

COMCAST CABLE COMM BOO-COMCAST WA
CABLE SVS

§85.00

0521112

BARTELL DRUGS £25 ODEVERETT WA
4257437198

5403

05121112

CASHNCARRYS53 105533EVERETT WA
425-3196005

$3286

0522112

CASHNCARRYSS3 105533EVERETT WA
425-3196005

§32.45

05/22/12

COSTCO WHSE #0115 DOLYNNWOOD wa
4256407700

5465.74

05/23/12

COSTCO WHSE 20642 0OMARYSVILLE WA
3606524532

580.40

Continued on reverse
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Theresa’s declaration about

The GAL Martha E. Wakenshaw (CP 148)



FEp  FILED

NGV 02 2012
W 12N0V -2 PH 3: 19 L
COUNTY CLERK

WMMHM SON YA S SNOHOMISH CO. WASH.

CL15618695 SNOHOMISH CO. WASH,

Superior Court of Washington

County of
In re:
Samie A. Gohar No. 12-03776-6
and Petitioner(s), Declaration of
Theresa 1. Gohar Theresa gohar about the Gal
report 1
Respondeni(s). (DCLR)
I Declare:
The ian ad li artha E. Wakens i talk enough with r my children to do a report
lus a lot of li d misleading in her re 1 will nd to everything she said and tell the truth to the

and w K. Gohar is seven.

I only missed one appointment with the GAL [not appointments). | did call her many times and left many

messages and ver call back. M id not show that she left ice mails] like sh

claims.[ E mail messages ]I have never contact her by e mail and have asked her to call me or fax or sent

wff to m e . [ do not ha fami ist like she clai did take for the kids' sake

mi 7/2012 and it wa with the court on 7 2 she claims | did not 1ake it.
I did not give only my mother as llaterat and maternal other]. My mother came to visi
after the GAL to my house. | did not n er 1o get inlerview lj laims. The GAL
came to use and me and il an interview and this was first time | see her and m

mother wi to be in the meeting bul the G her about he ife.

Declaration (DCLR) - Page 1 of
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006)



[Not surc what she mean by two mid-week]. The kids sec the father limited time on Tuesday and

Thu three hours only from to 8pm. The over every other week Saturday from after

father donc with work to Sunday they come back to me.

and we both fell in | n_we decided to ge ied. We gol married in Massachusetts in
1 W Egypl. | came from Egypt with m ily. I did not know ir 1998. He

was in the USA years before me and my family move to the USA and Samir was staying illegal in the

[ 1 did not say what she said that he had a gambling addiction and staved for hours, days and weeks].

He did start to gamble after he started taking two antidepressant medications al high doses. He did
gamble every day in_the year of 201 1and come back at night to sleep in the house. | have told her that he
left use fi weeks and in_hotels since the year of leaving me and the ki
| d that was mble. {1 also di that he broken his life time vows that
sacred] not sure where she got those words from.
she said of is Matthew and Catheri i hool and was tardy i mother watch that is
the fat h. This issue also was add urt,
I was not threa b and this is mi i ki sick at school an 1 did
d M a lot of ti ¢ for been sick and | have all the letters from the school nurse as
record that he have to go home. So | di the kids home without a reason before. The onl
now when they get sick ei et a note from r hool will send my kid

know court that | 10 gel a nole a W ids are sick and becau ex|

and | know wh kids is sick they have to stay ho ti feel better. Now it still happen id
t si stay home or have oint 1 ea f ause there is a

with documents. Again this prob| as address and solved with the court and uld not be an

issue now.
About my therapi di a letter to the co ut m ition and it was filed gn 4/

id not say like the GAL claims js a iatel ious sed for what she th in term
of dissolution]. Pl look at what my therapist letter she did not said what the GAL claims for what

Deciaration (DCLR) - Page 2of ____
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006)



Also in what the kids say she did the same.

he said Mr. Gohar continues to Gambler’s an en though he did not bring any proof
to the count of what she claims. Clearly she docs not have evidence that he do attend.
When my son told me about the teen that bothered him in St. Mary church | did talk with my family and

h d but they told k_about it and I did n w wh help at that time.
She said ar adamant|y insist tthew sexuall sed on Sunday at the church

the Sunday school teacher son] I did not say that. [ said what my son told mc that a teen bothered him and

1w who did that, [ did as son aboul di t to see if he i e one he

id 10 the sam list si dentist fix m LA family doctor is the for years.

a did not have to use | rs husband file th iti ave the right to mak

sitting with her at the table. She said [in response to a questi mother work, Ms. i
why do you want to know? Ask her yourself. We were sitting arpund the table my mom was sitting and
instead of asking m al what work she . she me, 1 told her if she want

to nol me. This i i
She said | said [ we really love him, me and the child ut we need him to be with us and L us not
leave us behind. We want a ily with mom _and dad to did that to her in
the i i i en from the laration | filed on 4/10/2012.

She said [ MS ] that ar tells her and the chi is sick. 1 did not say that. And
i i 1 am sick. She claims that m

in_thi
ughter told her she read all the court pleading which is not true.

Declaration (DCLR) - Page 3of ____
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006)



| noticed she took some of my court declaration and put it in the report because 1 did not tell her [I know

my husband can be a very good man] when she interview me.
GAL claims | did not tell boul ather physical abuse which n a id it in the in my
r e 10 her. The GAL started 1alkin he court and my mom told ew to
upstairs.
S what | said in d it in_the we 't hav ivorce in_our Coptic

From the co in[ | would like him to a n no ill n. hurt m
feeling. | have only him. Lived with him_for 12 years. | am not but | know if he treat me good. |
wil heck it out in the court file on 012.

The father claims that he called the police for reasons he claim is not true. He called the police and the
children was awake he told the police that | need medication. The police talked with me saw the kids that

nothing w ft.

L said in her re fi did that the mother ever ically h children
but of her mental ill . So le without mental i do hurt the childre ically. that is
not right chi s hurt physically or emotiona
Al work thi from the ial | gave her.

She said Catherine denies any abuse from her father is not true Catherine had spoken in front of me and
my mom and told AL but not sure why the not say what the ki is i unfair
for my children.

ather claims tha hill when he lefl

e _school awards that in my w w fi left in 2011 do continue to have
awards especially Catherine i ances last year and this year also. | am providing some of the

when father was away in 201) and 2012.
[The GAL said the children did not mig}; school since temporary order is not truc]. My kids get sick and

school itself send them home to me sometimes right after o sch ve a letters from the
school nurse why they was sent home.

The f does talk to the ki Kids have told me that the GAL only asks ions if
mom is bad. The GAL is clearly on the father si he beginning. She even told about me in
her report also wrong about what my kids say.

I do not w ing all she say about my kids is lies. | never yell. we do not go to famil
counselor.

Declaralion (DCLR) - Page 4 of
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2008)



he w_have low self-esteem] is not true. She saw the kids twice only and made have

roblems. | am providi lciter from kids school how t re from the teachers that see
them every day not just two time and wrote a report.
About Catherine she put lems that she is depressed anxi c_court should not
allow these false claims to continue,
The claims that t helps her with homework not true. Father sto, Ipi
he started gambling till now.
1 am i e clai i because it is all lies and the court allow that to

July 2012,

e recommended the father be the pri care even though the kids told her in front they do not
like dad and want lo i I do not believe i e clai about the children since th
told me and told their school. The GAL is misleadin urt this shoul i

(Artach Additional Pages if Necessary and Number Them.)

1 declare under penalty of perjury under the laws of the state of Washington that the foregoing is true and
correct.

Signedat ___ c{glle , [City] ;J’A [State] on H’vl'tB—[Daw].

-+, B Thevesa  Govay.

Signature of Declarant ~ N Print or Type Name

Dectaration (DCLR) - Page Sof ____
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006)
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SUPERIOR COURT OF WASHINGTON

COUNTY OF SNOHOMISH
SAMIR GOHAR, )
)
Petitioner, }

) NO: 12-3-00776-6

And )

) GUARDIAN AD LITEM REPORT [
THERESA GOHAR, )
)
Respondent. )

Appointment of Guardlan ad Litem:

Guardian ad Litem, Martha E, Wakenshaw, M.A., LMHC, wgs appointed to this case by the
Superior Court of Washington, County of Snohomish pursuant to RCW 26.09 Dissolution.

The Guardian ad Utem represents the best interest of Catherine Gohar, age ten, and Matthew
Gohar, age six. '

Under 3.2 Duties of the Guardian ad Litem Issues ordered to Investigate and report:
All issues relating to the development of a parenting plan.

The Guardian ad Litem shall alse report to the court on any issues discovered that could affect
the safety of the child(ren).

Focus of this Report: \

This is the first in a series of GAL reports that will make recommendations regarding a parenting
plan that is in the best interest of Catherine Gohar and Matthew Gohar. '

Background Information:

The mother has been largely non-cooperative and has missed appointments with the GAL. She
has not answered voicemails or email messages from the GAL requesting additional
information. it is hoped that the mother will give her consent for the GAL to speak with the
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family theraplst and authorize her to contact the school regarding the children’s performance.
To-date she has not taken the For Kids Sake Seminar.

The father has been wholly cooperative with the GAL Investigation.

Neither parent, despite repeated attempts, has been able to supply the GAL with adequate
collateral sources. The father said that he was so isolated in his marriage that he has no one for
the GAL to contact regarding his parenting.

The mother has given only her mother as a coliateral and the maternal grandmother has been
interviewed.

The partles, Mr. Samir Gohar and Ms. Theresa Gohar, were married on January 10, 1999 and
separated on September 19, 2011. They have two children together; Catherine Gohar who isin
the sixth grade and Matthew Gohar who is in the second grade.

The children reside primarlly with the mother and the father has residential time with the
children for two mid-weeks after school and every other weekend Saturday through Sunday.

The father alieges that the mother is mentally ill and he had to get out of the marriage for that
reason. He stated that they had an arranged marriage and both hail from Egypt.

The mother alleges that the father has a gambling addiction and would often lesve the home
for hours, then days, and then weeks. She repeatedly stated that she still loves the father and
wants nothing more, but for him to return to the home as her husband and father to the
children. She has stated that in their culture and religion, marriage Is forever, and Mr. Gohar
has broken his life time vows that are sacred.

At first, the father petitioned the court for a legal separation, but has since changed his mind
and filed for a dissolution of the marriage.

Of cancern is that Matthew missed eighteen days of schoof and was tardy sixteen days lest
year. Catherine missed eight days of schoo1 and was tardy thirteen days. This occurred an the
mother's watch.

The mother said that Matthew was being bullied at school and she wanted to protect him, She
did say that she talked to the teachers and school principal to address this probiem and his
classroom was eventually changed and he faired better in school.

The father feels that the mother allows the children to do whatever it is they want, and that [f
they want to stay home from school, she lets them. The mother denies. The school threatened
to invoke the Beccs Bill.
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So far, this year, the children have been attending school and are reportedly doing well there.
" The mother showed the GAL several awards from school that the children have recelved. The
children talked about their homework and getting it done at the home visit.

Although the father has stated that the mother is paranoid, anxious, depressed, and delusional,
her therapist has stated that she is not paranoid and delusional, but is appropriately anxious
and depressed for what she is going through in terms of the dissolution.

The father has stated that the mother will not leave the house because of her delusions of
danger, however the mother does attend church, does the shopping, and has even volunteered
in the school classraom.

The father admits that he had » gambling sddiction and was “very slck.” He reported that he
has been in recovery from this addiction and is now in a much better mental state. He
continues to attend Gambier’'s Anonymous .

Mr. Gohar talks of a time that his wife was paranoid in his eyes and believed that her son had
been sexually abused at church. He belleves that his wife asked Matthew leading questions
until the child admitted that he had been sbused. The child was not taken to the doctor and the
police were not called. There are no Child Protective Services reports In the court file.

Ms. Gohar adamantly insists that Matthew was sexually abused on a Sunday at church when he
was three years old by the Sunday school teacher’s son. She sald that she asked Matthew if
“that was the boy who did it,” pointing to the teacher’s son 2nd Matthew said yes. Clearly, that
was a |leading question on the mother's part.

Historically, Mr. Gohar said that Ms. Gohar is mistrustful and paranoid anh changes medical
professionals and attorney’s frequently because she Is suspicious of them.

Ms. Gohar, was very reluctant to have the GAL do a home visit and appeared to be guarded and
hostile and the beginning of the home visit. In response to a question about her mother's work,
Ms. Gohar sald: “Why do you want to know? Ask her yourself.” .

As the home visit progressed and the maternal grandmother arrived, Ms. Gohar warmed up
very slightly and tried to engage as best she could. She appeared quite depressed.

Ms. Gohar stated that it was around 2008 when the father kept leaving her and the children.
She was upset about this, but sald: “We realfy love him, me and the children, but we need him
to be with us and protect us not leave us behind. We want to be a happy family with mom and
dad together.” ' '

'
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Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar tells her and the children that she is "sick.” The children deny,
but Catherine said she has read all the court pleadings at her mother’s home and was dismayed
and upset to find out that her father thinks her mother is “crazy.” '

Since Mr. Gohar began taking anti-depressants about a year ago she said: thet he became 2
different person. "l know my husband can be a very good man. When he started to change, |
tried to help him, but he keep saying to me that | am sick and can’t help him.”

Ms. Gohar said that the two things she cares about in her life are her husband and children. kt
was evident that the mother loves the children and still harbors love for her husband despite
the litigation. She wants to stay marrled and have Mr. Gohar return te the home.

In response to the children’s poor attendance at school, Ms. Gohar did admit that she lets the
children stay home even if they just have 2 cold or they don’t feel well. She said that if they feel
better she may take them to school late.

Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar was emotlona_llv abusive to her, and cited the fact that he
called her “sick” and left the home frequently. She does not allege physical abuse or any abuse
of the children by the father, but said that he neglects their feelings and doesn’t understand
them.

Ms. Gohar and the matarnal grandmother both talked about the court case In front of the
children at the home visit until the GAL interrupted them and asked them to stop. The mother
and grandmother sent the children upstairs to their cooms and then continued to talk about the
case.

L3

Both mother and grandmother emphasized the fact that their church does not believe in
divorce and that what Mr. Gohar is doing is wrong and ageinst God and their faith. “We don't
have a divorce in our Coptic orthodox church.” The mother said: “Husband told me that | am
sick and he doesn’t want to live with me even if | am sick In marriage should be together in sick
and health in rich and poor in happy and sorrow time.”

Ms. Gohar sald that she still loves Mr. Gohar. She said: “l would like him to treat me as a
person, nat an ill person. That really hurt my feellng. ! have only him. Lived with him for 12
years. 1 am not perfect, but | know if he treat me good, | will be perfect.”

The father alleges that the mother has been physically and emotionally abusive to him and that
he had to call the police three times since November of 2008 when they moved into their own
house. There are no actual police reports in the court file.

3
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The father said that he first called the police at one in the morning when his wife last control
and started destroying the house by pulling curtains and breaking the frames. He sald that the
children were sleeping during this time.

The second time the father called the police was in July of 2009. He said that his wife hit him
while sleeping and then tried to hit him again so he called the police, but did not file a report.
He sald that he left home that night and that Ms. Gohar called him all night to come home.
Thankfully, the children were also sleeping during this time.

¢
The third time the father called the police was in November of 2010. He said that Ms. Gohar
decided to take the children and leave aftar a fight, but then she came back at three in the
morning and acted llke nothing had happened.

The father sgid that he has endured the mother’s abuse for years. He did not say that the
rnother has ever physically hurt the children, but that because of her mental illness she is not
able to parent the children well and should be ordered to take parenting classes.

Ms. Gohar presents as extremely mistrustful, shutdown, and depressed. She sald that she tried
taking medication because Mr, Gohar wanted her to and she wanted to bea good wife. She
said that she had bad side effects and stopped taking the medicine.

Ms. Gohar has worked at Taco Bell prior to her marriage to Mr. Gohar where she was an
assistant manager. She has also, In the past, worked at Walmart. She is currently a stay-at-
home mom.

The mother explained that the children don’t want to go to their father’s apartment and spend
time with him, She stated that her daughter came hame crying from her dad’s home because of
his emotional abuse to her. Catherine denies any abuse of any kind from her father or mother.

Ms. Gohar sees a therapist at Group Health. The theraplst, Ms. Regina Hugo, M. Ed., LMHC,
LMFT, stated: “Ms. Gohar has been dlagnosed with depression and anxiety, including
generalized anxiety (in the form of worrying about different things) and also obsessive
compulsive disorder (in the form of moderate germ phobia, e.g., she might wash her hands ten
times per day). There is no evidence or diagnosis indicating paranoia or delusions. Though some
of her worries are beyond the normal level, they are all grounded in rational concerns.”

The theraplst reported that the mother disclosed controlling behavior that saunds like
verbal/emotional abuse at times perpetrated by the father. She sald that Ms. Gohar, “from her
own account,” appears to be a devoted and competent mother, e.g. doing a good job of
advocating for her son when he had problems at school.
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Ms. Gohar denies using drugs or alcohol. She said on her GAL form that her spouse has used
physical force against her, but would not admit or elaborate on this on interview. She is not
currently afraid that her spouse will physically hurt her. She is concerned about the children’s
emotional safety with the father.

Historically, Ms. Gohar, has been the primary caretaker of the children ar'-nd Mr. Gohar has
worked. Ms. Gohar said that the father doesn’t do much with the children and that is her who
takes care of their needs.

In reggrd}. to a parenting plan, the mother said that the father can see the children every day
from '.f;'-p.‘m. to 8 p.m., but she wants no “sleepovers.” She would like sole decision-making.

In terms of the father’s strengths, the mother said that he can provide financial support. in .
fegard to the father’s weaknesses, the mother sald that he treats the kids bad and telis them
bad words and confuses them. “He doesn’t listen to the kid's feelings and needs. He doesn’t try
to help thé_m in any trouble they have and he can be in the way of their success.”

In regards to discipline, Ms. Gohar stated that she teaches the children right from wrong. “I
make sure they understand me and try their best.” "Thelr dad use that they have to do what he
tell them or bad things will happen and that give them fear. *

Mr. Gohar Is the owner of Don’s Restaurant and works 8 a.m. to 5 p.m. Monday through
Saturday, with Sunday off. He has some flexibility in his work schedule and often picks the
children up before 5 p.m. on Saturday.

Regarding his medical history, Mr. Gohar said that he has depression which he is being treated
for. He takes anti-depressants. He said that his wife has mental problems and a history of
mental iliness including past suicidality. '

Mr. Gohar denies drinking, using drugs or smoking. He feels that he could not work with his
wife and a trained mediator because: “She mentally unstable and can never have normal
conversations.”

Mr., Gohar has concerns about the chlidren’s emotional and physical safeﬁr when with their
mother.

Even thouéh Ms. Gohar has historically been the stay-at-home mother, the father said that she
has always been mentally ill and that before he started gambling, he was the only person

helping the children with everything: “eating, shopping, school, church. | mean everything.”
]
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In terms of a parenting plan, Mr. Gohar feels that the children should be with him all the time
until the mother takes medication and gets help. “You can not have a normal talk with the
mother. She is a sick person.”

In terms of his own strengths'as a parent the father stated that he loves his kids more than
anything. He said that he is “strong, smart, educated, normal. | can make sure they will have
happy normal live.” -

in terms of the mother’s strengths and weaknesses the father said: “NONE! She Is a SICK
person

The fat?er is concerned that the children have no friends and no family and no church.
“Nothing but computer games and a sick mother.”

Mr. Gohar stated that since moving to Washington, they have been in isolation from his people
including her (the mother’s) family.

Mr. Gohar stressed the need for a mental evaluation of his wife. He said that her mental illness
was under control when she took medications for Bipolar Disorder. He sald that when their first
" chlld, Catherine, was born the family had some help. Mr. Gohar said that he wasn’t nice to the
mother| at this time, but then he changed. ' r '

The father said that he can manage the children and that the mother cannot manage the
children because of her mental liiness. He said that she doesn’t trust anyone and is paranoid.
He said|that the mother deprived him of sleep and physically abused him.

Mr. Gohar reported that the mother believes people are recording her and that there are
conspiracies against her. He said that she doesn’t understand reality. When they bought their
house, the mother aliegedly thought that a stranger was sleeping in the house. The father said
that this was a terrible experience = buying the house. !

In February of 2012, the father said that he left the house for two weeks because he had to get
away fr:om the mother, but he missed the children, so he came back. He said that it was then
that he|started gambling and it became an addiction. Mr. Gohar said that with the help of
counse&%ng and Gambler's Anonymous, he hasn’t gambied for nine months. _He said that he is

very conservative with money.

Mr. Go‘aar is concerned that the children eat fast food when with the mother. The mother says
the san‘!ae of the father. The children report that they eat a variety of foods and that each parent
preparés food for them. Matthew is guite overweight and Catherine appears to be

undeméeight. .
|
o 7
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The father believes that the mother asked Matthew leading questions about the alleged abuse
that occurred at their church when Matthew was about three years old. The father said that the
motheriasked Matthew “who hurt you?” even though Matthew said he was fine.

Alleged|y the mother said to Matthew and the father that he was taken by a stick in his anus.
The chijd was not taken to the doctor and there is no medical evidence, CPS report, or
disclosure by the child to support this. '

Mr. Gohar reported that in September of 2011, he ieft the family home and rented an
apartment. He said that he had become depressed and that life had no meaning. He said that,
at that time, he used to help the children with homework and that when he left their
performance in school went downhill,

To the mother’s credit, the children have not missed school since tempollary orders were put in
place.

Mr. Gohar reported that Ms. Gohar talks to the children about the court case. On interview of
the children, this was found to be accurate.

Matthew Gohar is seven years old and in the second grade. He attends Discovery Elementary
School. [Matthew presents as very verbal and somewhat anxious. He appears to be distressed
by the separation of his parents and feels loyal to both of them.

[
Matthew reported that he mostly lives with mom and that it’s good there because mom likes
playing sames. He said: “sometimes she cooks food. Sometimes she bumns it. Dad makes
pancakes.”

play by himself. Regarding his mother, Matthew said: “In my mom’s she gets nervous and
yells...tells me to go to my room. Mom is frustrated about court stuff. She’s just frustrated and
nervous.”

Matthef said that he really doesn’t have friends and was observed at the mother’s home to

These ate not typical words used by a second grader'and it calls into question whether he has
heard tJ-ue mother use these words herself to describe herself or whether someone else has
talked to him about the mother. At any rate, there is a sadness and despondency to Matthew.

Matthew said that his mom vells a lot. He said that they all go to a family counselor and talk
about how frustrating court is. _ i

Matthew reported that they went swimming this summer and had gone to the beach recently
with his mother. He said that he likes basketball, but “I'm terrible at it in real life,” and generally
seemed to demonstrate low self-esteem. He did say that “I’'m good at doing tricks.”
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Matthew reported that mom’s house is dirty and that his dad doesn’t pdt him in his room like
his mother does. He said that what he doesn’t like about mom'’s is that she gets frustrated and
that hellikes dad’s better.

Since Matthew tatked so much about court, the GAL asked him what he thought court was.
Matthew answered: “Court is when children are not allowed in court because the judge and
people pre there. My mom's judge is really mean. He telis orders. The judge almost decide that
we stay with our dad for two weeks, but then he changed his mind.”

‘Matthe is privy to court matters and has said that his mother talks abogt court with him and
Catherine. Catherine confirms. This Is an abusive use of conflict on the mother’s part.

Catherine is eleven years old and in the sixth grade. She attends Voyager' Middle School,

Catherine presents as articulate, anxious, and depressed. She Is quite obviously distressed by
the couft case to which she is privy from her mother. '

Catherine said that she, and her brother, and her mother go to family counseling and that her
mother|thinks she should go to individual therapy, but won't let her because she “doesn’t want
it in our| records.”

Catherine stated: “My mom tells me most of everything about court - she doesn’t want me
clueless.”

She said that her parents split up about a year ago and she was not surprised because there
was so much fighting and her father would leave for @ hotel for a day or a week. I missed him.”

Catherine said that her father is the one that heips her with school work. She said that she was
behind jn school, having missed a lot under the care of her mother. She said that her father
helped her learn everything to catch up in a two month period and then, “i ended up the
smartest person in fourth grade!” '

When asked what she thought court Is (given the fact that Catherine said her mother had told
her all about it), she answered: “Mom told me court is supposed to sort out problems or if
there is|a criminal to catch him. Court Is trying to sort out the divorce. They already take $4500
each month from dad. My mom was supposed to get a job, but she’s sleeping a lot which is sad
becausé she missed job calls. My mom doesn’t have a job.”

in regards to her father’s apartment, Catherine said that she has a lot of trouble sieeping there
and that she’s one of those people who can’t sleep. She lays awake and worries.

Catherine said that if she gets In trouble with her mother or father they scream at her. She also
said that her mother will frequently send her and Matthew to their room.,
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e reported that her mother thinks she can watch Matthew but he hits, screams, and

Cather
slaps h

53—

.

Catherine said that she likes soccer and basketball. She likes swimming. She said that
es when she comes home from school, she has to wait outside for her mother to come
ecause she is often at court.

sometl
home

._3__3—

Catherihe reported that her mother gets very very mad at times and says: “1 can’t take It
anymore.” When her mother reads the court papers she asks Catherine to help her. She said
that they stopped going to church because her mother is busy with court.

m——q—s—o'

In regards to her mother, Catherine stated that: “My mom doesn’t want any divorce. My mom
doesn’t like it that we can’t move. She wants to move out of state. She would like to move back
to Massachusetts. My mom doesn’t have any friends here.”

Catherine said that her mother told her the GAL was there to look at the houses and see which
one wab better for the children and then put them there. Catherine was worried that the GAL
could take her away from both of her parents and put her in a foster home and it is suspected
that thiL fear came from her mother. She asked the GAL what if she felt her mom was crazy and
her dad was crazy, then what? '

Catherihe said: “I saw the court papers — mom let me. Dad said my mom is crazy and paranoid.!
was mad at dad. Mom’s not ¢crazy. She sometimes has a sad depression from being in the court
thing.” ' '

In regard to her parent’s fighting, Catherine stated that most of the fights, historically, were
about Rer father wanting to go back to Egypt to take care of his mom. Her mother didn’t want
her father to “run away.”

Catherine stated: "My mom says dad really really wants me and would do anything to get me
even cail her paranoia.” “My mom said it will end in November (the court matter). Do we still
have toigo to court?” (meaning her and Matthew testify).

Summary:

Clearly,|both Catherine and Matthew are the victims of an extreme abusive use of conflict on
the part of the mother. Both children have stated that she has talked to them about the court
case and it was a strong theme in both of their interviews, especially Catherine’s interview.

Both children present as confused, depressed, and anxious and could both benefit from
intensive, individual psychotherapy. ’

Ll
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It Is unconscionable that the mother is permitting her eleven year old daughter to read the
court documents and pleadings. The daughter has become so fearful that she was worried that
the GAU might take her away from her parents and put her in foster care, ’

Matthew has the ldea from his mother, that the judge Is “mean.” He s fgarful of the court and
has a skewed understanding of how the court Is Involved in his life based on what his mother
has told him.

The father admits that he had 3 history of depression and was “not nice,” to his wife early on In
the marriage. He admits to a2 gambling addiction that is now being treated. He presents as
somewhat depressed.

The mother presents as extremely suspicious, guarded, and depressed. She had almast no

~ Interaction with the children at the home visit. She was unwilling to provide release of
information for the GAL to speak with her healthcare providers. She was not forthcoming with
the children’s schoo! information.

Both parents should have a psychological evaluation to assess their functioning and the
implications for parenting. 3

Because the mother has not taken the For Kid’s Sake Seminar and has engaged in the abusive
use of conflict, the children should spend more residential time with their father to ensure their

‘emotional safety.

Itis re:lmmended that Mr. Gohar be the primary residential parent with the mother having
residential time with the children every other weekend and one mid-week visit. The mother
should be prohibited from sharing court information or discussing aduit matters with the
children. If she continues to engage in an abuslve use of conflict, visits should be professionally
supervised with the children. '

Recomrhendations:
1. Mr. Gohar to be the primary residential parent.

2. Ms. Gohar to have resldential time with'the children every other weekend from Friday after
school dntll Sunday at 6 p.m. and every Wednesday from after school until 7:30 p.m.

3. Catherine Gohar to participate in individual therapy with a provider aphroved by the GAL
who is Govered by the medical insurance.

4. Matthew Goher to participate In Individual therapy with a provider approved by the GAL who
is coverpd by the medical insurance. _ ,

11
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5. Ms. Gohar to take the For Kid’s Sake Seminar Immediately.

6. Ms. Gohar to participate in @ psychological evaluation with Dr. Edward Schau {206-365-3808). |

7. Mr. Gohar to participate in a2 psychological evaluation with Dr. Edward Schau (206-365-3808).

8. The mother to refrain from discussing the court case with the children.

8. The ch

ildren to continue in family therapy with the mother.

10. The [GAL to review the case progress and report back to the court in sixty days.

Respectfully submitted by: October 1, 2012

Pithe hakioghn?

Martha E. Wakenshaw, M.A., LMHC

Guardiah ad Litem

Ei0 ¢
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LAw OFFICE OF ANNA GOYKHMAN, LLC.
BANK OF AMERICA BUILDING
1604 HEwm‘AVENUE SUITE 301 *« EVERETT, WASHINGTON 98201
T: (206) 2267996 * £: ANNA_GOYKHMAN@YAHOO.COM

October 30, 2012

Snohomish County Sheriff"s Office

3000 Rockefeller m/s 606

Everett, WA 98201 ) 3
Phone: 425-388-6374 :
Fax: 425-388-6300

Snohomish County Prosecuting Attomey’s Office '
- Special Assault Unit
3000 Rockefeller MS 500 /
Everett, WA 98201
Fax: 425-388-6360 )
For settlement purposes only

RE: investigation of Samir Gohar, DOB 9-1-1968
Dear Detectives and Deputy Prosecuting Attorneys:

I have been retained by Mr. Gohar, who 1 understand may be the target of an
investigation concerning an allegation of abuse. He adamantly denies any wrongdoing.

Please contact me prior to making a decision about whether you believe there is
probable cause to believe a crime has been committed, and about whether or not te charge my
client with any wrongdoing. 1 would appreciate an opportunity to discuss this case with you in
greater detail and open up some dialogue prior to any final decisions. I would like to make surc

_ that your department considers evidence from people other than the mother of the child who is in
the middle of a very contentious dissolution and parenting plan proceeding and is motivated by it
to make false allegations. 1 want to make sure that I do everything possible to help you make a
fully informed decision in this case, 8 decision that clears my client’s name of the vicious and
false allegations.

Of course, in addition to that, you are hereby advised that Mr. Goliar is more than willing
1o make himself available should his presence be needed at any regularly scheduled court hearing.
1 also have a planned vacation coming up, so please contact me in advance of setting hearings.

You also should be aware that | have advised Mr. Gohar, pursuant to my regular policy,
to invoke his Fifth and Sixth Amendment Rights, He will not waive these rights outside my
presence. Mr. Gohar will gladly cooperate with your investigation, as long as all contact be
du-acmd throug,h my office. ) .

2 , 10'—31—1200530%55 RCYD
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Please call me with any questions or concerns. 1 look forward 1o hearing from you.

Sincerely, i
LAW OFFICE OF ANNA GOYKHMAN, LLC.

Anna Go; '
Attomey at Law

e
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ANNA GOYKHMAN

ATTORNEY AT LAW -
Bank of America Building

1604 Hewitt Ave, Ste 301
EVERETT, WA 98201

206-226-7996

Fax

To:  Detectve Tyler Quick From: Anna Goykhman, Attomey at Law
Fax:  425-388-6300 Pages: 7 ‘

Phone: Date:  11/7/2012

Re:  Samir Gohar Polygraph cC:  File -

O Urgent O} For Review [ Please Comment: []Please Reply [ Pleana Recycie

Detective, .

Please find atiached the polygraphs materials shoivhgmydantwasnumﬂempﬂngdwaptbnwhen
answering questions about these allegations his ex-wife is bringing.

Should you have any ather questions, please do not hesitate to call me or email me. Mr Ball will also
provide charts, directly to your own polygrapher, should the polygrapher want to see those.

If you wouldn't mind letting me know when your investigation is complete, | would be grateful.
Sincerely, .

Anna Goykhman

11-08-12. 14:52 RCVD
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This fax message and any accompanying attachments contain legally privileged or ;
confidential information. If you arc not the intended recipient, you are hereby notified that
taking any action based upon the information contained in the e-mail or attachments, or
any dissemination, distribution or copying of this e-mail or attachments, is strictly
prohibited. If you have reccived this fax in error, please permanently delete the original, all
copies and printouts, and notify my office immediately at the above telephone number.

In other words, don't make me come over there... 3

e Page2 .
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Theresa’s psychological evaluation

(CP 177, 208)



EDWARD J. SCHAU, PH.D.

Primary/ mailing Secondary Phone: 206-365-3808
12349 Roosevelt Way NE, #101 9926 271t St. N.W., Fax: 206-367-4115
Seattle, WA 98125 Stanwood, WA 98292 edwardschau@msn.com

PSYCHOLOGICAL ASSESSMENT OF MS. THERESA GOHAR

This psychological assessment of Ms. Theresa Gohar follows upon referral of Martha
Wakenshaw, M.A., LMHC. During the evaluation, various documents were provided to this
evaluator for review. They included the GAL Report of October 1, 2012, five Declarations of
Theresa Gohar, ranging from 3/26/2012 to 10/17/2012, the Final Parenting Plan (12/3/2012), and
Declarations from Theresa’s psychiatrist and her therapist.

The psychological tests which were administered included the Minnesota Multi-Phasic
Personality Inventory-2 (MMPI-2), the 16PF, and the Millon Multi-axial Inventory III (MCMI-
IIT). These instruments are widely used psychological tests. They are considered to be valid
indicators of individual adjustment and personality. They are particularly useful in identifying
potentially problematic areas of functioning. Certain patterns of scores can also be indicative of
personal strengths. In this sense, the 16PF can be especially helpful because the traits referred to
are commonly found in normal populations.

Each psychological test yields a number of diagnostic scales, which are generated from the
examinee’s answers to questions. The answers are statistically compared to clinical populations
so that a chart may be generated to represent the mental and emotional status of the examinee as
compared with these populations. The tests also have scales that reflect the test-taking attitude of
the examinee. That is, they indicate whether a respondent was able to be candid in
acknowledging any emotional concerns or, in contrast, guarded against revealing such concerns.

Interpretations from these tests are useful in generating hypotheses about personality style, but
may not be used by themselves to establish the presence of specific disorders. The purpose of the
interviews and review of pleadings is to solicit information as a complement to testing results.
Hypotheses about personality are thus weakened or strengthened. This is based upon my clinical
judgment. Given that impressions about personality are hypothetical, they are necessarily
probabilistic in nature. The Parenting Evaluator/GAL may use this assessment as one of
multiple sources for investigating and understanding essential custodial issues, e.g., parenting
capacity, truthfulness, ability to cooperate.

Social History (as reported by Theresa)

Early History

The purpose of a social history is to give context for the interpretation of the results of
psychological testing. People talk about themselves through the testing. The social history is not
intended to be comprehensive and absolutely thorough. It is intended to provide a template. The

1



test results tell part of a story. Life history is another aspect of that story. Comparisons are made
with other sources of information. Consistencies are noted and inconsistencies are explored.

Ms. Theresa Gohar was born and raised in Cairo, Egypt. She is the middle of three daughters.
She has a sister about 18 months older and another seven years younger. Theresa and her sisters
were raised by their natural parents. Her mother was a homemaker who also worked at times as
a bookkeeper for the government. Her father also did accounting-related work.

Theresa described her parents as attentive to their children. “My dad would talk with me... he
would sit and talk.” Her mother would shout at the girls if she was upset. There was no physical
discipline from either parent. “Our culture is very polite.” Theresa described a generally
positive upbringing. “My dad would work two jobs... it was fine.”

Theresa denied any history of significant trauma when growing up. The family is Coptic
Christian Orthodox. They attended church frequently.

Theresa attended private schools until high school. She was not involved in activities through
school. However, she was involved in church-related activities in the summer, especially crafts.
Theresa said that she obtained good grades. “They were good enough for a real college.” She
graduated from their equivalent of high school in about 1996.

Theresa was only able to go to college for a couple of weeks. She was excited about college.
She said that her dad was encouraging her to be more independent. She started to commute to
college. It was at this time that her family informed her that they had won a visa lottery to come
to the United States. She had to drop out of college. “We had to come here.” At first, they came
to California, staying with an aunt. Theresa did say that she could have stayed in Egypt. An
uncle invited her to stay with his family. She really didn’t want to leave Egypt. However, she
didn’t want her family to leave without her. Theresa travelled to California with them.

The family stayed in California for about six months. “We couldn’t find work.” They came to
the Seattle area to live with a family until they could get work. Her father found employment.
She and her older sister also got jobs. Theresa took a job at Taco Bell as a cashier. She was
there for about a year, rising to Assistant Manager.

As for work, Theresa said that she later worked at Samir’s restaurant in Boston. “He wanted a
woman next to him.” However, they used to fight. She said that Samir wanted her to work
harder and faster. From her perspective, he should have been pushing some of the other “girls”
harder. “It was kind of stressing.” Theresa is currently looking for employment. “When he left,
I looked for work.”

Relationship History

Theresa grew up in a culture in which dating was not encouraged. “We didn’t talk to boys.” Her
first boyfriend was her husband. Theresa met Samir at age 19. “His friend lived here.” Samir
talked with her family. Her sister was already engaged. Theresa felt fairly independent. She
had her own car. She said she was the first in the family to get one.



Theresa felt herself falling for Samir. “He felt like a soul mate... it was like God sent him to
me... I fell in love with him.” The engagement lasted for a year. Samir would visit Theresa on a
regular basis. At the conclusion of the engagement, Theresa moved to Boston. Her family was

able to come to the wedding.

Theresa and Samir fought on occasion. However, there were positive times as well. Theresa
went to church. She said Samir did not want to attend with her. “He would say, ‘Go to church
by yourself.”” However, after Katherine was born (July 2001), he started to go to church with
her. They were good friends with two other couples. They did things together.

The pregnancy was fine, but the delivery was difficult. It was not as much of a problem when
Matthew was born in 2005.

Samir sold his business in 2007. They moved back to this area. Theresa said that they had
frequently fought about returning to this area. When the time came, she actually resisted. At
first, they stayed with her parents. They then got an apartment. She said that Samir made
decisions on his own. For example, he got an apartment. Theresa was unable to see it until after
he had already lined it up. Similarly, Samir bought Don’s restaurant in Marysville without
involving her. As for the apartment, she said that this was difficult for her. “I like clean, I like it
nice, organized. I am totally opposite of him. I learned this at Taco Bell.”

Theresa said it went well enough here for a while. She was seeing her mother frequently and
was able to help her sister. “It was totally fine.”

Theresa said that Samir was talking with her family about her, that something was wrong with
her. “He said I had to take medications. He talked to everyone about me. He took me to a
psychiatrist. With the doctor, he would keep talking.” Theresa told the doctor she was not doing
any of the things he was accusing her of doing.

Recent History

No attempt will be made to retell all the events of the past few years. Theresa’s rendition of
what has happened is described in declarations and related materials.

Test Results

The results of the Minnesota Multi-phasic Personality Inventory-2 (MMPI-2) for Ms.
Theresa Gohar are difficult to interpret. Fortunately, despite English being her second language,
it appears that she understood the questions. This can be determined from the validity scores.
However, the pattern of results on the validity scales indicates that Theresa is trying to present
herself in an improbably favorable light. This is often the case in child custody related
situations. In any case, Theresa denies having even minor social faults. She presents as
someone who is trying to project a picture of adequacy and control. It is likely that Theresa
lacks insight into herself.



There is no obvious psychopathology evident on the psychological testing. Theresa does not
present as depressed, anxious, or angry. She has high self-esteem. Theresa trusts her judgment.
She comes across as someone who is comfortable around others. She is not the kind of person
who will keep others at a distance. Having said that, Theresa may have difficulty achieving
depth in a relationship.

The picture Theresa presents is of someone who is not bothered much by what others think about
her. She has a strong sense of self-righteousness. She sees herself as reliable and dependable, as
someone who is willing to accept the consequences for her behavior. Theresa is likely to be
assertive in pushing her point of view. There is also a sense that there is much by way of strong
feelings being bottled up inside.

The results of the 16PF appear valid. Similar to the MMPI-2, Theresa presents herself as
outgoing and warm. She is the kind of person who will be comfortable initiating contact with
others, including strangers. She views herself as accepting and trusting of others. Theresa is a
practical, down-to-earth sort of person. She is going to tell you what she thinks and feels. Any
failure in a relationship is unlikely to be processed as reflecting poorly on herself.

Theresa presents as emotionally stable, as one who feels good about herself. She seems patient
and relaxed. She enjoys working with others. Theresa is not the kind of person who wants to go
out on her own and rely only on herself. She is also the kind of person who prefers to avoid
conflict. Having said that, Theresa has fairly clear ideas about right and wrong. She is not the
kind of person who is going to tolerate much by way of disorder in her life.

The results of the Millon Clinical Multi-axial Inventory-III (MCMI-III) have the same
validity concerns as the MMPI-2. Theresa appears to be trying to present herself in a very
favorable light.

Theresa has fairly positive feelings about herself. She views herself as devoted and hard-
working, the kind of person who will work before play. She appears to have a strong sense about
morality and ethics. She will expect as much of others as she does of herself. Theresa may be
rigid in holding to her perceptions of reality. She is more comfortable when there are clear rules
and expectations.

Again, Theresa has fairly positive feelings about herself. However, there is a sense that she
needs somebody nearby to rely upon. Such a person would be relied upon for advice and
reassurance. Lacking such a person, Theresa is likely to feel fairly helpless and alone. Theresa
may have difficulty at times interpreting what is going on around here. In turn, she may be more
prone to see the negative before the positive.

Assessment

[ met with Theresa on two occasions. As noted above, Ms. Hino was present for the second visit.
Subsequently, Ms. Hino and Theresa met together without my presence. On each occasion,
Theresa was alert and well-oriented and responsive to questions. There was no indication of /
obvious emotional or cognitive dlsturbance e m—
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The psychological tests are generally consistent with one another. Theresa presents as
emotionally stable. She has high self-esteem. She denies being depressed, anxious, or angry.
There is also a sense that Theresa is trying to present herself in a favorable light. Again, this is
often the case in a child custody situation. Having said that, the presentation with Theresa is
stronger than most others. The picture she presents of herself is of someone who is comfortable
around others. It would appear that she needs someone close by to rely upon. Theresa is a
practical, down to earth sort of person. She perceives herself as dependable and reliable. Theresa
is trusting of others. On the one hand, Theresa prefers to avoid conflict. On the other, there is a
fairly self-righteous quality about her. A challenge for her is that she may have a tendency to see
the negative in what is happening around her. Theresa prefers clear expectations and may be
fairly rigid in holding to her perceptions of reality. Theresa is the kind of person who will tell
you what she thinks and feels. She may be fairly assertive in expressing her point of view.

The psychological test results are best understood in the context of Theresa’s life story. By her
account, she had a very positive upbringing in Egypt. Theresa was raised in a supportive family.
She did well in school. The family is Coptic Christian Orthodox. Theresa was very involved in
her church. Theresa’s positive feelings about herself are rooted in her upbringing. Theresa’s life
was turned upside down when her family won a visa lottery and came to the United States.
Theresa had just begun college. She was beginning to experience some independence. “We had
to come here.” It would appear that Theresa was totally dependent upon her family for emotional
support. She did obtain a job, working for about a year at Taco Bell, becoming an assistant
manager.

Theresa had not dated before meeting Samir. Theresa met Samir when she was age 19. She is
many years younger than Samir. This was not an arranged marriage. However, Samir did seek
out the permission of her parents for him to begin a relationship with Theresa. She says that she
fell in love with him. By her account, the marriage went well for a time. Still, she did not like
working with him. From her perspective, he pushed her too hard. It was stressful for her. They
fought on occasion. She recalled one incident in which he took the garbage and threw it over her
head. She called 911. She was not supported in this by hcrmmstamirm@_ﬁir she
mar— Aol B e
‘Samir insisted that Theresa get psychological help. She went to counseling and was diagnosed
with obsessive-compulsive disorder. “I was picky. I don’t like dirt. I was trying to be protective.”
She took Celexa. “It really did help.” Samir insisted that she go to a psychiatrist. She was put on
Seroquel. Theresa had already given birth to Catherine. She wanted another baby and went off
her medication. After the birth of Matthew, she went on Celexa again. She said that it didn’t
work. Theresa said that her OCD returned when they moved to the Seattle area.

The diagnoses below are presented in multi-axial format. The way to understand this is that
Theresa’s current functioning (Axis V) is marked by problems in social functioning. The level
of stress (Axis IV) has been considerable over the last year. What happens is that stress interacts
with personality features (Axis II) to create Axis [ symptoms and diagnoses.



Axis | Adjustment Disorder with Mixed Anxiety and Depressed Mood
Obsessive Compulsive Disorder

Axis I1 Dependent, Compulsive, and Histrionic traits
Axis 111 (See Physician)
Axis IV Current Stressors include: Current stressors include: Custodial conflict;

Economic; Occupational; Social

Axis V Global Assessment of Functioning (GAF)
Current GAF: 60
(Moderate Difficulty in Social and Occupational Functioning)

Theresa has presented letters from her therapist and her psychiatrist. Dr. Megan Gary writes that
Theresa has a history of major depressive disorder and obsessive-compulsive disorder. Regina
Hugo, her therapist, writes that Theresa’s presenting problems were depression and anxiety, with
symptoms mainly secondary to marital distress and conflict. She notes that Theresa had been the
primary caretaking parent. The problem for this therapist is that she also describes the children
as doing well in school and in peer relationships. In fact, according to the GAL, Matthew missed
18 days of school and was tardy 16 days. Catherine missed eight days of school and was tardy
for 30. This happened while they were in the mother’s care. As a therapist myself, I am well
aware of the tendency of a client to give a story which is more favorable to the self. As well, I
am aware of the tendency of the therapist to advocate on behalf of the client.

However, I believe that what is going on is less of a problem with the therapist than a cultural
issue that needs further exploration. From Theresa’s perspective, the children were healthy and
doing well in school since they were getting good grades. In fact, she told Ms. Hino that
attendance is not important to her. Theresa was communicating a truth to her therapist. The
children were doing just fine. Of course, the cultural expectation in this country is that children
go to school and show up for school on time. Theresa was raised with different expectations
about school.

Theresa presented well on both occasions I met with her. On the second, Ms. Hino was present.
Subsequently, Theresa met with Ms. Hino and I was not present. On each occasion, Theresa was
cooperative and pleasant. There was no obvious psychological disturbance. Theresa can present

“well. Thatis not the problem. The problem arises for THeresa Whemshe is under stress.

It must have been very stressful for Theresa when she came to the United States. Shortly after,
she was engaged to Samir and on her way to life with him in Boston. She had very limited
family support. She had Samir, a few friends and their church. Theresa and Samir had different
expectations regarding her need to work. Of course, the strong cultural expectation was to
support the husband. Samir is much older. He would have been psychologically dominant. This
was reinforced by their church (especially the older priest). Theresa’s OCD apparently emerged
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during this time. Theresa described herself as "picky... I didn’t like dirt." Theresa related
similar feelings when she thoroughly scrubbed her new home.

There are a couple of aspects to Theresa’s presentation. Under stress she may well become more
obsessive/compulsive. However, she also seems to be reacting to what she perceives as Samir’s
lack of sensitivity and emotional support. Culturally, Theresa wished to be perceived as the
obedient wife. Another part of Theresa has difficulty maintaining a submissive posture. She
wants to be heard.

Theresa believes that her son was sexually abused at church and that Samir touched their

IR —

daughter inappropriately. From notes of Samir to Theresa from 2009, it it appears true that he

regretted sexual behaviors exhibited toward her. T don’t know Whether Theresa is projecting her

own experience. The GAL believes that their “daughter was being coached. Theresa’s declaration
of last fall suggests that she wanted to keep the family intact. She wanted Samir to come home.

Theresa has a dependent presentation. She needs someone to rely upon, to take care of her. She
was proud of her success at Taco Bell. Theresa couldn’t make Samir happy and she was almost
totally reliant upon him. Still, she wants to be heard. Theresa felt left out of the discussion when
Samir unilaterally (her perception) purchased a home and a business. Theresa is active/dependent
(histrionic). What this means is that she is active in securing and having her dependency needs
met. Under the stress of not being heard, she can become very compulsive and emotional.

Theresa grew up as a Coptic Christian in a majority Muslim country. She found supportive
communities within her own family and within her church. However, it is as if her world
became even smaller within this country. Of course, from Theresa’s perspective, she has been
abandoned by Samir. Theresa does not appear to be in obvious psychological distress at this
time. She has the support of her family and her therapist. She no longer has to fulfill Samir’s
expectations — at least, not as much and not on a day-to-day basis. In some respects, her life is
less stressful. Still, the stress remains of not being able to see her children and care for them.
Her anmegyjmd mild depressive symptoms (Adjustment Disorder) should abate as Theresa

SC———— e S
I

Summary and Recommendations

Obviously, this must be discouraged. Hopefully, Theresa will remain in treatment. Theresa is
resentful that Samir controls the supervision process. Perhaps she would be more amenable to a
case manager overseeing the process of reunification with her children. Hopefully, Theresa
would be open to some parenting coaching as a part of the supervision process. Tania Hino,
MSW, has assisted me with this psychological assessment in understanding some of the cultural
issues. Ordinarily, Ms. Hino wouldn’t be considered as a possible parenting coach/supervisor
since she has been a part of the assessment process. (She does do similar work for CPS on a
contract basis.) It can be an ethical problem to mix rolls. Having said that, it is also understood
that exceptions can be made when there are limited resources. In fact, there are many possible
supervisors. However, very few would have the breath of Tania’s multicultural background.

t;/



Any helping professional should have access to the GAL Report and this psychological
assessment.

I DECLARE UNDER PENALTY OF PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF
WASHINGTON THAT THE FOLLOWING IS TRUE AND CORRECT.

DATED this 15™ day of March, 2013 in King County, Seattle, Washington.

. Y P N
{ ‘l/._- "_Z_A“ WL/‘())

EDWARD J. SCHAU, PH.D.



Theresa’s therapist declaration

(CP 147)



FILED _
012NOY -2 AMI1: |1 FH{LE@

T s -t
i S0N
‘Wm SHOHOMIS! CO. WASH couJi*y"é‘i‘E;‘,{
CL15624378 SNOHOMISH CO. wasH.
Superior Court of Washington
County of Snohomish
In re:
Samir Gohar . No. 12-3-00776-6
Petitioner(s),
and Declaration of Regina Hugo
Theresa Gohar
Respondent(s).

This declaration is madc by:

Name: _Regina Hugo
Age: 65

Relationship to the parties in this action: _mental health therapist for Theresa Gohar__

I Declare:
n_a master’s level trained mental health therapist for 26 ycars. | am a licensed mental health

counselo licen: \rriage and family therapist (duall licensed) in the State of Washington. I'v

been the supervisor of the master’s level therapists al Group Health Everett Behavioral Health Services

for the past 8 years. My work with Ms. Gohar began almost a ycar ago (on 11/17/12). Her presenting

Ms. Gohar related to me a marital history with behavior by Mr. Gohar that | vicwed as verbally abusive

and d ing. This_pattem of blaming and accusations has continued throughout the

separation, with Mr. Gohar accusing his wife of being paranoid and delusional.
Sash M\l MTHL

)A,H, Ftrr\I\ PLLC

Declaration (DCLR) - Page 1 of_g_ 7N
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Though Ms. Gohar does have depression and anxiety problems, there is no evidence that she is in the
least paranoid or delusional. Nor have | had any evidence that she is anything less than a devoted and
competent mother. In the past vear, since Mr. Gohar moved out of the home, she has been the primary

arent i Il the children’s live the children have thrived, doing well in school and in

peer relationships. In my professional judgment, it appears that Mr. Gohar has labeled his wife as
mentally unbalanced in_order to cover his own behavior, to have the besi outcome for himself in the

upcoming divorce and to continue the pattern of abuse. Ms. Gohar, as a_homemaker raised in another
culture, has been at a financial and legal disadvantage both in the marriage and in the separation/divorce
process.

The latest revelation, by the Gohars’ 11 year old daughter, that her father has sexually molested her, is

his attorney are asserting. As a family therapist, | believe the child protective system necds 1o make a
judgment_about this matter before a_parenting plan is finalized, 1 also believe the child should be

scxually abused children and with families.
Finally, the report of the Guardian Ad Litem, which indicates that Ms. Gohar is an unbalanced and

menial health
records bul sentences taken out of context a letter [ wrote for Ms. Gohar some time ago and
| ass m_Mr. Gohar’ a ions.
Thank you for your attention lo these vital matters, to sccuring the well-being and safety of the
Gohars’ children, as well as a just settlement for Ms. Gohar.

Declaration (DCLR) - Page 2 of 3
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006)



(Attach Additional Pages if Necessary and Number Them.)

| declare under penalty of perjury under the laws of the statc of Washinglon that the foregoing is true and
correct.

Signed at E'LW!&??L , [City] }f/ﬁ [State] on /0/3/'//& [Date].

ﬂ?g‘ | G4, LK, 2
Signgture ofl)f;anml Zé or Type N M Z}yﬁr—

Declaration (DCLR) - Page 3 of 3
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006)



SONYA XKRAS
COUNTY .
SNOHOMISH

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH

In re: )
) Ne. 12-3-00776-6

Petitioner, )
vs. ) CERTIFICATE OF COMPLETION

Respondent, ) OF PARENTING SEMINAR

THIS CERTIFIES THAT
Theresa 6ohar
HAS COMPLETED:
FOR THE KIDS' SAKE: A PARENTING SEMINAR

Date: July 7, 2012 Location: Everett, Washington

éemii& Staff i Seﬁar Staff
]



MATTHEW GOHAR

YELLOW - 8/30/2012

/#G‘\\‘ .’/" ~
\ 2 I o

TAEKWONOD MUAY THAI KiCKBOXING WEAPONS

T Strllung

Erik Wray - Sth Degree Black Belt Jeremy Molley - 5th Degree Black Belt



October 29, 2012

To Whom I't May Concern,

I am Matthew Gohar's second grade teacher at Discovery Elementary in
Everett, Washington. Matthew is a very sweet boy with no behavior concerns in
the classroom. In fact, I often point him out to the class as a role model for
classroom behavior. He is very engaged in his academic work. He is a very quiet
boy, but does not appear to be sad or withdrawn. He is an active participant in
class and seems quite happy.

Please feel free to contact me with questions or concerns.

Sincerel

Lisa Dodson
Discovery Elementary
(425) 366-2700

dodsonl|@mukilteo.wednet.edu



)
NW PEDIATRIC DENTISTRY

October 24, 2012

To Whom It May Concern:

This is to inform you that we saw Catherine Gohar in our office today, October
24, 2012 for dental care.

We ask that you please excuse this absence. If you have any further questions
please contact our office at 425-289-1918.

Sincerely,

y Gans
Client Care Representative
NW Pediatric Dentistry

JAMES M. THOMAS, DDS, MS, PLLC
1200 - 1121h Avenue NE, Suite 3275 | Bellevue. Washinglon 8004
p. 425.289.1918 | [. 866.399.7898 | www.nwpedo.com
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THE WHITE HOUSE
WASHINGTON

Janvary 20 2012

Please accept my congratulations on receiving the Presideni’s Education
Award. [ am pleased to join your family, friends, and teachers in
recognizing this outstanding accomplishment.

Education is the key to ensuring our Nation's young people gain the skills
and knowledge necessary to achieve their dreams and succeed in the 21st
century. By eaming this honor, you have shown a commitment 10 working
hard in the classroom and to meeting the highest academic standards.
Students like you will chart the course of our country’s unwritten history,
and [ commend you for setting a powerful example for all young
Americans.

1 encourage you to always set your sights high, and [ wish you the very
best in the years ahead.
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To:Ca.khma.g_Czd:m( Class: 0¥, Lar s

You have been selected to participate in an anti-bullying workshop on September
26™. The focus of this fraining is to educate student leaders on how to prevent bullying
and spread positive leadership. There will be an assembly for the entire school at 8:30
AM and then you will stay in the gym and participate in the workshop for the remainder

of the day, from 9:45 - 3:00,

You will not be able to attend regular lunch with the rest of the school. Instead
we will have sack lunches. You can either bring your own sack lunch or we can order you
one from the cafeteria. If you receive free lunch or reduced price lunch, your sack
lunch will be free or reduced. If you pay full price for lunch and you want to order a
sack lunch you will need to pay full price for it.

If you are unable to attend this workshop we need to know today!

T
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You have been selected to participate In an anti-bullying workshop on September

26™. The focus of this training is to educate student leaders on how to prevent bullying

and spread positive leadership. There will be an assembly for the entire school at 8:30

AM and then you will stay in the gym and participate in the workshop for the remainder
of the day, from 9:45 - 3:00.

You will not be able to attend regular lunch with the rest of the school. Instead
we will have sack lunches. You can either bring your own sack lunch or we can order you
one from the cafeteria. If you receive free lunch or reduced price lunch, your sack
lunch will be free or reduced. If you pay full price for lunch and you want to order a
sack lunch you will need to pay full price for it.

If you are unable to attend this workshop we need to know today!
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INDIVIDUAL SCORE REPORT
Measurements of Student Progress

Spring 2012

stupenT NaME: CATHERINE M. GOHAR
STATE STUDENT ID; 3898 072 257

GRADE 5

DISTRICT: MUKILTEQ SD
SCHOOL: DISCOVERY ELEMENTARY

How did CATHERINE perform on the state tests?

Passed Scale Student’s

tests? Score Proficiency Level
Reading YES 434 Level 4 (Advanced)
Math YES 441 Level 4 {Advanced)
Science YES 433 Level 4 {Advanced)

What do CATHERINE'S scores mean?

It's important to remember that state testing is one of many key measures of
a student’s academic performance. Your child's scores should be considered
with other information, such as classroom assignments, tests and grades. If
you have a concern about CATHERINE'S score or academic performance,
please talk to her teacher or counselor to determine specific strengths and/or
weaknesses.

What do the proficiency levels mean?

Level 4: Advanced, or exceeds standard. Represents advanced mastery of a
subject’s skills and knowledge. Considered as passing.

Level 3: Proficient, or meets standard. Represents mastery of a subject’s skills
and knowledge at grade level. Considered as passing.

Level 2: Basic, or below standard. Represents some mastery of a subject’s
skills and knowledge. Considered as not passing.

Level 1: Below Basic, or well-below standard. Represents little to no mastery
of a subject’s skills and knowledge. Considered as not passing.

Scores and Proficiency Levels

levell | tevel2 Level 3 I Level 4

Reading 434
s 374|375 399|400 ‘4n a2 475

Math 441
200 374|375 399|800 TTazg|aa0 " Tss

Science 433
200 374|375 199fa00 431432 S0

How to read the chart above

For each test taken, the chart above shows CATHERINE'S scale score, her
proficiency level and the scare range of each level. See definitions of
proficiency levels to the left.

Reading: Her scale score is 434. This falls within the score range of 422-475,
which is passing (Level 4).

Math: Her scale score is 441. This falls within the score range of 440-575,
which is passing (Level 4).

Science: Her scale score is 433. This falls within the score range of 432-550,
which is passing (Level 4).

For more Information about state testing, please visit www WATesting.com
For statewide, district and school results, please visit the Washington State Report Card at hitp://reportcard.osoi k12.wa.us
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GroupHeaith.

4/17/12012

MEDICAL CLEARANCE

RE: Matthew K Gohar
Medical Record Number: 03237708
Date of Birth: 8/8/2005
REASON FOR DISABILITY: lliness and fever for two days
DISABLED FOR: School - as of date: 4/17/2012
MAY RETURN TO: School when he has not had fever for 1 day
=

HERVEY FROEHLICH, MD

Everett Pediatric

2930 Maple St.

Everett, WA 98201-4261
425-261-1500



Page: 1

Repon Date: 4M62012 Office Vis its
Grouped by Student
Discovery Elementary
[Student _ - -Grade Gender - T
|Gohar, Matthow K (1644267) 1 [] Visit Date TimeIn _ Time Out Conf |

Visit Type: lliness 04/16/12 10:24 AM 10:34 AM

Seen By: Franz, Sheliey [8010]

Reason: Temperature Check l'&\'\}? /{’)9 LC‘

Qutcome: Sent Home
HoP | Office pes

(st vy Tl

i\’h.xj cedunn 4p sdnool CLbJ(Qv’" —l@m&')- IS
normar o 24 hrs
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RE: Matthew K Gohar
Date of Birth: 8/8/2005

To whom s may concem:

Matthew is up to date on his Preventative Visits.
Last Well child visit was 11/10/2011.

He Is current on all of his irnmunlzaﬂons._

| prbooik—

m Rosenb RN
ERVEY FROEHLICH, MD
Everatt Group Health

2930 Maple Street

Everett Washington 98201




Jul 23 2012 12:25PM HP LASERJET FAX

To Whom It May Concern:

Matthew and Catherine Gohar have been established patients at NW Pediatric Dentistry
with Dr, Thomas since 8/24/2010. Following their initial exam, both Matthew and

Catherine have seen Dr. Thomas consistently for their routine cleaning appointments !

every six months. Both Catherine and Matthew have completed all necessary treatment
recommended by Dr. Thomas in the past Recently seen in May and June 2012,
Catherine and Matthew are currently scheduled for their routine cleaning appointment on
November 12, 2012,

Please do not hesitate to contact the office with any further questions or concerns
regarding Catherine and Matthew Gohars oral health care.

Thank you,

Kelley
Practice Manager
425-301-2969

JAMES M. THOMAS, DDS, MS, PLLC
1200 - 112th Avenue NE, Suite 8275 | Bellevue, Woshingion 98004
. 425.289.1918 | . B66.399.7898 | www.nwpedo.com
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NW PEDIATRIC DENTISTRY r
Matthew Gohar May 8, 2012
The following is an estimation of your recommended treatment. Estimated ||
Insurance benefits are listed below. This estimate s not a guarantee of payment :
from your insurance company. If you have any questions regarding the i
following Information, please call the office. !
. {
Procedure . Thert Fes| Affowed| Insurance| Balance|Bxpl ||
GESIA - NITROUS OXQ 25.00 25.00 0.00 25.00| 0% ||
(lsl::!lin{n . __,,_5 ;
Sealant - Per Tooth 3 50.00 35.00 39.00 0.00 | 1009 II
Exiraction, Erupted Tooth Or |G 151.00 116.00 58.00 58.001 50% |}
Bxpose ]
Sealant - Per Tooth 14 50.00 35.00 39.00 5.00 | 100% [}
Sealant - Per Tooth 19 50.00 39.00 33.00 0.00{100%
Seabnt - Per Tooth 30 50.00 39.00 39.00 0.00(100% []
Reduce Balanos - Write-off -79-00 3'
Total 297.00 297.00 214.00 83.00 .
i)
¥
Total fee for above procedures: 376.00 |
Dr. Thomas’ discount by actepting your insurance: -79.00 |
Your Insurance company may pay: 214.00 ;’
In which case you would pay: 83.00 L
F
*NW Pediatric Dentistry is not responsible for previcus dantal providens hilling z
practices that have bean appiled to these years' (nsurance madmums. It is the |
Regardless of any above estimated Insurance coverage, I understand that any ¥
fees incurred will be my responsibllity and I will keep my account current.
Signed Date_{/25/12
L
JAMES M. THOMAS, DDS, MS. PLLC
1200 112/n Avenue NE, Suite 5275 | Bellevue. Woshingion 78004
p. 425.289.1918 | f. B64.399.7898 | www.nwpedo.com
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7R3/2012

RE: Catherine M Gohar
Date of Birth: 7/28/2001

To whom is may concem:
Catherine is up to date on her Preventative Vislits,
Last Well child visit was 11/10/2011.

She Is current on all of her immunizations.

am Rosenbach RN
HERVEY FROEHLICH, MD
Everett Group Health

2930 Maple Street

Everett Washington 88201



Ms. Dodson's

WEEKLY COMMUNICATION

Name .WJHW vate [~ 26~) >

Behayi
_Agé lent behavior_. Thank Youl . Satisfactory behavior_.no worries|
enjoy your positive artitude! ——_Your behavior is improvingl Good!
You have been talking too much in class. —Your behavier has been dlsrupting our class.

__ You to get along with your closmates,

etion
Your work is neat with good handwriting. Jnigm\mm completed on time.
jﬂeﬂeﬁmsm e _You are improving_keep trying.

Some agsignments are not done neatly. — You have late or missing assignments.

You missed ___ recesses this week due to:___ late/missing work or___behavior,
The following assignments were:____late_ incomplefe___missing

s Habits
'au always try your best_wonderfuill You can do better... please fry harder.
You use your class time well_good. — . Effart put Inte assignments i minimal.

Please organize your notebook/desk.

Teacher Comments Parent Commants
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Ms. Dodson's
VVFEEKI_.“?". COI‘AMIJ EJICA TIOF\]

Name ’J/)_/l ﬁ‘f/-Mw/w Date /() ’/ (7 = }

Bey{
b cellent behavior...Thank You! Satisfactory behavior_no worries!

I enjoy your positive attitude! —Your behavior is improving! Good!
You have been talking too much in class, Your behavior has been disrupting our class,
You need to get along with your classmares.
Work Completion
our work is neat with good handwriting. All assignments completed on time.
our good effort shows. You are improving..keep trying.

Some assignments are not done neatly. You have late or missing assignments.

You missed ____ recesses this week due to:___ late/missing work or____behavior.

The following assignments were: late incomplete___missing
Study’Habits
ou always try your best..wonderfulll You can do better... please try harder.
You use your class time well..good. Effort put into assignments is minimal.
_____Plense organize your notebook/desk.
Teacher Comments Parent Comments

(lonferencs
,"e.pmm[lw’

Mon. Vet 27

\[‘

A0
ZSE _

Teacher Signature Parent S‘gnmfxre
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Ms. Dodson's
WEEKLY COMMUNICATION

Name, m/](/'t*-‘f/wd bats JU ~ I 2 “J S

Behavior
fxoelicm behavior...Thank Youl Satisfactory behavior...no worries!
T enjoy your pasitive attitude! ——_Your behavior is improving! Good!

Your behavior has been disrupting our class.

You have been talking too much in class.
You need to get along with your classmates.

Work Completion /
All assignments completed on time.

Your work is neat with good handwriting.
You are improving..keep frying.

—__Yéur good effort shows.
Some assignments are not done neatly. You have late or missing assignments,

Yeu missed recesses this week due to:__ lote/missing work or____behavior.
The following assignments were:____late____incomplete____missing

Studd Habits
You always try your best_wonderfulll You can do better... please try harder.
You use your class time well_good. —__Effort put into assignments is minimal.

____Please organize your noteboaok/desk.

Teacher s Parent Comments

Teacher Signature Parent Sign‘u%ure




Ms. Dodson's
WEEKLY COMMUNICATION

Name m/?fl‘f"{/t%w’ Date /O" 5 7} o

Y gxuﬂem behavior.. Thank Youl —Satisfactory behavior..no worries|
I enjoy your positive attitude! Your behavior is improvingl Sood!
You have been talking too much in class, Your behavior has been disrupting our class.

You need to get along with your classmates.

W, pletion
our work is neat with good handwriting. All assignments completed on time.
r good effort shows, You are improving..keep trying.
}£Some assignments are not done neatly. You have late or missing assignments.

You missed recesses this week due to:__ late/missing work or____behavior.
The following assignments were: lote incomplete___missing

Stydy Habits
You always try your best..wonderfulll You can do better... please try harder,
You use yaur class time well..good. Effort put into assignments is minimal.

Please organize your notebook/desk.

Teacher Comments Parent Comments

:fjr‘ k—c ol [~

Teacher Signature Parent Signature




Ms. Dodson's

WEEKLY COMMUNICATION

GAHhew  owe Tp1-1 >

Bz(y(
llent behavior .. Thank Youl —_Satisfactory behavior..no worries!

ce
enjoy your positive attitudel Your behavior is improving! Goodl

Your behavior has been disrupting our class.

You have been talking too much in class.
You need to get along with your classmates.

Wo['k Completion

/ work is neat with good handwriting. All assignments completed on time.
our good effort shows. Y;ﬁ are improving_keep trying.
ome assignments are not done neatly. ou have late or missing asgignments.
You missed recesses this week due to:__ late/missing Work or____be C
The following assignments : Igte_____incomplete_\/ missing J
‘:’Hﬂ(ﬁm nomluw or [L
[ / \
Stugf Habits '
You always try your best_wonderfulll You can do better... please try harder.
—_You use your class time well..good. —__Effort put into assignments is minimal,

Please organize your noteboak/desk.

Teacher Comments Parent Comments

i g
U e :g\r halgine)
b a1 sctedt
: WE D Wiy o home Wil u | peat |\ 6™ -

== No ol et

Teacher Signature Parent Signature
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hv PEDIATRIC DENTISTRY

07/26/2012

To Whom It May Concem:

Matthew Gohar was initially seen at NW Pediatric Dentistry for a limited exam on
February 26, 2009 to evaluate decay diagnosed by previous providers. Mom stated that
she was unsatisfied with previous provider and was seeking a second opinion for
possible treatment.

Following radiographs and an examination, Dr. Thomas diagnosed multiple caries lesions
that required full mouth rehabilitation under general anesthesia due to Matthew's age
and cooperation. A health and physical was completed by Matthew’s pediatrician on
March 5, 2009 In order to dear Matthew for treatment under sedation.

On March 11, 2009, after the collaboration of dental anesthesiologist Or. Donald Lee and
Dr. Thomas, Matthew’s treatment was safely completed. The following teeth were

restored:

- A-0L

- B-0OB

- C-F

- D - MIFLB, anterior composite crown
- E - MIFLB, anterior composite crown
- F - MIFLB, anterior composite crown
- G - MIFLB, anterior composite crown

After treatment, the Gohar family was given post-op Instructions and advised to return
to NW Pediatric Dentistry for a routine cleaning In six months. Matthew has continued
routine cleanings every six months since the completion of his treatment.

Dr. James M. Thomas

JAMES M. THOMAS, DDS M35 PLLC

poLds 2EY i1 0 B, sie Ty v nwpodo com
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NW PEDIATRIC DENTISTRY

October 24, 2012

To Whom It May Concern:

This is to inform you that we saw Matthew Gohar in our office today, October 24,
2012 for dental care.

We ask that you please excuse this absence. If you have any further questions
please contact our office at 425-289-1918.

Kelley Ganske
Client Care Representative
NW Pediatric Dentistry

JAMES M, THOMAS, DDS, MS, PLLC
1200 - 1121h Avenue NE. Suiie B275 | Bellevue, Washington 98004
p. 425.289.1918 | 1. B66.399.7898 | www.nwpedo.com
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PEDIATRIC DENTISIRY

o

May 8, 2012

To Whom It May Concern:

This is to inform you that we saw Matthew and Catherine Gohar in our office
today, Tuesday, May 08, 2012 for dental care.

We ask that you please excuse this absence. If you have any further questions
please contact our office at 425-289-1918.

JAMES M, THOMAS, DDS. M5, PLIC
B A Asp gmonl BuTT@ BUSG Hetile Bt UL e gl

B&6e.37F 1Bya b o o



MyGroupHealth - Letters KA &

Letters & Vision Prescriptions aseu s service

CHETT N v e e T e e a0 MAIH O o a1t g a0 sy,

&

GroupHealth
3/21/12012

Patient;

Matthew K Gohar
14521 Meridian Pl W
Lynnwood WA 98087

To whom it may concern:

Matthew was seen today for his iliness by the pediatrician (3/21/2012). Please excuse him from
school today. He will be able to return to class tomorrow (3/22/2012).

If you have questions, please contact us at 425-261-1500.

Sincerely,

Andrew Lee, MD

4 BACK YO LETTER LIST

https://member2.ghc.org/mychart/inside.asp’mode=letters&id=| 3/24/2012



Repon Dse 702 Office Visits e
Grouped by Student
Discovery Elementary

[Student ] Grade Gendor. ]
[Gohar, Matthew K (1644257) 1 M Visit Date Timein Time Out Conf
Visit Type: Iliness 04/17112 BS5 AM 940 AM

Seen By: Franz, Shelley [8010)

s temy 99§
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H q]/l(\) ‘}'Q,lmf)
a4 e M
| Shelley Eran 7
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Theresa’s for kids’ sake seminar certificate
Filed on july23, 2012
Trial exhibit 4 (CP 92, 295)
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Superior Court of Washington
County of Snohomish

I

FILED

B0

i 2.3 2007

SONYA KRASKI
SNOHOMISH COUNTY CLERK
ZY-0FFIGIO 0 594 OF COURT

In re the Marriage of:
SAMIR AZIZ GOHAR, No. 12-3-00776-6
Petitioner,
and Cover Sheet “For the Kids’ Sake”
THERESA IBRAHIM GOHAR,
Respondent.

Sec attached hcreto Certaf' cate of “For the Kids’ Sake” Semlnar

Submitted this 23rd day of July, 20]2 /

Ellz.a et A. Michelson, WSBA #11239

Attorney for Respondent

Cover sheet “For the Kids® Sake” - Page 1 of |

COPY SENT T CNENT.

MAIL O " 'ei

ELIZABETH A. MICHELSON

Attorney at Law

2820

QOakes Ave., Suite D

Everett, WA 98201

N

425-258-4208
25-293-0331 fax




IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH

In re:
No. 12-3-00776-6

CERTIFICATE OF COMPLETION
OF PARENTING SEMINAR

)

)

Petitioner, )

vs. )
)

Respondent,

THIS CERTIFIES THAT

Theresa Gohar

HAS COMPLETED:

FOR THE KIDS® SAKE: A PARENTING SEMINAR

Date: July 7, 2012 Location: Everett, Washington

E]Mé(t,i é?i}gzl:ﬁ?%/ ( !éézzg:ilé: oy !,_{[7
emi Staff Semjnar Staff




Catherine’s protection case # 12-2-013941 (CP 188)



SORYA mhghl

¥ CLERK
sunagafw €0. WASH
Superior Court of Washington
For Snohomish County 1 2 2 0139 4 ' 1

No.

Thevesa T G-phoy

Petitioner Petition for Order for Protection
) vs. (PTORPRT)

Respondent ’l ;

1. 01 am a victim of domestic violence commitied by the respondent.

& A member of my family or household is a victiin of domestic violence committed by the
respondent.

Ot am s O guardian O guardian ad titem O next friend of a minor who is 13 1o 1S ycars of age and
is a victim of domestic vinlence in a dating relationship with a person age 16 or older. The name
of the minor viclim is . . This person's
identifying information is prov in‘paragraph 5 below.

2. I& The victim lives in this.county.
O The victim.lefi their residence because of abuse and this is the county of their new or former

residence.

3. The victim's age is: Respondent's age is:

B8 Under 16 O 16.0r 17 (J 18 or over O Under 16 CJ16 or 17 B 18 or over

4. The victim's relationship with the O current or former dating O in-law

n is: s relationship E parent or child
spouse osformesspouse | O stepparent or siepehild blood relation other
rent of a common child - Q. O current or former than parent or child

eusran-o9 former cohabitam as cohabitan! as roommale

intimate pariner, including current or

former regisiered domestic partner ﬂ¥ ¢ gﬁ"
' sSept-ae//

WPF DV-1.015 Mandalory (06/2012) - RCW 26.50.030

BW’H . CaspAype
S:FORMSWCOURTSERVICES\WMaster Forms\Palition for Crder lor Protection.doc 1. 2 2 [} /
Pelition lor Order for Protection (PTORPRT) - Page 1 ol 6 g

T. By:

\



S. Identification of Minors (if applicable) (0 No Minors involved.
Name How Related to Resides

!F’mt. Middle Initilli l..as(l Age Race Sex | Petitloner Respondent with
Y t £ | Mathey | Therese
L Matthew . Codayl 7 Amenian | M | MoThey | _ﬂa:t:hu_75"“"

6. Other cour! cases or other restraining, protection or no-contact orders involving e, the minors and
the respondent:

Case Name D Vo e
Case Number 193 w
Court/County _| Seias /sckamish

Check the box for each typc of reliel you are requesting, for each iype of order you need.
Temp: 1 Request a Temporary Order for Protection, effective until the hearing, because an
Emergency ExIsts as described in the staiement below. A temporary proleciion order
should be issued imimediately without nolice to the respondent, to avoid irreparable injury.
Full: 1 Requesi a “full” Order for Protection, following a hearing.

Temp Full
| 1

L]
B’ . | ' Restrain respondent from causing any physical harm, bodily injury. assauli.
_including sexual assault, and from molesting, hurassing, threaiening, or stalking
M me 8 the minors named in paragraph 5 above O these minors only:

(If the court orders this relicl, and the respondent is your spousc or former
spouse, the parent of a common child, or a current or former cohabitant as
inlimate partner, including a current or former regisiered domesiic parwner, the
respondent will be prohibited from possessing a fircarm or ammunition under
federal law for the duration of this order. An cxception exists for law
enforcement officers and military personnel when carrying
depanumenygovernment-issued firearms, 18 U.S.C. § 925(a)(1).)

& W | ? Restrain respondent from harassing, following, keeping under physical or
electronic surveillance, cybersialking as defined in RCW 9.61.260, and using
telephonic, audiovisual, or other electronic means to monitor the actions,
focations, or wire or electronic communication of & me 8 the minors named in
paragraph S sbove [J only the minors listed below; [ members of the victim's
household listed below [ the victim's aduli children listed below:

S\FORMS\FCOURTSERVICE SWaster Forms\Petition for Order for Pratection.doc
Petition for Order for Protection (PTORPRT) - Page 2 of 6
WPF DV-1.015 Mandalory (06/2012) - RCW 26.50.030



Temp Full | Temporary Order, effective until s hearing: Full Order, effective following a hearing.
i |

B B | ? Restrain respondent from coming near and from having any contact
whatsoever, in person or through others, by phone, mail, or any means, direcily
or Indirecty, except for mailing of court documents, with @ me {8 the minors
named in paragraph 5 above, subject to any court-ordered visilation [ these
minors only, subject 10 any court-ordered visitation:

= [ | ¢ Exclude respondent from I our shared residence B my residence

B my workplace O my school B the residence, day care, ‘or school of 8 the
minors named in paragraph 5 above [ these minors only:

O other:
You have a right to keep your residential address confidential.

* Direct respondent w vacate our shared: residence and restore it to me.

WO
B a

¢ Prohibit.respondent fromn knowingly coming within, or knowingly remaining
within (distance) of (8 our shared residence fd my residence
ﬁmy workplace L] my school Oshe day care or school of @ the minors named in
paragraph 5 above. [J these minors only:

O other:

D a { Grant me possession of essential personal belongings, including the following:

w] O | ® Grant me use of the following vehicle:
Year, Make & Model Liccuse No.

(m] O | *Other.

N/A §0 | "°Direct the respondent to participate in appropriate treatment or-counseling
services.

N/A " Require the respondent to pay the:fees and costs of-this-action.

BH

N/A " Remaln Effective longer than one year because respondent is likely to resume

acts of domestic violence againsi:me if the order expires in a year.

Check the following onlyif you are requesting protection involving pets.

N/A R | ®Grantme exclusive custody and control of the following pet(s) owned,
possessed, leased, kept, or held by me, respondent, or a minor child residing with
either me or the respondem. (Specify name of pet and type of animal.):

SAFORMS\FCOURTSERVICE SWaster Farms\Petilion for Ordar for Pratection.doc
Petition for Order lor Prolection (PTORPRT) - Page 3 01 6
WPF DV-1.015 Mandatary (06/2012) - RCW 26.50.030



N/A O | " Prohibit respondent from interfering with my efforts to remove the pet(s)
named above.

N/A O | “ Prohibit respondent from knowingly coming within, or knowingly remaining
within (distance) of the following locations where the pet(s) are

regularly found:
Dmm:mﬂmﬂwwudwmuepywmdeml address
confidemial.) OJ Park
O other:

Check ths following only if you are requesting protection involving a'minor:
] B | ' Subject 10 any court-ordered visitation, Grant me the carc, custody’and control
of @ the minors named in paragraph 5 above [ these minors only:

] ¥ | " Restrain respondent from interfering with my physical or legal custody of
] the minors named in paragraph S above (] these minors only:

5] D& | " Restrain ihe respondent from removing from the state: B the minors named in
paragraph S above [ these minors only:

Request for Special Assistance From Law Enforcement Agencies:

| request the court order the appropriate law enforcemment agency (o assist me in obiining:

B Possession of my residence. (] Possession of the vehicle designaled above.

O Possession of my cssential personal belongings at [J the shared residence [ respondent's residence
3 other locarion

B Custody of i the minors named in paragraph § above [l these minors only (if appl:cablc)

O Outher; -
Z “Domestic violence™ means physical harm, bodily injury, assault, including scxual assault,

stalking, Or inflicting fear of imminent physical harm, bodily injury or assaull between family
or household members. :

Statement: The respondent has committed acts of domeslic violence as follows. (Describe specific
acts of domestic violence and their approximate dates, beginning with the mosi recent act. You may
want to include police responses.)

Describe the most recent violent act, fear or threart of violence, and why the iemporary order should be
emcred today without notice to the respondent: —M—GOEV—J—WL

— - ] TR, a7l 5 o Al " Do
P T TR AR e ) N o S ST
- = 1 - e 4 = x oo acy "
SAFORMS\FCOURTSERVICES\Master Forms\Petition for Order for Protection.doc qivie
Pelition for Order for Profection (PTORPRT) - Pege 4 of 8
WPF DV-1.015 Mandalory (06/2012) - RCW 26.50.030 .
on lo (23 /2012

T frwd oofoe Come Mo danghter Told e



Descnbe lh: past n:ld.cnls whzre you expenenced vtolem where you were afﬂnd of injury or where
the uspondcm threatened to harm or kill you:

Describe any stalking behavior by respondent, including use of telephonic, audiovisual or elecironic
means (o harass or monitor:

SAFORMS\FCOURTSERVICES\WMasler Forms\Petliion for Order for Proiection.doc
Paiition for Order for Profection (PTORPRT) - Paga 5 ol 6
WPF 0V-1.015 Mandatory (08/2012) - RCW 26.80.030



Describe medical reatment you received and for what:

Describe any threats of suicide or suicidal behavior by the respondent:

.
- ' - ) = -+ g o = L A PP, . X - o«
s ad 7%y g

PSR e be s ':,'(:.n
Does the respondent own or possess firearms? (JYes [ONo Do’ T ¥Cnel/

Does the respondent use firearms, weapons or ohjects (o threaten or harm you? Please describe:

If you are requesting that the protection order lasis longer than one year, describe the reasons why:

Other:

{Continuc on separaie page if necessary.)
Check box if substance abuse is involved: [] alcohol O drugs {J other
O Personal service cannot be made upon respondent within Lhe state of Washington.

I centify under penalty of perjury under the laws of the state of Washingion that the foregoing is true
and correct. |

Dated: _ja/2%/2012 al e+t , Washington.

Signarure of Petitioner
You have a right to keep your residential address confidential. 1f you have one, please provide an
address, other than your residence, where you may receive legal documenits:

S:\FORMS\FCOURTSERVICE SWMasier Forms\Petilion for Order for Proleciion.doc
Patition for Order for Protection (PTORPRT) - Page 6 of 6
WPF DV-1.015 Mandalory (06/2012) - RCW 26.50.030



e CHILDREN'S ADMINISTRATION In-Home Safety Plan
b~y Safety Plan [0 Out-of-Home Safety Plan

|y~ rrre—— [] No Safety Plan Required
A Salety Plan is required for sll children where there is a safety threat(s) indicated on the Safety Assessment. The
Safety Plan is a written arrangement between a family and Children’s Administration that identifies how safety
threats (o a child will be immediately controlled and managed. Note: When creating an In-Home Safety Plan the
following criteria in the Safety Plan Analysis must be present.

o There is at least one parent/caregiver ar adult in the home.

e The home is calm enough to allow safety providers to function in the home.

¢ The adults in the home agree to cooperate with and allow an In-Home Safety Plan,

» Sufficient, appropriate, reliable resources are available and willing to provide safety services/tasks.

CASE NAME CASE NUMBER
GOHAR, THERESA 1755765

SOCIAL WORKER NAME TELEPHONE NUMBER
SOHLBERG, HEATHER, L. (425)673-3100
SAFETY PLAN PARTICIFPANTS DATE OF BIRTH
GOHAR, SAMIR (101164697) 09/01/1968

GOHAR, THERESA (101164698) 121571978

GOHAR, MATTHEW (101 164699) 080872005

GOHAR, CATHERINE (101 164700) : 0728/2001

SAFETY ACTIVITIES/TASKS

Identified Safery Threat(s):

17. Child sexual abuse is suspecied, hlomm'ed.ardmmnuga_nm soxual abuse is likely to occur.
Aclivities/Tasks: START TARGET

Child Foeused Activity DATE:  jo24n012  ENDDATE: 95310012

What will be done: (Describe activities/tasks that will be done to manage the child's safety, how the plan will
work, elc.)

The mother will not allow any contact between the father and the children until Snohomish County Sheriff has completed
their investigation and approved contacy.

By Whom:

mother

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur)

until Snchomish County Sherifl has completed their investigation and approved contact

Identified Safety Threal(s):

17._Child sexual abuse is suspected, has occurred, or circumstances suggest sexual abuse is likely to occur.
Activities/Tasks: START TARGET

Child Focused Activity DATE:  on¢n012  ENDDATE:  jon12012

What will be done: (Describe activities/tasks that wiil be done to manage the child's safety, how the plan will
work, etc.)

The mother will not discuss the aflegations with her children and will make no negative comments about the father while

DSHS 18-260 (REV. 12/2010) - TRANSLATED Page |5



Snchomish County SherifT investigation is in process.

By Whom:

mother

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those limes the threal is likely to occur)
unti) Snohomish County Sheriif has completed investigation

ldentified Safety Threat(s):

7. MWMBMWMUW@E& sexual abuse is likely to ocowr.
Activilies/Tasks: START TARGET

Other ‘ DATE: 01472012 END DATE: 1202012

What will be done: (Describe activities/tasks that will be done to manage the child's safety, how the plan will
work, etc.)

The mother will request a termporary restraining order between the children and their father through Snchomish County
Superior Coun, pending cuicome and recommendations of Snohomish County Sheriff investigation

By Whom:

mother

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely 10 occur)

until investigation has been completed

COMMENTS: Document pertinent safety related information regarding: Conditions for Retum Home, Tria!
Retum Home, reunification with a non-custodial parent, étc...

Reporting Concerns: 1o case of Emergency or immediate safery threats, call 911,
For questions or concems regarding the Safety Plan, participants should contact the Social Worker a1 the
telephone number a1 the top of this plan or Central [ntske at 1-866-363-4276 evenings or on weekends and
holidays.

Failure 10 comply with this agreement may result in the filing of a dependency petition and recommendation that
the child or children be placed out of the home.

SIGNATURES

SIGNATURE SIGNATURE DATE

DATE
lofay¥/az12

Y4
SIG DA SIGNATURE DATE
W&w“ ‘ 1@.{! 2
SI RE 5 DATE/ SIGNATURE DATE

DSHS 15-258 (REV, 12/2010) - TRANSLATED Page |6




CHILD CUSTODY INFORMATION SHEET Naz 2 0 1 3 9 4 l

If you are sceking protection for your child(ren) from domestic viglence or are requesting castody of
your child(ren), plcase answer the questions and provide the information requested in paragraphs A -
E below and check the boxes about the court’s jurisdiction tkat apply to your case:

Information for the courts:

A. Do the child(ren) listed in Paragraph 5 of the petition currently live with you? If m‘&: ONo
not, with whom do the child(ren) currenily live?

B. Do you know of any other court cases involving the child(ren)? If known, list: E Yes |ONo
the court the case number the kind of case
‘ -3- -b Rivrce
Conact,

C. Have you been involved in any other litigation concerning custody or visitation with | Yes |0 No
the child(ren) in this or any other state? If known, list the court, the case number
and the date the parenting plan, residential schedule, visitation schedule or cusiody
decrec was entered:
the court the case number the date

D. D6 you know of any persons, other than you and the respondent, who claims righis | Yes |§d'No
of custody or visitalion with, the child{ren)? If known. lisl their names in the space
pravided helow and their prescni addresses in the Confidential Informativn Form:
Name
Name
Name . N

E. List the places where the children have lived during the past five years, the dales they lived there and
the persons with whom they lived. (The present addresses of those persons must be listed in the
required Confidential Information Form.)

| P N A 980 8F. 2008321

o ORiGINA

WPF DV-1.030 (972001) - RCW 26.050.030, 26.27.201 - .291
CLERK'S OFFICE: S:\FORMS\FCOURTSERVICES\Master Forms\Child Information Sheet.doc



Jurisdiction:

‘This coiirt has jurisdiction over this proceeding for the reasons below: [Check all the boxes that apply
10 your case.)

‘W | This court has exclusive continuing jurisdiction. The court has made a child custody, parenting
plan, residential schedule or visitation determination in this matter before and retains jurisdiction
under RCW 26.27.211.

I8 | This state is the home state of the children because:
B the children lived in Washington with a parent or a person acling as a parent for at least six
consecutive months immediately before the beginning of this proceeding.
the children are less than six months old and have lived in Washington with a parent or a
person acting as parent since birth.
any sbsences from Washington have been only temporary.
Washinglon was the home staie of the children within six months before the beginning of
this proceeding and the children are absent from the state; bul a parent or person acting as
parent continues to live in this state.
M | The childrén and the parents, or the children and at least one parent or & person xcting as a
parent, have significant connections with this state other than mere physical presence; and
substantial evidence is available in this state concerning the children's care, protection, training
and personal relationships and
the children have no home sinte elsewhere. )
[0 thecchildren's home stare has declined to exercise jurisdiction on the ground that this staie is
the more appropriate foruny under RCW 26.27.261 or 271.
3 | All courts in the children’s home state have declined (o exercise jurisdiction on the ground that d
court of this state is the more appropriate forum to delermine the custody of the children under
RCW 26.27.261 or .271.
() | No ather state has jurisdictiun.

B | This court has wemporary emergency jurisdiction aver this proceeding because the children are
preseit in this staie and the children have been abandoned, or it is nccessary in.an emergency lo
protect the children because the children, or a sibling.or parent of Lhe children is subjecied to or
threatened with abuse, RCW 26.27.231.

0o a

[ cerlify under penalty of perjury under the laws of the state of Washington that. the foregoing is true and
correct

Dated ‘ Inf;gl Aol at 24#!& ﬂ ., Washinglon
LY

Petitioner

CHILD CUSTODY INFORMATION SHEET - Page 2 of 2
WPF DV-1.030 (9/2001) - RCW 26.050.030. 26.27.201 - 291
CLERK'S OFFICE: S:AFORMS\FCOURTSERVICES\Master Forms\Child Informarion Shess. doc'
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SONYA KRASKI
;& UNTY CLERK
S SNOMOMHISH CO. WASH

Superlor Court of Washington Nol 2 2 01 3 94 1

For Snohomish Cﬁunm
]
Temporary Order for Protection and
Thevesa T Gohay _12/16/197€ Notios of Hearing (TMORPRT]

Petitioner _ DOB ke Aok Rt o 2002
AT Next Hesring Date/Time: 1:00pm
SQamiy A: Gohar /111988 | Ar: Snohomish County Courthauss, 1% Floor
Respondent DOB 3000 Rockefefier Avenye, Everett, WA 88201
E'mu'_ngz
Names of Minors: [ No Minors involved Respo nt identifiers
First Middle Lasi Age Sex Race Hair
Cathexine M. Gobay 1 [Male |ovoricam | BlaclR |
Height Weight Eyes
Matthew K. Gohay 7 5.9 .20 ogdn |

Respondent’s Distinguishing Features:

Caution: Access to weapons: L yes L1 no I unknown

The Court Finds:
The court has. jurisdiciion over the partics. the minors, and the subject malier. The respondent will be served
notice of his or her opporiumily to be heard at the scheduled hearing. RCW 26.50.070. For good cause shown;
the court finds thal an emergency exists and that a Temporary Protection Order should be issued withour notice 0
the ent'to avoid icreparable harm.
urt Orders:
. /Respondent is. Restrained from causing petitioner physical harm, bodily injury, assault, including
“scxual assault, and from molcsting, harassing, threatening, or swlking JXl petitioner (8 e minors
named in the 1able above [ these minoss only:

- Respondeni is Restrained from harassing, following, kecping under physical or elecironic surveitiance,
cyberstalking as defined in RCW 9.61.260, and using swelephonic, audiovisual, or other clectronic means
0 monilor ke actions, locatlons, or wire or electronic Mﬁﬂmﬂnm
named in the table above [J only.the minors listed below [J members of the victim's household listed below

O the victim's adult children lisied below:

‘Additional no contact provisions are on the next page.
The terms of this order shall be effective until: | the end of the hearing, noted above. | W

Toma Ord for Protection/NI of Hog (TMORPRT) - Page 1 of 4 OR\G\“M’ /)/

'WPF DV-2.015 Mandalory (6/2010) - RCW 26.50.030
SAFORMSFCOURTSERVICE SWoster FormsiTemporary Profoction Ordor.doc



Respondent is Restra/ned (rom coming near and from having any contact whatsoever, in person or
through others, by phone, mail, or any means, directly or indirecily, except for mailing or service of
process of court documents by a 3 party or contact by respondent’s lawyer(s) with ]l petitioner (/| the
minors named in the 1able above [ these minors only: Subject to future orders i Dissolution,
- Patemity or Non-Parental Custody

@. Respondent is Restrained from going onto the grounds of or ensering petitioner's 8l residence
Dmrblauﬂwﬁmlﬂﬂed:yurcorwholofﬁﬂcnﬁmnmmhmeubleabou

O these minors only: bl w—
Wother: The sChool of The mimg2a manad Aw o Non-PeremnI Custody aciipn.
(1 Petitioner's address is confidential. Bd’ Petitioner waives conflidentiality of the address which is:

4 621 mevidion PL W/ e wood ,wh 980 87
O 5. Peiitioner shall have exclusive right 1o the residence petitioner and respondent share. The
respondent shall immediately Vacate the residence. The respondent may take respondent’s
personal clothing and respondent’s tools of trade from the residence while a law enforcement
officer is present. OJ This address is confidential. [J Petitioner waives confidentiality of this
address which is:

~
(@. Respondeni is Prohibil

day care or school ol

from knowingly coming withjn, or knowj remaining within
(distance) of: petitioner's ) residence [A workplace [ school
the minors named in the 1able above (J these minors only:

; Subject to future ordere In DM“T“-
Haltes Palemity or Non-Parental Custody petion.
O 7. Poiitioner shall have possession of essential personal belongings, including the following:

1 O 8. Petitioner is granted usc of the following vehicle:
Year, Make & Model License No.

0 9. Other:

the following only il protection is granted involving a minor:
. Petitioner is Granted the temporary care, custody, and control ofql.he minors named in the

table above Subject 1o future qrders in Dissojut
O these minors only: Patemity or Non-Parentaf Cﬂxy m

 Respondem is Restrained from interfering with petitioner's physical or legal custody or
minors named in the table above [J Unsgubgoagm“w orders In Dissolution,
__Patemity ar Non-Parents

rents| Custody actien.

Temp Qo for Pralection/Nf of Hrg (TMORPRT) -Pege 2ol 4
WPF DV-2.015 Mongatory (6/2010) - RCW 26.50.030
S:\FORMS\FCOURTSERVICE SWasler Forms\Temporary Protoction Ordor.doc



Respoteienris Restrained from removing from the state Bilthe minors named in the wable above
O these minors only:

Subject 10 future orders in Dissolution, -
Patemity or Non-Parental Cuslody action.

The respondent is direcied 1o appear and show cause why this lemporary order should not be made effective for
one year or more and why the court should not order the reliel requesied by the pelitioner or other relief which
may include electronic moniloring, paymeat of costs, and wreatment. Fallure fo Appear at the Hearing
May Result In the Court Granting Such Rellef. The Next Hearing Date is Shown on
Page One.

Wamings to Respondent: A violation of provisions 1 through 6 of this order with actual eotice of ils
terms is a criminal offense under chapter 26.50 RCW and will gubject you g arrest. If the violation of the
protection order involves travel across a state line or the boundary of a tribal jurisdiction, or involves conduct
within the specisl maritime and rerritorial jurisdiciion of the United States, which includes tribal lands, you may
be subject 1o criminat prosecution in federal coun under 18 U.S.C. § 2261, 2261A, or 2262.

A violation of provisions 1 through 6 of this order is a gross misdemeanor uniess one of the following
conditions apply: Any assault that is 3 violation of this order and thst does not amount 10 assault in the firsi
degree or second degree under RCW 9A.36.011 or 9A.36.021 is a class C felony. Any conduct in violation of
this order that is seckicss and creates 8 substantial risk of death or sericus physical Injury to another person is »
class C felony. Also, a violation of this order is a class C felony if you have at least iwo previous convictions
for violating a protcciion order issued under Tiles 7, 10, 26 or 74 RCW,

if the court issucs 3 final protection order, and your relationship 1o the petitioner is thar of spousc or former
spouse, parent of a commeon child, or former or current cohabitant as intimate pariner, including o current or
former registercd domeslic panner, you may not possess a firearm or ammunition for as long as that final
protection order is in effect. 18 U.S.C. § 922(g)(8). A violation of this federal fircarms law carries a
maximum passible penalty of 10 years in prison and a $250,000 finc. An exceplion exists for law enforcement
officers and military personncl when carrying depariment/governmeni-issued fircarms. |18 U.S.C. § 925(a)(().
1f you are coavicicd of an offense of domestic vialence, you will be forhidden for life from posscssing »
fircarm or ammunition.

18 U.S.C. §922(gX9): RCW 9.41.040.

You Can Be Arrested Even if the Person or Persons Who Obtained the Order Invite or

Allow You to Violate the Order's Prohibitions. You have the sole responsibility to avoid or refrain
from violating the order’s provisions. Oanly the court can change the order upon wrilien applicatian,

Pursuant to 18 U.S.C. § 2265, a court in any of 1he 50 states, the District of Columbia. Pucrio Rico, any

United States territory, and any tribal land within the United States shall accord full feith and eredil o the
order.

It is funther ordered that the clerk of the cou forward a copy of this order on or before the nexy judicial
day to 3 LS O K County Sherifl's Office M Police
Depanumert Where Petitioner Lives which shall enter it in » computer based criminal intelligence sysiem
available in this staie used by lsw enforcemeni 1o list outstanding warranis.

O The clerk of the coun shall also romomhoMmmMmmemnjm:mmm
b y SherilT's Office

L
I Police Depanment Where Respondent Lives which shall serve tbe respondem with a copy
of this order and shall prompily complete and retum to this coun proof of servige. o, .
Petitioner has made private arrangements (or service of this order. 4 FALZ

The Teoforctent b q-f".'l? -1kt St SE. Af’f#ﬁ eyttt Wi, 7832€ "

Tamp Ord lor ProtoctionNt of Hrg (TMORPRT) - Page 3ol 8
WPF DV-2.015 Mangatory (6/2010) - RCW 26.50.020
SAFORMS\ECOURTSERVICE SWiaster Farms\Temparory Protection Orger.doc



Law enforcement thall assist petitioner in oblaining:
0 Bumim of petitioner's (1 residence [J personal belongings located at: [J the shased residence

respoadent’s residence [J ather:
" ‘'ustody of the above-named minors, including taking physical custody for delivery to petitioner (if
applicable). :

O other: __ . 7 = ——

paes:___ 0CT 2520 [ 25 wuomy _L-
' J ssloner
Prtmometby; i A Law Enforcement Information Sheei (LEIS)
n
— "ﬂ\-':‘? must be completed.

Petitioner

Temp Ord for Profection/Nt of Hrg (TMORPRT) -Page 4 od 4
WPF DV-2.015 Mandalory (6/2010) - RCW 26.50.030
SAFORMSWFCOURTSERVICE SWasicr Forms\Temporary Profection Ordor.doc
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IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH

Tverza. GorAC

-PhARBNHEFF / PETITIONER
and

“BEPENDANT/ RESPONDENT

Samie A.GotrR

msaanmvo&nm;ﬂ.ﬂf’}l)f& /‘-(M A L0V YR A

NO. /_2""3-'0! 39 ‘/-' /

ORDER
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SONYA KRASKI
COUNTY CLERK
SKROHOMISH CO. WASH

SUPERIOR COURT OF WASHINGTON FOR SNOHOMISH COUNTY

In re:
THERESA GOHAR, NO. 12-2-01394-1
Petitioner,
and DECLARATION OF SAMIR GOHAR
IN RESPONSE TO PETITION FOR
SAMIR GOHAR, ORDER FOR PROTECTION
Respondent.
Orctober 29, 2012

COMES NOW SAMIR GOHAR, the Petitioner in the above-entitled action, being over the age of
18 years and competent to testify to the following matters and states and declares as follows:

This petition is a transparent, last ditch effort to stall this dissolution and meintain contro! of our
children. Throughout this action, Theresa has done everything possible to stay married to me. She
refused to agree to amend the petition for legal separation 1o a petition for dissolution, requiring a
hearing. Immediately after her refusal, her second attomey, Elizabeth Michelson, withdrew. She also
fought the appointment of a guardian ad litem, and refused 1o sign the waiver to allow the GAL, Martha
Wekenshaw, access to her mental health records. She requested another trial continuance of our
November 5, 2012 trial date, which was denied on November 19, 2012, She refused to cooperate to
schedule mediation, which required yet another hearing. She did not attend either one of the depositions

Declaration of Samir Gohar p 174 -
Leonard E. Kexr
2722 Colby Avenuc, Suite 100
omGWAL Evencn, Weshington 98201

425-T83-0044
425-783-0407 ([ax)}
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scheduled for her, despite agreeing to the date. She petitioned the count to remove Ms. Wakenshaw as
Guardian ad Litem, which was denied. And now, finally, she is unconscionably lying to the court and
doing everything she can to destroy my relationship with our children.

1 have never inappropriately touched either of my children. I have not touched Catherine’s private areas.
1 have also not locked Catherine in the car as discipline or abused either of the children verbally. 1have
not physically or sexually abused Theresa eithes. These are all Theresa's fabrications for the purpose of
staying married to me.

1 petitioned the court for a Guardian ad Litem (see atiached report) after it became clear that Theresa’s
mental health was deteriorating. I originally agreed to 8 parenting plan which named her as primary
residential parent with the hope that she would improve. | also was in the beginning stages of recovery
for my gambling addiction. Theresa's actions became more erratic and troubling and she involved both
of our children in the dissolution more and more. 1decided that 1 needed to do everything in my power
to take care of my children and make sure that their best interests are protected. Theresa has a history of
mental health issues. She has two suicide attempts, has been prescribed medication for ber issues, and
according 1o her own declarations she has provided a letter from her therapist that references
“generalized anxiety” and mild OCD in the form of moderate germ phobia. It also references much
controlling behavior and what sounds like verbal/emotional abuse in her marriage, which she has not
addressed in her handwritten declarations. She has stated over and over that she does not want the
divorce and would like her husband to come back. Theresa’s declarations accuse me of controlling
behavior and verbal/emotional abuse, but she makes absolutely no accusations of sexual abuse.

1 cooperated with the GAL, and met with her twice with the children. There were absolutely no
allegations about physical or sexual abuse at that time. Theresa missed appointments with Ms.

Declaration of Samir Gohar  p. 2/4 & Gloy
Leonard E. Kerr
2722 Colby Avenue, Suito 700
Everett, Washinglon 98201
425-783-0044
425-783-0407 (fax)
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Wakenshaw and did not return calls. The GAL report calls her “largely non-cooperative.” She finally
requested that Ms. Wakenshaw be removed, calling her a liar in ber pleadings, despite admitting that
she had not read the report. Ms. Wakenshaw recommended that I be awarded primary care of the
hildren, based in part on Theresn's sme” abusive use of conflict. Catherine told the GAL that
she was “worried that the GAL could take her away from both of her parents and put her in a foster
home and it is suspected that this fear came from her mother.” Ms. Wakenshaw also recommended that
both of us complete psychological evaluations with Dr. Schau, which I have done. He has been stalled
in submining his repon because Theresa has refused to communicate with him. My attomey finally sent
a sampling of her pleadings so that the report can be completed by trial on Menday, November §, 2012,
The GAL report states, “Ms. Gohar adamantly insists that Matthew was sexually abused on a Sunday at
church when he was three years old by the Sunday school teacher's son. She said that she asked
Matthew if “that was the boy who did it," pointing to the teacher’s son and Matthew said yes. Clearly,

that was a leading question on the mother’s part. ™ Theresa did not take Matthew to the doctor, filea
CPS report, or call the police. I was there that day and the incident did not happen. | believe Matthew
was actually four or five years old. It was simply & ploy 1o keep Matthew out of Sunday school and the
family away from church. Theresa accused me of having a relationship with the Sunday school tescher
and made up the allegation about the Sunday school teacher's son.

I hope that my actions in requesting a GAL, paying the enlire retainer, cooperating fully in the
investigation and voluntarily submitting to a psychological evaluation convince the court that Theresa's
accusations are absurd and devious. She has three goals — to keep the $6,000 per month maintenance
coming, to keep contro! of both children, and to stay married (for religious purposes). On the same day
that Theresa went in (0 request an order for protection, she served my attomey with a response to
petition, in which she made no mention of these allegations (see attached). Perhaps her reason for her
inconsistent pleadings was because she wanted 1o keep this action secret. She did not notify cither my

Declaration of Samir Gobar  p. 3/4 e ey
Lecnard E. Kemr
2722 Colby Avenuc, Suile 700
Everent, Washingion 98201
425-T83-0044
425.783-0407 (fax)
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attomey or the Guardian Ad Litem of her petition. I did no1 find out until I went to the children's school
on Friday to check on them after she did not show up for visitation on Thursday night, or answer her
phone. I was concemed that because of her mental health issues and her recent losses in court, she may
do something dangerous or foolish. I found out about the order for protection when the sheriff came to
the school.

My attorney requested that Commissioner Bedle dismiss the order, but instead he agreed to an order

shortening time.

Theresa's petition does not mention whether or not she took Catherine 1o the doctor, Iam extremely
concemned about how she is handling this. Theresa is extremely paranoid and does not trust anyone. She
has gone through three attomeys in this action, including Elizabeth Michelson, to whom ] paid
$20,000.00.

1 request that the court dismiss this petition and award me terms for the filing of this false declaration
and requiring two heasings and the drafting of this response. '

Signed under penalty of perjury under the laws of the State of Washington.
DATED this 29® day of October, 2012 in Everett, Washington.

Samir ndent
Declaration of Samir Gohar  p. 4/4 e Gy
Leonard B Kerr
212 Colby Avenue, Suite T00
Everen, Washington 9820}
425-TR3-0044

425-783-0407 (fax)




SUPERIOR COURT OF WASHINGTON
FOR SNOHOMISH COUNTY

Toeveso. Gokar | 12-8- 01394 ~|
itioner/Plaintifi(s),

Do JeHer
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Suate of Washington
DEPARTMENT of SOCIAL and HEALTH SERVICES
DIVISION of CHILDREN and FAMILY SERVICES
Lynnwood Office » MS: N52-2 » 20311 52+ Ave W 512201 ¢ Lynnwood WA 98036
Offize — (425) 673-3100 © Toll Frea—1- §00-877-3229 o TDD - (425) 673-3102
Fax - (425) 673-3101

10730712

To Whom It May Concern,

On 10724/12 a screened in child protective services referral was received alleging sexual abuse of
the child, Katherine Gohar by her father Samir Gohar. There.is a current Child Protective
Services and Law Enforcement investigation in process. ’

The Department is recommending that the father have no contact with his children until the
current investigation has been completed.

Please feel free to call me with lnyudditbn'a.lquestims. 1 can be reached between the hours of
Bam and Spm and 425-673-3270.

Child Protective Services
DSHS/DCFS

20311,52™ Avenue West, Suite 201
Lynnwood, WA 98036
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SAMIR A GOHAR
Clasing Date 08/0112 Accouni Ending 082000
{_ Detail Continued - ]

3388

3506524532

05n1an2  PELEVEN 33166 00073EVERETY WA 20
425-348-7860 OCcT 30
Description ) Prige

. GASMMSCYS 66506601 53.88

05/15n12  CASHNCARRYSSY 10SS)IEVERETT WA $18430
425-3396005 SNOHOMISH CO. WASH.

05/16/12  LTTLECAESARS PZZAMARYSVILLE WA $15.9
3606584900
FOODVBEVERAGE 41519

05/16/12  WASHLORCNTL BRD J0MARYSVILE WA $855.34
GOVERNMENT SERVICE

0v1712  COSTCOGAS eD? 14 OO0EVERETT WA s
4253797862 ,

05/17/12  CARLS IR 1100464 COMARYSYILLE WA 51042
800422414
DOescriprion
FAST FOOD REST

oI WAL-MART SUPERCENTERMARYSVILLE WA 531383

STORE

051712 PAYPAL"MATCHCOM 4029357733 TR
024935770
Pescription
ONUNE OA

05112 ABCFIMANCIAL 8834279262 AR 12081
ABCVISION QUEST

05/18/12  COSTCOWHSE 501 1SOOLYNNWOCD WA §43058
4256407700

0511812 COSTCOWMSE sOBA200MARYSVILLE WA 16271
3605524532

05/10/12  CASHNCARRYSS3 1DSSLIEVERETT WA 518188
425-3396005

psen2  GLOBAL INDUSTRIAL EQCOMPUTERS $155.78
GOMARDS 12012 33144

0519/12  CASHNCARRYSSI 10SSIIEVERETT WA 119291
A25-3396005

052112 COMCASTCABLE COMM 800-COMCAST WA 185.00
CABLE 5V3

05/21/12  BARTELL DRUGS #2SOQEVERETT WA 140
4152430198

05721712 CASHNCARAYSS3 10SSIIEVERETT WA 53288
425-3396005

0/22/12  CASHNCARRYSS3 105SIDEVERETT WA 3245
425-3396005

05/22/13 . COSTCOWMSE S011SOOLYNNWOOD WA $465.74
4256407100

0523712  COSTCOWMSE rDS4200MARYSVILLE WA 38040

‘Continusd on reverse
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'_ FILED

| supERIOR Ccoumrr oF'Z {130 PH 3:50

' ' WASHINGTON NYA KRASKI
- : il [ FOR SNOBOMISH COUNTY QOUNTY CLERK

THERESA GOHAR CAUSE NO. 12-2-01394-1
(FETITIONER) COMMISSIOMER: SUSAN C. GAER
AND CLERK: PATRICIA BUNDY
. DATE: 10-30-12 B 1:00 P.M,
SAMIR GOHAR DIGITALLY RECORDED
{RESPONDENT)

THIS MATTER CAME ON FOR: DOMESTIC VIOLENCE HEARING
CONTINUED m/rn:/camm AND CONTINUAMCE CODE:
HEARING DATE SET/TIME/CALENDAR CODE:

ACTION:

REARING STRICKEN/CODE:

FETITIONER APPEARED: YES comnseL: PRO SE

RESPONDENT AFPPRARED: YES comieeL: KATHERINE PETERSON

GUARDIAN AD LITEM APPEARED: YES, MARTHA WAKENSHAW
FACILITATOR APPEARED: YES

DOCUMENTS FILED:
ORDERS ENTERED: ORDER OF DISMISSAL ENTERED, TO BE FILED BY THE FACILITATOR

PROCEEDINGS/COURT’ 8 FINDINGS:

THE COURT HAS CONCERNS THAT THE MOTHER HAS BROUGHT THESE ALLEGATIONS UP
IMMEDIATELY AFTER BEING TOLD THE COURT WOULD NOT REPLACE THE GUARDIAN AD
LITEM. THE MOTHER ALSOC HAD REASON TO BELIEVE SHE WAS GOING TO LOSE CUSTODY
OF THE CHILD.

THE MOTHER IS ALLEGING THAT THE FATHER HAS SEXUALLY ABUSED THE PARTIES'
DAUGHTER. THE GUARDIAN AD LITEM WAS ABLE TO INTERVIEW THE CHILD; HOWEVER,
THE MOTHER, GRANDMOTHER, AND THE AUNT WERE ALL HOVERING OVER THE CHILD
OUTSIDE THE GLASS. THIS CLERK HAD TO TELL THEM TO DISPERSE SO THE GUARDIAN
AD LITEM COULD INTERVIEW THE CHILD. THEY CONTINUED TO SPEAK LOUDLY TO THIS
CLERK ABOUT THE GUARDIAN AD LITEM AND THE SEXUAL ABUSE ALLEGATIONS.

THE GUARDIAN AD LITEM INDICATED THAT THE MOTHER HAS SHOWN THE CHILD THE
GUARDIAN AD LITEM REPORT. THE CHILD INDICATED THAT THE BLOOD FOUND WAS

) ; MINUTE ENTRY d%



GOHAR AND GOHAR
CAUSE NO. 12-2-01394-1

IMMEDIATELY FOLLOWING THE PELVIC EXAMINATION THAT THE MOTHER INSISTED THE
CHILD UNDERGO, AND BECAUSE THE CHILD WILL SOON START HER PERIOD.

THE COURT HAS NO INFORMATION ABOUT WHAT WAS SAID TO THE POLICE OR TO HEALTH
CARE PROFESSIONALS. THE COURT'S FOCUS IS ABSOLUTELY ON THE BEST INTERESTS OF
THE CHILD.

IT IS NOT THIS COURT’S ROLE TO MAKE ERRORS BY JUST PROTECTING THE CHILD NO
MATTER WHAT IS PRESENTED TO THE COURT. THIS COURT’S ROLE IS TO LOOK AT THE
DOMESTIC VIOLENCE PETITION. THE COURT CANNOT FIND THAT THE PETITIONER HAS
PROVEN HER CASE BY A PREPONDERANCE OF THE EVIDENCE. THE COURT WILL DENY THE
PETITION.

2 MINUTE ENTRY



FILED

120CT 30 PH 3:50

NYA KRASKI
SOUNTY CLERK
SNOHOMISH CO. WASH

SUPERIOR COURT OF WASHINGTON
FOR SNOHOMISH COUNTY no. 12 2 0139‘.1. 1
=T heve 5a Lhyanw ORDER OF DISMISSAL
i Govar 125 (ORDSM)
Petitdoner (First Middle & Last Names) DOB
2.2 "Golav- __ 9{u/b

Respondent (First Middle & Last Names) DOB

THIS MATTER HAVING COME BEFORE THE ABOVE ENTITLED COURT AND

{ Petitioner appeared ( ] Petitioncr did not appear
( Al Respondent appeared [ ) Respondent did not appear
BASIS TO DISMISS
{ ) Petitioner requests a dismissal
{ ) Petitioner has failed to prosecute this action
'[N The Court does not find sufficient evidence of domestie violenee b dep
( )TheComdmmfmdwﬁckmwMﬁanhmnt \/
o

ORDER OF DISMISSAL
| lnsmvonnsnzn,munommnz \@‘@p Oﬁ;[d

This cause of ection uhﬂebydmnnm‘.l without pl!jl.ﬂllu (ORDSMWO). @5 éﬂk
) All orders in this cause number only are hereby vacated.
[ ) All orders in this cause number only are hereby terminated.
If you bave other orders lasued by anotbher court, you are still required to comply with those orders.

DATED this day of 0cT 30 2012 0.

TCO
ORDER FOR PROTECTIGN (GRPRT) - Page 1 of 1 ) ) u- o
MECIIL il



Propose parenting plan by Theresa Gohar
Filed on October 30, 2012 (CP 142)



FH.ED
120CT 30 PH j: 09

T L e

CcL15622831 SNOHOMISH CO. WASH

Superior Court of Washington
County of

In re the Marriage of:

FILED

0CT 30 202

SONYA KRASK|
s COUNTY CLERK
NOHOMISH 0. WASH.

Samir A. Gohar No. 12-3-00776-6
Petitioner,
and Parenting Plan
x]P P
Theresa | Gohar B1Fropossd (FEY)
Respondent.

This parenting plan is proposed by Theresa | Gohar

|. General Information

This parenting plan applies to the following children;

Name
Catherine M. Gohar

Matthew K. Gohar

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 1 of 10
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Il. Basis for Restrictions

Under certain circumstances, as outlined below, the court may limit or prohibit & parent's contact
with the child(ren) and the right to make decisions for the child(ren).

2.1  Parental Conduct (RCW 26.09.191(1), (2))

x]

The petitioner’s residential time with the children shall be limited or restrained
completely, and mutual decision-making and designation of a dispute resolution process
other than court action shall not be required, because this parent:

[x]

[x]

Willful abandonment that continues for an extended period of time or substantial
refusal to perform parenting functions (this applies only to parents, not to a
person who resides with a parent).

Physical, sexual or a pattern of emotional abuse of a child.

A history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.010(1) or an
assault or sexual assault which causes grievous bodily harm or the fear of such
harm.

2.2 Other Factors (RCW 26.09.191(3))

[x]

The [ x] petitioner’s involvement or conduct may have an adverse effect on the
child(ren)’s best interests because of the existence of the factors which follow:

[x]
[x]
[x]
[x]

Neglect or substantial nonperformance of parenting functions.

A long-term impairment resulting from drug, alcohol, or other substance abuse
that interferes with the performance of parenting functions.

The absence or substantial impairment of emotional ties between the parent and
child.

The abusive use of conflict by the parent which creates the danger of serious
damage to the child’s psychological development.

lll. Residential Schedule

The residential schedule must set forth where the child(ren) shall reside each day of the year,
including provisions for holidays, birthdays of family members, vacations, and other special
occasions, and what contact the child(ren) shall have with each parent. Parents are encouraged
to creale a residential schedule that meets the developmental needs of the child(ren) and
individual needs of their family. Paragraphs 3.1 through 3.9 are one way (o write your
residential schedule. If you do not use these paragraphs, write in your own schedule in
Paragraph 3.13.

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 2 of 10
WPF DR 01.0400 Mandalory (6/2008) - RCW 26.09.016, .181, .187; .194



3.1 Schedule for Children Under School Age

There are no children under school age.

3.2 School Schedule

Children shall reside with respondent only.

3.3 Schedule for Winter Vacation

Children shall reside with respondent only.

3.4 Schedule for Other School Breaks

Children shall reside with respondent only.

3.5 Summer Schedule

Children shall reside with respondent only.

3.6 Vacation With Parents

Children shall reside with respondent only.

3.7 Schedule for Holidays

Children shall reside with respondent only.

3.8 Schedule for Special Occasions

Children shall reside with respondent only.

3.9 Priorities Under the Residential Schedule
[x]  Does not apply because one parent has no visitation or restricted visitation.

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 3 of 10
WPF DR 01.0400 Mandatory (6/2008) - RCW 26.09.016, .181;.187; .194



3.10 Restrictions

{x] The petitioner’s residential time with the children shall be limited because there are
limiting factors in paragraphs 2.1 and 2.2. The following restrictions shall apply when
the children spend time with this parent.

3.11 Transportation Arrangements

Transportation costs are included in the Child Support Worksheets and/or the Order of Child
Support and should not be included here.

3.12 Designation of Custodian

The children named in this parenting plan are scheduled to reside the majority of the time with
the respondent. This parent is designated the custodian of the child(ren) solely for purposes of all
other state and federal statutes which require a designation or determination of custody.

3.13 Other

My daughter told me on 10/23/2012 at night before she sleeps that her father
Samir touched her in her private lower area. She did look scared when she
was talking about it. She told me he was sitting beside her in the couch
where he started to touch her down there. She said he force her to sieep
next to him in his bed. | went to her school for help the next day where they
asked for Catherine to come and talk with the school consoler. Catherine
told the consoler in front of me that this was not the first time he touched
her there. He did touch her there before in the weekend on the 20 and 21 of
October in the sleep over with him. The school consoler talked with
Catherine and she did immediately cail Snohomish county sheriff and the
child protection services. The child protected service made a safe plan and
told me to request an order for both children not to see the father until the
investigation is done. | did go to the court next day where they helped me
in room 125 and give me the form to fill out The case no. 12 2 01 3941.

Catherine did come home from her dad sleepover having bleeding in her
underwear. | called the pediatric office Monday after the sleep over and did

Parenting Plan (PPP, PPT, PP} - Page 4 of 10
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3.14

book the first available appointment with a lady doctor to see her on the
29" where the doctor told me it is hard to know after two days of sleepover
because this area can heal within two days of contact.

Summary of RCW 26.09.430 - .480, Regarding Relocation of a Child

This is a summary only. For the full text, please see RCW 26.09.430 through 26.09.480.

If the person with whom the child resides a majority of the time plans to move, that person shall
give notice to every person entitled to court ordered time with the child.

If the move is outside the child’s school! district, the relocating person must give notice by
personal service or by mail requiring a return receipt. This notice must be at least 60 days before
the intended move. If the relocating person could not have known about the move in time o give
60 days’ notice, that person must give notice within 5 days after leaming of the move. The notice
must contain the information required in RCW 26.09.440. See also form DRPSCU 07.0500,
(Notice of Intended Retocation of A Child).

If the move is within the same school district, the relocating person must provide actual notice by
any reasonable means. A person entitled to time with the child may not object to the move but
may ask for modification under RCW 26.09.260.

Notice may be delayed for 21 days if the relocating person is entering a domestic violence shelter
or is moving to avoid a clear, immediate and unreasonable risk to health and safety.

1f information is protected under a court order or the address confidentiality program, it may be
withheld from the notice.

A relocating person may ask the court to waive any notice requirements that may put the health
and safety of a person or a child at risk.

Failure to give the required notice may be grounds for sanctions, including contempt.

If no objection is filed within 30 days after service of the notice of intended relocation, the
relocation will be permitted and the proposed revised residential schedule may be
confirmed.

A person entitled to time with a child under a court order can file an objection to the child’s
relocation whether or not he or she received proper notice.

An objection may be filed by using the mandatory pattern form WPF DRPSCU 07.0700,
(Objection to Relocation/Petition for Modification of Custody Decree/Parenting Plan/Residential
Schedule). The objection must be served on all persons entitled to time with the child.

The relocating person shall not move the child during the time for objection unless: (a) the
delayed notice provisions apply; or (b) a court order allows the move.

If the objecting person schedules 2 hearing for a date within 15 days of timely service of the
objection, the relocating person shall not move the child before the hearing unless there is a clear,
immediate and unreasonable risk to the health or safety of a person or a child.

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 50of 10
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IV. Decision Making
4.1 Day-to-Day Decisions
Decisions by respondent only.
4.2 Major Decisions

Major decisions regarding each child shall be made as follows:

Education decisions respondent
Non-emergency health care respondent
Religious upbringing respondent
All other decisions making respondent

4.3 Restrictions in Decision Making

[x] Sole decision making shall be ordered to the respondent for the following
reasons:

[x] A limitation on the other parent’s decision making authority is mandated by
RCW 26.09.191 (See paragraph 2.1).

[x]  One parent is opposed to mutual decision making, and such opposition is
reasonably based on the following criteria:

(a) The existence of a limitation under RCW 26.09,191;

(b) The history of participation of each parent in decision making in each of
the arcas in RCW 26.09.184(4)(a);

(c) Whether the parents have demonstrated ability and desire to cooperate
with one another in decision making in each of the areas in
RCW 26.09.184(4)a); and

(d) The parents’ geographic proximity to one another, to the extent that it
affects their ability to make timely mutual decisions.

V. Dispute Resolution
The purpose of this dispute resolution process is to resolve disagreements about camrying out
this parenting plan. This dispute resolution process may, and under some local court rules or

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 6 of 10
WPF DR 01.0400 Mandatory (6/2008) - RCW 26.09.016, .181; .187; .194



the provisions of this plan must be used before filing a petition to modify the plan or a motion for
contempt for failing to follow the plan.

[x]

[x]

Disputes between the parties, other than child support disputes, shall be submitted to (list person
or agency):

] counseling by ,or

(x]  mediation by , ifthis box is checked and
issues of domestic violence or child abuse are present, then the court finds that the victim
requesled mediation, that mediation is appropriate and that the victim is permitted to have
a supporting person present during the mediation proceedings, or

(1] arbitration by

The cost of this process shall be allocated between the parties as follows:

[x] 100 % petitioner .

The dispute resolution process shall be commenced by notifying the other party by [ ] written
request [ ] certified mail [ ] other:

In the dispute resolution process:

(a) Preference shall be given to carrying out this Parenting Plan.

(b) Unless an emergency exists, the parents shall use the designated process to resolve
disputes relating to implementation of the plan, except those related to financial support.

(c) A written record shall be prepared of any agreement reached in counseling or mediation
and of each arbitration award and shall be provided to cach party.

(d) If the court finds that a parent has used or frustrated the dispute resolution process
without good reason, the court shall award attorneys’ fees and financial sanctions to the
other parent.

(e) The parties have the right of review from the dispute resolution process to the superior
court.

No dispute resolution process, except court action is ordered.

VI. Other Provisions

If one party does not agree to what the mediator recommend they have the right to ask a judge to solve the

dispute.

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 7 of 10
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VIl. Declaration for Proposed Parenting Plan

2.1 And 2.2 The father time sha!l be limited until he starts to treat the kids well. A pattem in emotional
abuse when he tells the kids bad stuff about them in the time they spend with him away from me. He tells
my son he is drama like his mother. With my daughter he keeps telling her that she is sick and make her
feel that there is something wrong with her exact like when he used to treat me. He keeps telling her she is
paranoia like he used to do to me. Which is not true and she is advanced at her school and very smart and
caring kid. He tells both kids that if they do not do or listen to what he wants their mother will get into
trouble at court and the kids listen to him with fear that | might gel in troubled if they do not. That is not a
way to talk to the children and give them fear to do anything he wants. The children pond with the father
had been affected by his behavior with them before he leaves the house and the way he treat them now
when they have time with him. The kids have been having a hard time since it was an order that they see
their father and slecp over with him. 1 have talked with my last attomey Ms. Elizabeth but she said they
have to go to dad no matter what and there is no other choice. She withdrew from the case. Now [ would
like to protect my kids.

The father abandonment to the children has been happening since the year of 2009. The father did leave

the children and me and he would sleep at hotels for no reason and never call us. The father refused to

help his daughter when she really needed his help and asked him to help her with her homework that is
hard for me her mother to understand. The father left the children for more than a year now and is not
involve in their life. The father used to abuse the children by pinching them when they do not listen to
him or lock them in their room.

The father when | was pregnant with my daughter did pull me from my hair bare foot to go out to his car
and forced me to carry a very heavy box by force above my head and walk with it to the house
basement back in Millis, MA where we vsed to live .

The father did throw a full kitchen garbage can at me and my daughter when she was about two and | did
call the police because | was scared and my big sister advised me if he abused me to do so but ]
did not make a report like the police advised me so.

The father has been abusing me emotionally and physically since | married him and 1 am afraid he is
doing the same to the kids now.

My husband started to take two different antidepressants at the highest dose his family doctor prescribed
and | saw him changing to a different person that cusses and use bad Janguage even around the
kids. He also started to gamble compulsively.

4.2 And 4.3 | would like all the decisions for the children to be made by me only.

The father has stand in the way when I was trying to help my son at school. He was bullied by
other kids at his class and [ had to help him but father before he know the reasons he send a
restraining order to the school. | did not give up and worked with the school till 1 got my sonin a
better class which had no bully. The father never went to the children school or been involve with
them like me. | am afraid the father will do more stuff like that to the kids and be in the way of
their success.

My son had cavities in his teeth when he was about three and my husband made a decision to go
with the doctor that wanted to pull out all four of his front upper teeth and put metal filling in the
rest of his teeth that had cavity. | had to take him to a different doctor that saved all his teeth and
put white filling that looked natural and it did stay in place until now. My son was happy to smile
with teeth looks just as natural instead of no teeth for years to come. 1 know | made a good
choice. The doctor that fixed his teeth has been his doctor until now. And we do check up every
six months and both children teeth are very healthy.

Parenting Pian (PPP, PPT, PP) - Page 8 of 10
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My son was assaulted sexually by a teen in St. Mary church in Lynnwood, WA and the father did
not believe him. The father wants him to be in that church even after what happen. [ did talk to
my husband and family members about what my son told me happened to him. They told me not
to talk about it and not to tell anyone. | have stopped going to that church after my daughter
started to complain from kids do food fight in the class room of the church also kids bully each
other and | heard that from her cousins also at that time. Me and my husband have witness adult
fight and shout at each other outside the church and it was a scary scene. | went to a different
church that exact same in everything but a different location that both me and my children feel
safe and happy to be at.

The father wanted our children to keep going to the church that my son was assaulted in it and other
safety issues also happened. He refused to go to a different exact same church. He wanted us to
attend St. Mary church because his friend goes there and forgot about the safety of our children.

I would like to protect my children and do what | can to make them feel safe and happy. | want the court
to allow me to do so. | only have my children to care for. 1 would like to be the primary parent
and all the decisions to be made by me only.

I declare under penalty of perjury under the laws of the state of Washington that this plan has been

Respondent Date and Place of Signature

Vill. Order by the Court

It is ordered, adjudged and decreed that the parenting plan set forth above is adopted and approved as an
order of this court.

WARNING: Violation of residential provisions of this order with actual knowledge of its terms is
punishable by contempt of court and may be a criminal offense under RCW 9A.40.060(2) or
9A.40.070(2). Violation of this order may subject a violator to arrest.

When mutual decision making is designated but cannot be achieved, the parties shall make a good faith
effort to resolve the issue through the dispute resolution process.

If a parent fails to comply with a provision of this plan, the other parent’s obligations under the plan are
not affected.

Dated:
Judge/Commissioner
Presented by: Approved for entry:
Signature of Party or Lawyer/WSBA No. Signature of Party or Lawyer/WSBA No.

Parenting Plan {PPP, PPT, PP) - Page 9 of 10
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Print Name Print Name
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Theresa Gohar response to Samir's amended petition for dissolution
Filed on October 30, 2012 (CP 141)



FILED
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616029
CL15 SONYA KRASKI
COUNTY CLERK
SHOHOMISH CO_“ASH
L5
SNC
Superior Court of Washington
County of
In rc the Marriage of: No. 12-3-00776-6
Samir A Gohar Response to amended Petition for
. dissolution
Petitioner, (Marriage)
and (RSP)
Theresa | Gohar
Respondent.

To the Above-Named Petitioner:

|l. Response

1.1 Admissions and Denials

The allegations of the petition in this matter are Admitted or Denied as follows (check only one
for each paragraph):

Paragraph of the Petition

1.1 [x] Admitted [1] Denied [1 Lacks Information
1.2 [x] Admitted [1 Denied [1 Lacks Information
1.3 [ x] Admitted [1] Denied []  Lacks Information
1.4 Ix] Admitted [1 Denied [ x] Lacks Information
1.5 [x] Admited {] Denied [1 Lacks Information
1.6 [] Admitted [x] Denied [1 Lacks Information
1.7 [x] Admitted [] Denied [1  Lacks Information
1.8 [] Admited [x] Denied []  Lacks Information
1.9 (] Admited [x] Denied [] Lacks Information

Response to Petition (RSF) - Page 1 of 3
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1.10 [1 Admitted [x] Denied [1 Lacks Information

1.11 [x] Admitted [] Denied [1 Lacks Information
1.12 [x] Admitted [] Denied [1 Lacks Information
1.13 [x] Admitted [1 Denied [] Lacks [nformation
1.14 [x] Admitted [1 Denicd [] Lacks Information
1.15 [x] Admitted [1 Denied [J  Lacks Information
1.16 [] Admitted [x] Denied []  Lacks Information

Each allegation of the petition that is denied is denied for the following reasons:

1.4

1.6

If the marriage is broken it is because the husband want it to be that way.

HUSBAND HAVE BEEN ABUSING ME EMOTHIONALY AND PHYSICALLY SINCE |
MARRIED HIM AND | AM A GOOD WIFE TO HIM. He neglect the family before he leave the
house on 9/19/201 | for many months and stayed out all day everyday then he come home just to
sleep even though he does not work more than a couple of hours every day because of his
restaurani nature as an absent owner and has a manger that does all the work for him (he does not
work Sunday). Ladies would call him in his phone and him claim it is for work or a wrong
number. Through the years of marriage his e mail has adult websites or dating sites with naked
women pictures. ] thought it is commercial or ads. Now when | think about it that it was not.

The husband kept leaving the house since 2009 staying at hotels for days then he stay a week then
two weeks. He left the last time on 9/19/2011. He stayed at a hotel for about three weeks before
his move to a rental duplex. After his last long stay at the hotel he told me he is not going back
and he going to rent a place to live in. | was curious why he decided to rent a place to live in away
from me and the kids. He is the only man | have known in my life tell now, Yet [ was not enough
for him,

I have been waiting for husband to be a loyal husband and a father and take care of his family that
needs him more than anyone or anything else in his life. Yet he still wants to live his life the way
he want it away from us his family.

Husband filed a motion to cancel the petition on 5/2/2012. | got happy that he might want the
family back together. He came to the house and told me to fire my lawyer and he is going to live
in another house he will buy soon. And he is doing that because of the money he has to pay. | did
not do what he told me because | want him to come back for me and the kids and because he care
about us not because the money. Also my lawyer advice | should keep the case going but she
withdrew from it on 8/1/2012.

I am not happy to argue at court and have to explain my life. I have no other choice. If husband
wanl the divorce and is happy with the life he is living now he can have it but | need to make sure
that me and the kids are able to survive after the divorce is final and to keep the same life style for
the kids as before the divorce.

denied because husband left the home an 9/19/2011.
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1.8

1.10

1.2

Responded denies the property and debts to be divided as proposed.
Everything should be divided equally including but not limited to:

All property in the petitioner’s possession,
Any retirement, pension and accounts currently in the petitioner’s name,
Don’s restaurant or CMG restaurant, INC. including but not limited (o the value of the
restaurant business and the two lands.
The home located in 14521 meridian place w in Lynnwood, WA,
Honda pilot 2007
Honda odyssey 2006
Any personal or business bank accounts in the petitioner’s name or CMG restaurant, INC,
Any equity belongs to tasty treat the restaurant in 16 w union St. Ashland, ma. 01721.
Any equity belongs to the duplex in 29 island rd. Millis, ma 02054.
Any increase in income or money that was eamed during the marriage.
All my jewelry and diamonds husband took from the house and any other things he had dispose
of.

After everything is divided equally 1 would like to have the ownership of the land for the
restaurant business don’s because that will enable me to have the rent of the land as an income.
Husband can have the ownership of the restaurant business.

responded denies because she would like to handle all her and the children expenses by hersell
including but not limited to car insurance and health insurance, and taxes and etc. from the
maintenance and child support that will be provided by the husband and the rent money 1 will
have from owning don's restaurant land and any money or property | will have after the division
is done.

Any debt husband has made before or after the separation he should be responsible for.
responded denied the amount and duration of the maintenance proposed.

The husband shall pay $4,000 wife spousal maintenance for 120 months.

The husband shall pay the child support for the two kids.

Notice of Further Proceedings

Notice of all further proceedings in this matter should be sent to the address below.
Other

Responded is in need of an award of attomey fees and husband have the ability to pay her attorney
fees.
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ll. Request for Relief

[x] The respondent requests the court to grant the relief requested below.

[x] Enter a decree.

[x]  Provide reasonable maintenance for the wife.

[x]  Approve my parenting plan for the dependent children.

x] Determine support for the dependent children pursuant to the Washington State Child
Suppon Schedule.

[x]  Dispose of property and liabilities.

[x] Change name of wife to Theresa I yacoub.

If you need immediate protection, contact the clerk/court for RCW 26.50 Domestic Violence
forms or RCW 10.14 Antiharassment forms.

[x] Award the tax exemptions for the dependent children as follows:
To the mother

[x]  Order payment of attomey fees, other professional fees and costs.

[x] Other

The court should make an equal division of everything and make sure that me and the two
children will have the same life style as the husband after the divorce is final.

Dated: 10/26 [20 12 Y F.

Signature of Respondent or Lawyer/WSBA No.

Notice to party: You may list an address that is “IE e < T. P
not your residential address where you agree to Print or Type Name E

accept legal documents. Any time this address
changes while this action is pending, you must b | m \ Mevidiaw ol W/
notify the opposing parties in writing and file an (Address) !
updated Confidential Information Form (WPF

DRPSCU 09.0200) with the court clerk. |, ! Wo ! \ ”ﬂ 98 Qg?
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The GAL Martha E. Wakenshaw report

Filed on November 5, 2012 (CP 154)



Filed in Open Court

W
! [, ' SONYA KRASK]

CL15722665 COUNTY CLERK
dhiad _ By
Deputy Clerk
SUPERIOR COURT OF WASHINGTON
COUNTY OF SNOHOMISH
SAMIR.GOHAR, )
)
Petitioner, )
} NO: 12-3-00776-6
And )
) GUARDIAN AD LITEM REPORT |
THERESA GOHAR, )
)
Respondent. )

Appointment of Guardian ad Litem:

Guardian ad Litem,-Martha E.-Wakenshaw, M.A., LMHC, was.appointed to this case by the
Superior Court of Washington, County of Snohomish pursuant to RCW 26.09 Dissolution.

The Guardian ad Litem represents the best interest of Catherine Gohar, age ten, and Matthew
Gohar, age six.

Under 3.2 Dutles of the Guardian ad Litem Issues ordered to investigate and report:

All issues relating to the development of a parenting plan.

The Guardian ad Litem shall also report to the court on any issues discovered that could affect
the safety of the child(ren).

Focus of this Report:

This is the first in a series of GAL reports that will make recommendations regarding:a parenting
plan that is.in the best interest of Catherine Gohar and Matthew Gohar.

Background Information:

The mother has been largely non-cooperative and has missed appointments with the GAL. She
has not answered voicemails or email messages from the GAL requesting additional
information. It is hoped that the mother will give her consent for the GAL to speak with the

M



family therapist and authorize her to contact the school regarding the children’s performance.
To-date she has not taken the For Kids Sake Seminar.

The father has been wholly cooperative with the GAL investigation.

Neither parent, despite repeated attempts, has been able to supply the GAL with adequate
collateral sources. The father said that he was so [solated in his marriage that he has no one for

the GAL to contact regarding his parenting.

The mother has given only her mother as a collateral and the maternal grandmother has been

interviewed.

The parties, Mr. Samir Gohar and Ms. Theresa Gohar, were married on January 10, 1999 and
separated on September 19, 2011. They have two children together; Catherine Gohar who is in
the sixth grade and Matthew Gohar who is in the second grade.

The children reside primarily with the mother and the father has residential time with the
children for two mid-weeks after schoo! and every other weekend Saturday through Sunday.

The father alleges that the mother is mentally ill and he had to get out of the marriage for that
reason. He stated that they had an arranged marriage and both hail from Egypt.

The mother alleges that the father has a gambling addiction and would often leave the home
for hours, then days, and then weeks. She repeatedly stated that she still loves the father and
wants nothing more, but for him to return to the home as her husband and father to the
children. She has stated that in their culture and religion, marriage is forever, and Mr. Gohar
has broken his life time vows that are sacred.

At first, the father petitioned the court for a legal separation, but has since changed his mind
and filed for a dissolution of the marriage.

Of concern is that Matthew missed eighteen days of school and was tardy sixteen days last
year. Catherine missed eight days of school and was tardy thirteen days. This accurred on the

mother’s watch.

The mother said that Matthew was being bullied at school and she wanted to protect him. She
did say that she talked to the teachers and school principal to address this problem and his
classroom was eventually changed and he faired better in school.

The father feels that the mother allows the children to do whatever it is they want, and that if
they want to stay home from school, she lets them. The mother denies. The school threatened

to invoke the Becca BIll.



So far, this year, the children have been attending school and are reportedly doing well there.
The mother showed the GAL several awards from school that the children have received. The
children talked about their homework and getting it done at the home visit.

Although the father has stated that the mother is paranoid, anxious, depressed, and delusional,
her therapist has stated that she is not paranoid and delusional, but is appropriately anxious
and depressed for what she is going through in terms of the dissolution.

The father has stated that the mother will not leave the house because of her delusions of
danger, however the mother does attend church, does the shopping, and has even volunteered
in the school classroom.

The father admits that he had a gambling addiction and was “very sick.” He reported that he
has been In recovery from this addiction and is now in a much better mental state. He
continues to attend Gambler's Anonymous .

Mr. Gohar talks of a time that his wife was paranoid in his eyes and believed that her son had
been sexually abused at church. He believes that his wife asked Matthew leading questions
until the child admitted that he had been abused. The child was not taken to the doctor and the
police were not called. There are no Child Protective Services reports in the court file.

Ms. Gohar adamantly insists that Matthew was sexually abused on a Sunday at church when he
was three years old by the Sunday school teacher’s son. She sald that she asked Matthew if
“that was the boy who did it,” pointing to the teacher’s son and Matthew said yes. Clearly, that

was a leading question on the mother’s part.

Historically, Mr. Gohar said that Ms. Gohar Is mistrustful and paranoid and changes medical
professionals and atterney’s frequently because she is suspicious of them.

Ms. Gohar, was very reluctant to have the GAL do a home visit and appeared to be guarded and
hostile and the beginning of the home visit. In response to a questicn about her mother's work,
Ms. Gohar said: “Why do you want to know? Ask her yourself.”

As the home visit progressed and the maternal grandmother arrived, Ms. Gohar warmed up
very slightly and tried to engage as best she could. She appeared quite depressed.

Ms. Gohar stated that it was around 2009 when the father kept leaving her and the children.
She was upset about this, but said: “We really love him, me and the children, but we need him
to be with us and protect us not leave us behind. We want to be a happy family with mom and

dad together.”



Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar tells her and the children that she is “sick.” The children deny,
but Catherine said she has read all the court pleadings at her mother’s home and-was dismayed
and upset to find out that her father thinks her mother is “crazy.”

Since Mr. Gohar began taking anti-depressants about a year ago she said that he became a
different person. “I know my husband can be a very good man. When he started to-change, !
tried to help him, but he keep saying to me that ! am sick.and can’t help him.”

Ms. Gohar said that the two things she cares abaut in her life are her husband and children. It
was evident that the mother loves the children and still harbors love for her husband despite
the litigation. She wants to stay married and have Mr. Gohar return to the home.

In response to the children's poor attendance at school, Ms. Gohar did admit that she lets the
children stay home even If they just have a cold or they don't feel well. She sald that if they feel
better she may take them to school late.

Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar was emotionally-abusive to her, and cited the fact that he
called her “sick” and left the home frequently. She does not allege physical abuse or any abuse
of the children by the father, but said that he neglects their feelings and doesn’t understand

them. Q

M35 and the maternal grandmother both talked about the court case in front of the
children at'the home visit until the GAL interrupted them and asked them to stop. The mother
and grandmother sent the children upstairs to their rooms and then continued'to talk about the

case.

other and grandmother emphasized the fact that their church does not believe in
divorce and that what Mr. Gohar Is doing.is wrong and against God and their faith. “We don’t
havea divorce in our Coptic orthodox church.” The mother said: “Husband told me that | am
sick and he doesn’t want to live with me even if | am sick in marriage should be together-in sick
and health in rich and poor in happy and sorrow time.”

Ms. Gohar said that she still loves Mr. Gohar. She said: “I would like him to treat me as a
person, not an ill person. That really hurt' my feeling. | have only him. Lived with him for 12
years. | am not perfect, but | know If he treat me good, | will.be perfect.”

The father alleges that the mother has been physically and emationally abusive to him and that
he had to call the police three times since' November of 2008 when they moved into their own
house. There.are no actual police reports in the court file.



The father said that he first called the police at.one in the morning when his wife lost-control
and started destroying the house by pulling curtains and breaking the frames. He said that the

children were sleeping during this time.

The second time the father called the police was in July of 2009. He said that his wife hit him
while sleeping and then tried to.hit him again so he called the police, but did not file a report.
He said that he left home that night and that Ms. Gohar called him all night to come home.
Thankfully, the children were also sleeping during this time.

The third time the father called the police was in November of 2010. He said that Ms. Gohar
decided to take the children and leave after a fight, buf then she came back at three in the
morning and acted like nothing had happened.

The father said that he has endured the mother’'s abuse for years. He did not say that the
mother has ever physically hurt the children, but that because of her mental iliness she is not
able to parent.the children well and should be ordered to take parenting classes.

Ms. Gohar presents as extremely mistrustful, shutdown, and depressed. She said that she tried
taking medication because Mr. Gohar wanted her to and she wanted to be a good wife. She
said that she had bad side effects and stopped taking the medicine.

Ms. Gohar has worked at Taco Bell prior to her'marriage to Mr. Gohar where she.was an
assistant manager. She has.also, in the past, worked at Walmart. She is currently a stay-at-

home mom.

The mother explained that the children don’t want to go to their father’s apartment and spend
time with him. She stated that her daughter came home crying from her dad’s home because of
his emotional abuse to her. Catherine denies any abuse of any kind from her father or mother.

Ms. Gohar sees a therapist'at Group Health. The therapist, Ms. Regina Hugo, M. Ed., LMHC,
LMFT, stated: “Ms..Gohar has been dlagnosed with depression and anxiety, including
generalized anxiety (in the form of worrying about different things) and also obsessive
compulsive disorder (in the form of moderate germ phobia, e.g., she.might wash her-hands ten
times per day). There is no evidence or diagnosis Indicating paranola or delusions. Though some
of her worries are beyond the normal level, they are all grounded in rational concerns.”

The therapist reported that the mother disclosed controlling behavior that sounds like
verbal/emotional abuse at times perpetrated by the father. She said that Ms. Gohar, “from her
own account,” appears to be a devoted and competent mother, e:g..doing a good job of
advocating for her son when he had problems at school. ’



Ms. Gohar denies using drugs or alcohol. She said on her GAL form that her spouse has used
physical force against her, but would not admit or elaborate on this on interview. She is not
currently afraid that her spouse will physically hurt her. She is concerned about the children’s

emotional safety with the father.

Historically, Ms. Gohar, has been the primary caretaker of the children and Mr. Gohar has
worked. Ms. Gohar said that the father doesn’t do much with the children and that is her who

takes care of their needs.

In regards to a parenting plan, the mother said that the father can see the children every day
from 5 p.m. to 8 p.m., but she wants no “sleepovers.” She would like sole decision-making.

In terms of the father’s strengths, the mother said that he can provide financial support. In
regard to the father's weaknesses, the mother said that he treats the kids bad and tells them
bad words and confuses them. “He doesn'’t listen to the kid’s feelings and needs. He doesn’t try
to help them in any trouble they have and he can be in the way of their success.”

In regards to discipline, Ms. Gohar stated that she teaches the children right from wrong. “|
make sure they understand me and try their best.” “Their dad use that they have to do what he
tell them or bad things will happen and that give them fear. *

Mr. Gohar is the owner of Don’s Restaurant and works B a.m. to 5 p.m. Monday through
Saturday, with Sunday off. He has some flexibility in his work schedule and often picks the

children up before 5 p.m. on Saturday.

Regarding his medical history, Mr. Gohar sald that he has depression which he is being treated
for. He takes anti-depressants. He said that his wife has mental problems and a history of
mental iliness including past suicidality.

Mr. Gohar denies drinking, using drugs or smoking. He feels that he could not work with his
wife and a trained mediator because: “She mentally unstable and can never have normal
conversations.”

Mr. Gohar has concerns about the children’s emotional and physical safety when with their
mother.
Even though Ms. Gohar has historically been the stay-at-home mother, the father said that she

has always been mentally ill and that before he started gambling, he was the only person
helping the children with everything: “eating, shopping, school, church. | mean everything.”



In terms of a parenting plan, Mr. Gohar feels that the children should be with him all the time
until the mother takes medication and gets help. “You can not have a normal talk ‘with the
mother. She is a sick person.”

In terms of his own strengths-as a parent the father stated that he loves his kids more than
anything. He said that he Is “strong, smart, educated, normal. | can make sure they will have

happy normal live.”

In terms of the mother’s strengths and weaknesses the father said: “NONE! She is a SICK
person.”

The father is concerned that the children have no friends-and no family and no church.
“Nothing but computer games and a sick mother.”

Mr. Gohar stated that since moving to Washington, they have been in isolation from his people
including her (the mother’s) family.

Mr. Gohar stressed the need for a mental evaluation of his wife. He said that her mental illness
was under control when she took medications for Bipolar Disorder. He said that when their first
child, Catherine, was born the family had some help. Mr: Gohar said that he wasn’t nice to the
mother-at this time, but then he changed.

The father saild that he'can manage the children and that the mother cannot manage the
children because of her mental illness. He said that she doesn’t trust anyone and is paranoid.
He said that the mother deprived him of sleep and physically abused him.

Mr. Gohar reported that the mother believes people are recording her and that there are
conspiracies against her. He said that-she doesn’t understand reality. When they bought their
house, the mother allegedly thought that a stranger was sleeping in the house. The father said
that this was a terrible experience — buying the house.

In February of 2012, the father said that he left the house for two weeks because he had to get
away from the mother, but he missed the children, so he came back. He said that it was then
-that he started gambling and.it became an addiction. Mr. Gohar said that with the help of
counseling and Gambler’s Anonymous, he hasn’t gambled for nine months. He:said that he.is
very conservative with money.

Mr..Gohar is concerned that the children eat fast food when with the mother. The mother says
the same of the father. The children report that they eat a variety of foods and that each parent
prepares food for them. Matthew is quite overweight and Catherine appears to be

underweight.
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The father believes that the mother asked Matthew leading questions about the alleged abuse
that occurred at their church when Matthew was about three years-old. The father said that the
mother asked Matthew “who hurt you?” even though Matthew said he was fine.

Allegedly the mother said to Matthew and the father that he was taken by a stick in his anus.
The child was not taken to the doctor and there is no medical evidence, CPS report; or
disclosure by the child to support this.

Mr. Gohar reported that in September-of 2011, he left the family home and rented an
apartment. He said that he had become depressed and that life had no. meaning. He said that,
at that time, he used to help the children with homework and that when he left their
performance in school went downhill.

To the mother’s credit, the children have not missed school since temporary orders were putin
place.

Mr. Gohar reported that Ms. Gohar talks'to the children about the court case. On interview of
the children, this was found to be accurate.

Matthew Gohar is seven years old and in the second grade. He attends Discovery Elementary
School. Matthew presents as very verbal and somewhat anxious. He appears to be distressed
by the separation of his parents and feels loyal to both of them.

Matthew reported.that he mostly lives with mom and that it’s good there because mom likes
playing games. He said: “sometimes she cooks food. Sometimes she burns it. Dad makes

pancakes.”

Matthew said that hé really doesn’t have friends and was observed at the mother’s home to
play. by himself. Regarding his mother, Matthew said: “In my mom’s she gets nervous and
yells...tells me to go to my room. Mom.is frustrated about court stuff..She’s just frustrated and

nervous.”

These are not typical words used by a second grader and it calls into question whether he has
heard the mother use these words herself to describe herself or whether someone else has
talked to him about the mother. At any rate, there is'a sadness and despondency to Matthew.

Matthew said that his mom-yells a lot. He said.that they all go to.a family counselor and talk'
about how frustrating court is.

Matthew reported that they went swimming this summer and had gone to the beach recently
with his mother. He said that he likes basketball, but “I'm terrible at it in real life,” and generally
seemed to demonstrate low:self-esteem. He did say that “I’'m good at doing tricks.”



Matthew reported that mom’s house is dirty and that his dad doesn’t put him in his room like
his mother does. He said that what he doesn’t like about mom’s is that she gets frustrated and

that he likes dad’s better.

Since Matthew talked so much about court, the GAL asked him what he thought court was.
Matthew answered: “Court is when children are not allowed in court because the judge and
people are there. My mom’s judge is really mean. He tells orders. The judge almost decide that
we stay with our dad for two weeks, but then he changed his mind.”

Matthew is privy to court matters and has said that his mother talks about court with him and
Catherine. Catherine confirms. This is an abusive use of conflict on the mother’s part.

Catherine is eleven years old and in the sixth grade. She attends Voyager Middle School.

Catherine presents as articulate, anxious, and depressed. She is quite obviously distressed by
the court case to which she is privy from her mother.

Catherine said that she, and her brother, and her mother go to family counseling and that her
mother thinks she should go to individual therapy, but won't let her because she “doesn’t want

it in our records.”

Catherine stated: “My mom tells me most of everything about court — she doesn’t want me
clueless.”

She said that her parents split up about a year ago and she was not surprised because there
was so much fighting and her father would leave for a hotel for a day or a week. “I missed him.*
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Catherine said that her father is the cne that helps her with school work. She said that she was
behind in school, having missed a lot under the care of her mother. She said that her father
helped her learn everything to catch up in a two month period and then, "l ended up the
smartest person in fourth grade!”

When asked what she thought court is (given the fact that Catherine said her mother had told
her all about it), she answered: “Mom told me court is supposed to sort out problems or if
there is a criminal to catch him. Court is trying to sort out the divorce. They already take $4500
each month from dad. My mom was supposed to get a job, but she’s sleeping a lot which is sad
because she missed job calls. My mom doesn’t have a job.”

In regards to her father’s apartment, Catherine said that she has a lot of trouble sleeping there
and that she’s one of those people who can’t sleep. She lays awake and worries.

Catherine said that if she gets in trouble with her mother or father they scream at her. She also
said that her mother will frequently send her and Matthew to their room.



Catherine reported that her mother thinks she can watch Matthew but he hits, screams, and
slaps her.

Catherine.said that she likes soccer and basketball. She likes-swimming. She said that
sometimes when she comes home from school, she has to wait outside for her mother to come

home because she is'often at court.

Catherine reported that her mother gets very very mad at times and says: "l can’t take it
anymore.” When her mother reads the court papers she asks Catherine to help her. She said
that they stopped going to church because her mother is busy with court.

In regards to her mother, Catherine stated that: “My mom doesn’t want any divorce. My mom
doesn’t like it that we can’t move. She wants to move out of state. She would like to move back

to Massachusetts. My mom doesn’t have any friends here.”

Catherine said.that her mother told her the GAL'was there to look at the houses'and see which
one was better for the children and then put them there. Catherine was worried that the GAL
could take her away from both of her parents and put her in a foster home and it'is suspected
that this fear came from her mother. She asked the GAL what if she felt her mom was crazy and

her dad was crazy, then what?

Catherine said: “I saw the court papers — mom let me. Dad said my mom is crazy and paranoid. |
was mad at-dad. Mom’s not crazy. She sometimes has a sad depression from being In the court
thing.”

In regard to her parent’s fighting, Catherine stated that most of the fights, historically, were
about her father wanting to go back to Egypt to take care of his mom. Her mother didn’t want
her father to “run away.”

Catherine stated: “My mom says dad really really wants me and would do anything to get me
even call her paranoia.” “My mom said it will end in November (the court matter). Do we still
have to go to court?” (meaning her and Matthew.testify).

Summary:

Clearly, both Catherine and Matthew are the victims of an extreme abusive use of conflict on
the part of the mother. Both children have stated that she has talked to them about the court
case and it was a strong theme in both of their interviews, especially Catherine’s interview.

Both children present as confused, depressed, and anxious and could both benefit from
intensive, individual psychotherapy.
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It is unconscionable that the mother is permitting her eleven year old daughter to read the
court documents and pleadings. The daughter has become so'fearful that she was worried that
the GAL might take her away from her parents and put her in foster care.

Matthew has the idea from his mother, that the judge is “mean.” He is fearful of the court and
has a skewed understanding of how the court is involved in his life based on what his mother

has told him,

The father admits that he had a history of depression and was “not nice,” to his wife early on in
the marriage. He admits to a gambling addiction that is now being treated. He presents as

somewhat depressed.

The 'mother presents as extremely suspicious, guarded, and depressed. She had almost no
interaction with the children at the home visit. She was unwilling to provide release of
information for the GAL to speak with her healthcare providers. She was not forthcoming with

the children’s school information.

Both parents should have a psychological evaluation to.assess their-functioning and the
implications for parenting.

Because the mother has not taken the For Kid's Sake Seminar and has engaged in the abusive
use of conflict, the children should spend more residential time with-their father to ensure their
emotional safety.

it is recommended that Mr. Gohar be the primary residential parent with the mother having
residential time with the children every other weekend and one mid-week visit. The mother

should be prohibited from sharing.court information or discussing adult matters with the
children. if she continues to engage'In an abusive use of conflict, visits should be.professionally

supervised with the children.
Recommendations:
1. Mr. Gohar to be the primary residential parent.

2. Ms. Gohar to have residential time with the children every other weekend from Friday after
schaol until Sunday at 6 p.m. and every Wednesday from after-school until 7:30 p.m.

3. Catherine Gohar to participate in individual therapy with a provider approved by the GAL
who is covered by the medical insurance.

4. Matthew Goher to participate in individual therapy with a provider approved by the GAL who
is covéred by the medical insurance.
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5. Ms. Gohar to take the For Kid's Sake.Seminar immediately.

6. Ms. Gohar to participate in a psychological evaluation with Dr. Edward Schau (206-365-3808).
7. Mr. Gohar to participate ina psychological evaluation with Dr. Edward Schau (206-365-3808).
B. The mother to refrain from discussing the court'case with the children.

9. The children to continue in family therapy with the mother-

10. The GAL to review the case.progress and report back to the court in sixty days.

Respectfully submitted by: October 1, 2012

Martha E. Wakenshaw, M.A., LMHC

Guardian ad Litem
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